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Ptuj, torek, 28. avgusta 2018 70 let
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Spodnje Podravje � Gradnja bencinskega servisa ob avtocesti Draženci–Gruškovje

Bo imel bencin v Podlehniku 
dve različni ceni?
Družba Petrol je za drugi bencinski servis ob novem avtocestnem odseku Draženci–Gruškovje, približno na mestu 
nekdanjega podlehniškega motela, že pridobila gradbeno dovoljenje. Na zahodnem podlehniškem bencinskem 
servisu bodo točilna mesta za stranke z regionalne ceste ločena od tistih za stranke z avtoceste, saj bodo cene 
goriva najverjetneje različne. Več na straneh 2 in 3.
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Direktor korporativnega komuniciranja 
pri družbi Petrol Aleksander Salkič je pojas-
nil, da so gradbeno dovoljenje za bencin-
ski servis Podlehnik zahod pridobili junija: 
»Njegova pravnomočnost je dosežena 21. 
avgusta, kmalu zatem se bodo predvidoma 
začela dela, ki bodo trajala 90 koledarskih 
dni. Po tem sledi še pridobitev uporabnega 
dovoljenja, odprtje servisa se pričakuje v de-
cembru.«

Sprva so napovedali, da bo bencinski 
servis dograjen sočasno z drugo etapo av-

tocestnega odseka Draženci–Gruškovje 
(med Podlehnikom in mejo s Hrvaško), a bo 
to najbrž težko doseči. Rok za dokončanje 
izgradnje avtoceste je namreč resda konec 
letošnjega leta, a so v bosanskem podjetju 
Euro-Asfalti, ki gradi drugo etapo avtoce-
ste, že večkrat napovedali, da predajo av-
tocestnega odseka prometu pričakujejo že 
jeseni.

Zahodno oskrbno postajališče ob novi 
avtocesti bo dostop, za razliko od tistega 
na vzhodni strani, omogočalo ne le z av-

toceste, temveč tudi z regionalne ceste. 
Od predlanskega novembra cene 95-ok-
tanskega bencina in dizelskega goriva, ki 
se prodajata »na bencinskih servisnih pro-
metnih površinah avtocest in hitrih cest«, 
trgovci z naftnimi derivati določajo prosto 
na trgu. Zanimalo nas je torej, kakšna cena 
bo obveljala na zahodnem podlehniškem 
bencinskem servisu.

Na novem servisu za 
domačine ena, za tujce 
druga cena – in ločena 
točilna mesta

V družbi Petrol so se povsem nedvoum-
nemu odgovoru izognili: »Ne glede na cene 
naftnih derivatov bodo na novem prodaj-
nem mestu točilna mesta za stranke, ki pri-
dejo z regionalne ceste, ločena od točilnih 
mest za stranke, ki do prodajnega mesta 
dostopajo z avtoceste. V Sloveniji ima Pe-
trol še nekatera druga prodajna mesta, 
kjer je dostop do točilnih mest podobno 
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Razlike znašajo nekaj centov na liter
Vrsta goriva Bencinski servis Petrol Ptuj, Ormoška 

cesta 26 b (v evrih na liter)
Bencinski servis Podlehnik AC – vzhod 
(v evrih na liter)

95-oktanski bencin 1,347 1,370

100-oktanski bencin 1,483 1,501

Dizel 1,286 1,303

Avtoplin 0,679 0,679
Vir: Petrol (cene so veljale ob zaključku redakcije)

Pri polnjenju 50-litrskega rezervoarja za gorivo bi za 95-oktanski bencin v Podlehniku 
odšteli 1,15 evra več kot na Ptuju, za 100-oktanski bencin 90 centov več, za dizel pa 85 
centov več kot na Ptuju. Cena avtoplina je na Ptuju in v Podlehniku enaka.

z vami že 70 let 

Če bi ptujska občina v treh dneh dražb 
(od 4. do 6. septembra) po izklicni ceni pro-
dala prav vse nepremičnine, ki jih ponuja, bi 
zaslužili skoraj milijon evrov oz. natančneje 
975 tisočakov. 

Najdražja nepremičnina, ki jo ponujajo 
v tokratnem paketu, je na Raičevi 2, gre za 
prostore nekdanje OŠ dr. Ljudevita Pivka. 
Cena ostaja v primerjavi s prejšnjo dražbo 
nespremenjena: dobrih 358 tisočakov. 

So pa občinski svetniki soglašali še s pro-
dajo dveh velikih zemljišč. Najvišja izklicna 
cena je postavljena za zemljišče na Puhovi 
cesti, v izmeri 4.290 m². Gre za pet parcel, ki 
se prodajajo kot celota. So v območju stav-
bnih zemljišč, izklicna cena pa je 184.470 
evrov.

Drugo, sicer bistveno manjše zemljišče 
se prodaja na Potrčevi cesti. Gre za zemlji-
šče, na katerem je trenutno parkirišče ob 
Mercatorjevi trgovini, v izmeri 1.896 m². Na 
navedeni nepremičnini pa se predvideva 
izgradnja poslovno-stanovanjskega objek-
ta v kombinaciji z zdravstvenimi in storit-
venimi dejavnostmi s parkirnimi prostori. 
Izklicna cena tega bo nekaj več kot 147 ti-
sočakov. 

Za vse zgoraj navedene nepremičnine 
bo dražba potekala 4. septembra, in sicer 

v prostorih MO Ptuj. Na ta dan bo ptujska 
občina skušala prodati tudi največje in 
najdražje stanovanje, ki se ponuja v tem 
paketu. Gre za stanovanje na Volkmerjevi 
cesti 30. Za 119,24 m² veliko stanovanje že-
lijo iztržiti vsaj 116.855 evrov, takšna je na-
mreč izklicna cena. Najnižji znesek višanja 
za vseh pet nepremičnine, ki se bodo pro-
dajale 4. septembra, bo 200 evrov. 

Navedene cene pa ne vključujejo še 2 % 
davka na promet z nepremičninami, ki ga 
bo plačal kupec. 

Stanovanja; 
najcenejše le 
3.300 evrov

Stanje večine praznih občinskih stano-
vanj, ki bodo naprodaj tokrat, ni ravno naj-
boljše. Temu primerno nizke so tudi cene. 
5. septembra bodo na dražbi prodajali štiri 
stanovanja v mestnem jedru; dve na naslo-
vu Jadranska ulica, in sicer na številkah 11 
in 7, ter dve v Ulici Heroja Lacka (št. 5 in 9). 

Vsa štiri stanovanja so prazna; najvišja 
postavljena izklicna cena je za stanovanje 
v Ulici heroja Lacka 9, in sicer za 77 m² ve-
liko stanovanje 56.425 evrov. Vsaj 3.300 

evrov pa pričakujejo za stanovanje površi-
ne 21,8 m² v Jadranski ulici 7. 

Če bi na ta dan po izklicni ceni prodali 
vsa štiri stanovanja, bi za njih iztržili skupaj 
dobrih 83 tisočakov.

Tudi dan kasneje, 6. septembra, bo MO 
Ptuj na dražbi ponudila štiri svoje nepre-
mičnine, katerih skupna vrednost je okrog 
84.000 evrov. Gre za dva poslovna prosto-
ra in dve stanovanji. 

Stanovanji sta na Raičevi ulici 4; cena 
manjšega (18,44 m²) je 5.244 evrov, večje-
ga (41,5 m²) pa 6.877 evrov. Na istem na-
slovu občina prodaja tudi poslovni prostor 
v izmeri 92 m², in sicer za 17.740 evrov. So-
časno ponujajo še poslovni prostor v Can-
karjevi ulici 9, kjer izklicna cena za 100 m ² 
površine znaša 55.000 evrov. 

Vsaka posamezna nepremičnina se bo 
prodala dražitelju, ki bo ponudil najvišji 
znesek, in sicer po načelu videno-kuplje-
no. Pogodbe naj bi občina s kupci sklenila 
v 15 dneh po končani dražbi; če pogodbe 
ne podpišejo, vplačano varščino zadr-
ži MO Ptuj. Seveda pa morajo tisti, ki na 
dražbah želijo sodelovati, prej vplačati 
varščino, in sicer do vključno 31. avgusta.

Spodnje Podravje � Gradnja bencinskega servisa ob avtocesti Draženci–Gruškovje

Bo imel bencin v Podlehniku dve različni 
Družba Petrol je za drugi bencinski servis ob novem avtocestnem odseku Draženci–Gruškovje, približno na mestu nekdanjega podlehniškega 
beno dovoljenje. Kakšne bodo tam cene pogonskih goriv?

Na zahodnem podlehniškem bencinskem servisu bodo točilna mesta za stranke z regionalne ceste 

Ptuj � Občina prodaja štiri stanovanja, stavbo, zemljišča in ribnik

Septembrska nova (raz)prodaja občinskega 
V začetku septembra bodo na ptujski občini potekale dražbe in prodaja občinskega premoženja. Tokrat bodo ponudili devet stanovanj, 
(mali) ribnik v naselju Žabjak.

Foto: ČG

Na dražbi bodo ponujali zemljišče na Puhovi ulici. 
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Naprodaj bo tudi mali rogozniški ribnik, izklicna cena je nekaj manj kot 20 tisočakov. 

Kupite (poceni) ribnik!?
Med nepremičninami, ki so v občinski lasti in se bodo septembra prodajale, je tudi ribnik (rogoznica 

parcela 445/6). Gre za zemljišče v izmeri 9.590 m² površine, ki se nahaja v območju površinskih voda. 
Izklicna cena te nepremičnine je precej nizka, nekaj manj kot 20 tisočakov. Najnižji znesek višanja je 200 
evrov. Dražba se bo vršila v torek, 4. septembra, s pričetkom ob 11. uri. 

z vami že 70 let 

ceni?
motela, že pridobila grad-

Foto: ČG

ločena od tistih za stranke z avtoceste.

premoženja; naprodaj tudi mali ribnik
stavbo na Raičevi 2 (nekdanja rdeča šola) in zemljišča v skupni izmeri več kot 15 tisoč m² površine. Med drugim bodo skušali prodati tudi 

urejen.« Sklepati gre torej, da bodo 
v Podlehniku veljale različne cene 
pogonskih goriv – odvisno od tega, 
po kateri cesti se boste do bencin-
skega servisa pripeljali.

V družbi Petrol so pojasnili še, 
da imajo izdelano metodologijo 
oblikovanja cen, ki pa je zaradi upo-
števanje pravil varstva konkurence 
ne smejo razkrivati. Povedali so le, 
da cene 100-oktanskega bencina in 
kurilnega olja oblikujejo glede na 
cene naftnih derivatov na svetov-
nih borzah in glede na razmerje 
med dolarjem in evrom, pri tem pa 
morajo upoštevati vse državne dav-
čne obremenitve in takse. Vse cene 
pogonskih goriv družbe Petrol so 
javno objavljene na vseh bencinskih 
servisih in na spletni strani družbe.

Kako pa je z reguliranimi cenami 
goriv? Cene neosvinčenega mo-
tornega 95-oktanskega bencina in 
dizelskega goriva se oblikujejo na 
osnovi določil Uredbe o oblikovanju 
cen določenih naftnih derivatov in 
ostalih podzakonskih aktov, vsa-
kih 14 dni. »Drobnoprodajna cena 
posameznega naftnega derivata je 
sestavljena iz prodajne cene brez 
dajatev, CO2 takse, dodatka za za-
gotavljanje prihrankov energije, 
prispevkov za zagotavljanje podpor 
proizvodnji električne energije v so-
proizvodnji z visokim izkoristkom 
in iz obnovljivih virov energije, tro-
šarine in DDV,« so pojasnili na Mi-
nistrstvu za gospodarski razvoj in 
tehnologijo.

Foto: ČG

Občina se je odločila prodati parcelo na Potrčevi cesti, ob Mercatorjevi trgovini (Živila). Izklicna cena je 147.500 
evrov. 

Od tega na območju osrednje 
Slovenije (Ljubljana z okolico) 221, 
111 na Gorenjskem, 64 na Primor-
skem in 308 v Podravju. Na obmo-
čju, ki ga pokriva območna služba 
zavoda za zdravstveno zavarova-
nje Maribor, so koncesije pridobili 
Sončni dom Maribor za 60 mest, 
Gradbeno podjetje Drava s Ptuja za 
Dom starejših občanov Slivnica na 
lokaciji Hoče-Slivnica za 150 mest, 
Dom Lenart za Dom sv. Agate (nek-
danji hotel Črni les) za 70 mest in 
Center starejših občanov Ormož za 
medgeneracijski center pri Svetem 
Tomažu za 28 mest. V naštetih pri-
merih gre za razširitev dejavnosti, 
razen v primeru koncesije za občino 
Hoče-Slivnica, kjer se institucional-
no varstvo starejših vzpostavlja na 
novo. Gradnja doma upokojencev 
se načrtuje nasproti zdravstvenega 
doma v Slivnici, predvideni začetek 
delovanja je v letu 2021.

„Januarja 2018 smo na podlagi 
razpisa že podelili koncesije za 224 
mest s takojšnjim začetkom izva-
janja dejavnosti. Prejeli so jih Med-

generacijski center Bistrica v Dom-
žalah (100 mest), Zavod usmiljenk 
v Mengšu (60 mest), Dom starejših 
občanov Gornja Radgona (18 mest) 

in Dom starejših občanov Radenci 
(46 mest). S tokratno podelitvijo 
koncesij z odložnim pogojem se 
bo javna mreža institucionalnega 
varstva za starejše povečala še za 
704 mesta. Koncesionarji, ki so 
pridobili koncesijo z odložnim po-
gojem, bodo začeli delovati v letih 
2019 in 2020. Skupno bo v letih 2018, 
2019 in 2020 zagotovljenih dodatnih 
928 mest v domovih za starejše. Ka-
pacitete institucionalnega varstva v 
domovih za starejše se po zaključku 
projektov povečujejo za pet od-
stotkov. Izbrani koncesionarji bodo 
izvajali sodobne koncepte obravna-
ve, ki so prilagojeni posamezniku in 
njegovim potrebam. Storitve bodo 
organizirane v manjših skupinah, 
oblikah gospodinjskih skupnosti, 
ki zagotavljajo zasebnost, varnost 
in domačnost v ustreznih prostor-
skih ter tehničnih pogojih. V okviru 
razpisa je bil poseben poudarek na-
menjen zagotavljanju kapacitet za 
stanovalce z demenco in sorodni-
mi stanji. Eden od koncesionarjev 
(Sončni dom Maribor) bo vseh 60 
pridobljenih mest namenil stano-
valcem z demenco, drugi ponudniki 
bodo za stanovalce z demenco in 
sorodnimi stanji namenili od 20 do 
79 odstotkov pridobljenih mest,“ 
so pojasnili na ministrstvu in dodali, 
da je bilo na področju institucional-
nega varstva konec lanskega leta 
v domovih za starejše 18.331 in v 
posebnih zavodih za odrasle 2.375 
mest.

Podravje � V domovih za starejše dodatne kapacitete

Dodatna mesta pri Sv. Tomažu, 
v Lenartu in Slivnici
Ministrstvo za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti je podelilo koncesije za 
izvajanje institucionalnega varstva v domovih za starejše. Na podlagi razpisa so letos 
skupno podelili koncesije za 928 dodatnih mest.

Foto: Črtomir Goznik

Ministrstvo za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti je le-
tos podelilo koncesije za skupno 928 mest v zavodih institucionalnega 
varstva za starejše. S prijavami so bili uspešni v Ormožu, Lenartu, Mari-
boru in Hočah-Slivnici. V Slivnici bodo dom gradili in upravljali Ptujčani. 
Koncesijo za 150 mest je uspelo pridobiti Gradbenemu podjetju Drava 
Ptuj.
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če oceniti, koliko znaša. Vodja inve-
sticij na Direkciji RS za infrastrukturo 
(DRSI) Tomaž Willenpart je o obnovi 
dravskega mostu povedal: „Prej je 
bil objekt zgrajen iz devetih člen-
kov oz. samostojnih nosilcev. Sedaj 
je samo en členek. V fazi obnove 
se je statična konstrukcija porušila 
in zgradila nova. Takšnih posegov 

pod prometom ne moremo izvajati, 
zato je bila zapora mostu nujna. Na 
gradbišču je bilo 14 mesecev vsak 
dan od jutra do večera po 35 delav-
cev. Podvodni del smo izvajali tudi 
ponoči. Most je sestavljen iz 140 
komor. V vsaki je bilo treba zvrtati 
zadostno število lukenj in vpeti nosil-
ne kable. To niti ni toliko zahtevno, 
kot je zamudno. Vsak kabel zahteva 
v 30 centrimetrov debelem betonu 
luknjo premera 15 centimetrov. Zato 
je izgledalo, da se dela izvajajo po-
časi.“ Na DRSI o 4,5 milijona evrov 
vredni naložbi dodajajo: „Obnova je 
predstavljala zelo kompleksno grad-
njo z velikim številom obnovitvenih 
postopkov, v kombinaciji s postopki 
novogradnje. Z izvedeno celovito 
rekonstrukcijo obeh mostov smo 
jima ustrezno podaljšali življenjsko 
dobo in zvišali nivo prometne var-
nosti za vse udeležence v prometu. 
Uredili smo priključke cest na mo-

stova, brežine in bregove v območju 
obeh mostov, rekonstruirali cesto 
in obnovili pločnike na mostovih. 
Obnovljeni so prav vsi deli starega 
mostu čez Dravo. Stebra v reki Dravi 
sta obbetonirana tako na zunanji kot 
notranji strani, saj sta votle izvedbe. 
Razponska prednapeta konstrukcija 
je bila deležna spremembe statične-
ga sistema. Nov je celoten krov mo-
stu: hidroizolacija, asfalti, hodniki za 
pešce.“

Na DRSI so še pojasnili, da bo za 
odpravo poškodb, ki so zaradi ob-
voza nastale na peš mostu, morala 
poskrbeti lokalna skupnost. Pouda-
rili so, da so za jesen že načrtovali 
izvedbo del na Ormoški cesti. Ta se 
bodo zaradi dogovarjanja s krajani 
nekoliko premaknila. Za september 
načrtujejo zbor krajanov s predsta-
vitvijo projektnih rešitev, dela naj bi 
predvidoma začeli prihodnje leto.

torek � 28. avgusta 20184 Podravje

Ob tem je poudaril, da se AGRA 
od drugih podobnih sejmov razlikuje 
po strokovnih razstavah, posvetih, 
ocenjevanjih in obsejemskih dogod-
kih. Teh bo letos okoli 150 …  Na 56. 
mednarodnem kmetijsko-živilskem 
sejmu AGRA se do četrtka obiskoval-
cem predstavlja 1.840 razstavljavcev 
iz 32 držav. 

Sejem je odprl predsednik Zveze 
slovenske podeželske mladine Rok 
Damijan, ki je v svojem nagovoru med 
drugim dejal: »Smo v času priprave 
nove skupne kmetijske politike. Se je 
zavedamo? Kaj prinaša, kaj odnaša? 

Žal danes ni med nami predstavnika 
evropske komisije, da bi se na lastne 
oči prepričal, kakšno je naše kmetij-
stvo. Upam, da se naša generacija za-
veda svoje vloge, da je za lastno pri-
hodnost treba preudarno poskrbeti. 
Vsi smo zgolj ljudje, ki delamo napa-
ke. A ključno v času, ko imamo vse, je 
to, da poiščemo drugo opcijo, plan B. 
Digitalni pripomočki so tukaj ključne-
ga pomena. Vse imamo na dlani. Za-
vedati pa se moramo, da so še vedno 
pripomočki, kot sta traktor ali lopata. 
Za razvoj tega so potrebni ljudje, ki se 
kalijo skozi generacije. Sejem AGRA 

je pravo mesto,  kjer se srečajo stro-
kovnjaki, poslovni partnerji, prijatelji, 
ki razvijajo kmetijstvo, da bo hrana 
postala relevantna družbena tema. 
Verjamem, da z današnjim odprtjem 
sejma dajemo dodatno upanje mladi 
generaciji za odločno sprejemanje iz-
zivov prihodnosti.«

Dejan Židan, ki se poslavlja od 
funkcije kmetijskega ministra, je 
spregovoril o prehojeni poti na kme-
tijskem ministrstvu. »Bili smo veseli 
marsikaterega uspeha, ko pa smo 
doživeli neuspehe, je to bil le doda-
ten argument, da poskušamo delati 
še bolje. Uspelo nam je preobrniti 
trende. Proizvodnja hrane v Slove-
niji ponovno narašča. So izjeme, ko 
kmet ne more pridelovati, pa čeprav 
uporablja najboljše tehnologije, ker 
toče, suše ne moreš premagati. Vsaj 
večinoma ne. Vendar kljub vsemu 
počasi kmetijska in prehranska pro-
izvodnja narašča.«

Država partnerica letošnjega 
kmetijsko-živilskega sejma AGRA 
je Republika Makedonija. V njenem 
imenu je na odprtju spregovoril mini-
ster Republike Makedonije za kme-
tijstvo, gozdarstvo in vodno gospo-
darstvo Ljupčo Nikolovski. »Sejem 
AGRA predstavlja za številne države, 

regije in organizacije priložnost na 
avtentičen način predstaviti svojo 
proizvodnjo hrane in vina. Ta sejem 
je kraj, kjer je mogoče videti najso-
dobnejšo opremo v živilski industriji, 
kmetijsko mehanizacijo in najnovej-

še tehnološke dosežke v proizvo-
dnem procesu na področju kmetij-
stva. Zlasti razveseljuje dejstvo, da je 
letos fokus na mladih kmetovalcih in 
v njihovem vključevanju v kmetijsko 
poslovanje. Vprašanje glede mladih 

kmetovalcev je izjemnega pomena 
za kmetijstvo po vsem svetu. Ti kme-
tovalci so naslednja generacija, ki bo 
razvijala, modernizirala in promovi-
rala kmetijstvo.«

Gornja Radgona � Sejem AGRA v soboto odprl vrata

Sejem v znamenju mladih kmetovalcev 
»AGRA je več kot le kmetijsko-živilski sejem. V njegovi tesni povezanosti z antičnim izrazom agrikultura spoznamo, da gre za eno temeljnih vsebin 
človeškega preživetja. Zato je prav, da se v vsakem trenutku vprašamo, kaj počnemo na področju kmetijstva in ali počnemo prave stvari. O teh 
izzivih se nenehno sprašujemo ob vsakem tovrstnem sejmu v Gornji Radgoni in vedno znova iščemo najboljše rešitve z novimi vsebinami,« je na 
otvoritveni slovesnosti dejal Janez Erjavec, predsednik uprave Pomurskega sejma.

Foto: NŠ

Sejem je obiskal tudi odhajajoči kmetijski minister Dejan Židan.

Minister za infrastrukturo Peter 
Gašperšič je ob odprtju izrazil zado-
voljstvo, da je investicija skoraj pri 
koncu in da so z obnovo dveh mo-
stov ter ureditvijo treh krožišč izbolj-
šali prometno-varnostne razmere 
na tem delu Ptuja. Napovedal je tudi 
začetek gradbenih del na nadvozu 
Sejanca v Ormožu. Zadržka, da se 

gradnja ne bi začela, ne vidi. „Izvaja-
lec je izbran, sredstva zagotovljena,“ 
je poudaril. Župan mestne občine 
(MO) Ptuj Miran Senčar je dejal, da 
čeprav je bila obnova dolgotrajna, 
„smo danes na Ptuju srečni“. Ob-
novljeni most bi moral po županovih 
besedah služiti vsaj naslednjih 50 let. 
Prvi mož ptujske mestne občine priz-

nava, da so podjetniki zaradi dobro 
leto dni trajajoče zapore zagotovo 
utrpeli gospodarsko škodo. „Tako 
je: treba je nekaj dati, da nekaj do-
biš. Zdi se mi izjemno pomembno, 
da smo most obnovili,“ meni Senčar. 
Analiza o nastali gospodarski škodi 
zaradi zaprtja mostu ni bila izvede-
na, zato je tudi objektivno nemogo-

Ptuj � Čez Dravo na Ptuju ponovno po dveh cestnih mostovih

Ptujčani dočakali veliki trenutek
Leto in mesec dni je bil stari dravski most na Ptuju zaradi obnove zaprt. Za promet so ga ponovno 
odprli minuli petek ob 15. uri.

Foto: Črtomir Goznik

Odprtju so v družbi ptujskega župana Mirana Senčarja prisostvovali mi-
nister za infrastrukturo Peter Gašperšič, direktor DRSI Damir Topolko in 
vodja za področje investicij pri DRSI Tomaž Willenpart.

Foto: NŠ

Na sejmu Agra se letos obiskovalcem predstavlja 1840 razstavljavcev iz 32 držav.

Foto: Črtomir Goznik

Gost promet čez obnovljen dravski most v petek popoldan
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„MO Ptuj je s pripravami strate-
gij, prijavami na razpise, pogajanji in 
sodelovanji pri prijavah na različne 
projekte kot partner ali pridruženi 
partner uspelo pridobiti državna in 
evropska sredstva na različnih raz-
pisih. Nekateri projekti so že odo-
breni in smo za njih pridobili sklepe 

o sofi nanciranju, nekateri so v pre-
gledu, nekateri v različnih stopnjah 
priprave. Čas za črpanje evropskih 
sredstev je do konca septembra 
2023. Do takrat morajo biti na pri-
stojna ministrstva posredovani 
vsi zahtevki za izplačila odobrenih 
projektov. Za uspešnost črpanja je 

pomembno to, da so projekti prip-
ravljeni v skladu z zakonodajo, s 
predpisanimi nameni in z navodili, 
ki veljajo za črpanje sredstev evrop-
ske kohezijske politike. Pomembno 
je tudi to, da pripravljeni projekti 
dobijo podporo na mestnem svetu. 
Na podlagi Celostne prometne stra-

tegije je bila za ukrepe trajnostne 
mobilnosti MO Ptuj dodeljena kvo-
ta v višini 346.000 evrov. Do sedaj 
smo pridobili dva sklepa o sofi nan-
ciranju projektov v višini 338.700 
evrov – za ureditev avtobusnih po-
stajališč v naselju Ptuj in prvo fazo 
rekonstrukcije Peršonove ulice. Iz 
mehanizma Celostnih teritorialnih 
naložb (CTN) nam pripada dobrih 
deset milijonov evrov. Do sedaj 
smo pridobili odločitev o podpori 
za projekt Spominski park, za Uredi-
tev mestne tržnice jo pričakujemo v 
kratkem. S sredstvi CTN bomo gra-
dili še kolesarske povezave v nase-
lju Ptuj ter urejali površine za pešce 
in kolesarje na Gregorčičevem in 
Ciril-Metodovem drevoredu,“ so 
pojasnili na MO Ptuj. Na podlagi 
podpisanega Dogovora za razvoj 
podravske razvojne regije so ptujski 
občini dodeljena sredstva v višini 9,1 
milijona evrov. Denar bo namenjen 
gradnji kanalizacije (6,5 mio evrov) 
in regionalnih kolesarskih povezav 
(2,6 mio evrov). V projekt regional-
nih kolesarskih povezav je poleg 
ptujske vključenih še sedem drugih 
spodnjepodravskih občin, skupna 
višina sofi nancerskega deleža z EU 
sredstvi se ocenjuje na 9,3 milijona 
evrov. Nekaj evropskega denarja 
se bo v mestno blagajno steklo še 
iz drugih manjših projektov. „Iz 
naslova LAS 24.000, partnerstva 
v projektih 240.000, po zakonu o 
fi nanciranju občin bomo do leta 
2023 za sofi nanciranje občinskih in-
vesticij prejeli 974.000 evrov. Poleg 
pridobivanja evropskih in državnih 
sredstev za projekte, ki jih vodi MO 
Ptuj, sofi nanciramo lastne deleže 
pri odobrenih evropskih projektih 
zavodov in institucij. S tem pomaga-
mo zavodom pri pokrivanju lastnih 
deležev pri teh projektih, ki so ra-
zvojno zelo pomembni. Takšnih 
projektov je trenutno šest in jih 
občina sofi nancira v skupni višini 
418.000 evrov,“ so dodali v ptujski 
Mestni hiši.
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Za zdaj edina kandidatka za mi-
nistrico za kmetijstvo, ki jo je na to 
funkcijo predlagal predsednik stran-
ke Desus Karel Erajevc, se je v Spo-
dnjem Podravju uveljavila s svojim 
delom v Znanstveno-raziskovalnem 
središču Bistra Ptuj. Po 17 letih dela 
v tem zavodu, kjer je bila tudi direk-
torica, se je konec leta 2016 zaposlila 
na Urad vlade RS za Slovence v za-
mejstvu in po svetu. V politiki je sicer 
relativna novinka, saj se je stranki 
Desus pridružila šele pred letom 
in pol. A kot pravi, si je pri delu s 16 
župani Spodnjega Podravja v sklo-
pu vodenja ZRS Bistra Ptuj izkušenj 
v politiki pridobila veliko. Velja za 
umirjeno in redoljubno osebo, ki ne 
pristaja na delitve zgolj na podlagi 
politične ideologije.

»Predlog, s katerim sem postala 
uradna kandidatka za ministrico za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, 
zame pomeni velik izziv. Prepričana 
sem, da sem mu kos. Lotila se ga 
bom z vso svojo energijo in znanjem, 
ki sem ga z dosedanjim delom prido-
bila. Izhajam iz večje vinogradniške 

družine in kmetijstvo je v moji krvi. 
V vseh svojih letih sem spremljala to 
dejavnost zelo od blizu, tudi osebno. 
Dedku sem pomagala pri zagonu in 
razvoju vinogradniške dejavnosti. S 
kmetijstvom pa je močno povezano 
tudi moje dosedanje delo v ZRS Bi-

stra Ptuj, saj smo bili močno vpleteni 
v razvoj podeželja; tako v pripravo 
programov kot direktno delo s kme-
tijami. Sicer sem doktorica znanosti 
kemijskega inženirstva, ampak temi 
moje diplomske in doktorske nalo-
ge sta bili tesno povezani s kmetij-

stvom. Strokovno znanje imam, še 
veliko bolj pa štejejo izkušnje, ki sem 
si jih pridobila z dosedanjim delom,« 
meni Pivčeva. Posebej jo veselijo 
nagovori in spodbudne besede šte-
vilnih organizacij in posameznikov, 
ki naj bi jo spodbujali, da prevzame 
vodenje enega najpomembnejših re-
sorjev v državi.

Da bo ljudem bolje …
Ob nastopu funkcije državne se-

kretarke v Ljubljani je večkrat pou-
darila, kako pomembno je, da ima 
regija svoje zastopnike v prestolni-
ci, na različnih položajih. »Lahko za-
gotovim, da sem si doslej vedno pri-
zadevala, da tudi naša regija in Ptuj 
dobita svoj glas. Pomembno se mi 
zdi, da ljudje znajo to ceniti in upo-
števati ter da niso skeptični. Sama 
sem na vsak apel iz lokalnega okolja 
skušala pomagati po svojih močeh. 
Seveda pa si bom kot ministrica pri-
zadevala za dobrobit kmetijskega 
sektorja celotne Slovenije. Ta mi je 
domač in skušala bom narediti, kar 
bo v moji moči, da naredimo spre-

Ptuj � Pivčeva edina kandidatka za kmetijsko ministrico

»Kmetijstvo je v moji krvi«
Kot vse kaže, bo najverjetnejša nova ministrica za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Ale-
ksandra Pivec, Ptujčanka, dolga leta zaposlena v ZRS Bistra Ptuj, zadnji dve leti pa državna 
sekretarka na Urad vlade RS za Slovence v zamejstvu in po svetu. Pivčeva je potrdila, da je tre-
nutno edina kandidatka. Kot pravi, se novih izzivov veseli, z zavedanjem, da jo čaka težko delo.

Foto: Mediaspeed

dr. Aleksandra Pivec

Ptuj � Pridobivanje evropskih sredstev

Neposredno imajo 
odobrenih 19 mio evrov
Časopis Svet 24 je poročal, da je mestna občina (MO) Ptuj v času župa-
novanja Mirana Senčarja uspela pridobiti 22 milijonov evrov evropskih 
sredstev. Dejansko ne gre za denar, ki bi ga MO Ptuj že črpala, temveč 
za sredstva, ki naj bi jih na podlagi pripravljenih strategij predvidoma 
prejela v prihodnjih letih.

Foto: Črtomir Goznik

V kabinetu župana ptujske mestne občine pravijo, da bodo do leta 2023 počrpali predvidoma 22 milijonov evrov 
evropskih sredstev.

Andrej Rebernišek, direktor KGZ Ptuj
»Pred novim ministrom ali ministrico je pomembno in zahtevno 

obdobje, saj že potekajo pogovori o prihodnosti skupne kmetijske 
politike po letu 2020. To pomeni, da bo moral minister ali ministrica 
pripraviti načrt izvajanja skupne kmetijske politike in porabe 
sredstev, zagotovo bo treba nagovoriti tudi nove izzive – kot so 
klimatske spremembe, pomembna tema v slovenskem kmetijstvu pa 
je tudi zemljiška politika. Vsekakor gre za zelo zahteven resor, nas pa 
veseli, da nam je uspelo dobiti kandidata s Ptuja, ki je v slovenskem 
kmetijstvu zagotovo najpomembnejše območje,« je povedal direktor 
Rebernišek. Z Aleksandro Pivec, ki je bila zaposlena na ptujski Bistri, 
je ptujski kmetijski zavod že tvorno sodeloval, in sicer pri pripravi 
ukrepov za razvoj Haloz. »Tudi na podlagi preteklih sodelovanj 
pričakujemo dobro in konstruktivno delovanje tudi v prihodnje.«

Milan Unuk, pre dsednik območne enote KGZ Ptuj
»Aleksandra Pivec pozna širino kmetijstva in njegovo problematiko, 

je razgledana in prepričan sem, da se bo znala v Bruslju pri 
oblikovanju skupne kmetijske politike dobro pogajati,« je povedal 
Unuk, ki je prepričan, da je tudi za kmete s ptujskega in dravskega 
polja pozitivno, da bodo imeli ministrico s tega območja. »Sicer pa sem 
prepričan, da bo uspešna, seveda, če ji bo to dopuščeno.«

Anton Medved, predsednik Sindikata kmetov Slovenije
»Dela na področju kmetijstva je ogromno. Zaradi priprav na 

novo skupno kmetijsko politiko 2020–2027 pa bo morala ministrica 
hitro zavihati rokave, kajti če se ne bomo temeljito pripravili, lahko 
kmetijska politika zavije v napačno smer,« je dejal Medved. Sicer pa 
meni, da slovensko kmetijstvo rabi ministrico, ki bo znala kmetom 
prisluhniti in nato izvedla potrebne ukrepe, ki bodo spodbudili mlade 
in preprečili praznjenje podeželja. Glede kandidatke za ministrico 
Aleksandre Pivec pa je povedal: »Osebno je ne poznam, vendar kolikor 
sem slišal, menim, da je prava oseba za to pomembno mesto.«

Bil je potencialno nevaren za okoli-
co, zato je občina okrog njega omejila 
dostop. Zaradi dotrajanosti se je nato 
odločila za rušenje. Po tem, ko so del 
kompleksa porušili, se je pokazalo, da 
je v zelo slabem stanju še ena izmed 
stavb (na fotografi ji). Med drugim 
ima v strehi veliko luknjo, več kot 
meter visoko so jo z dvoriščne strani 
zasuli z navozom gramoza. Jo bodo 
porušili ali ohranili? Nadaljnja usoda 
objekta bo stvar odločitve zavoda za 
varstvo kulturne dediščine. „Zaradi 
odprtine v strehi stavbe smo 19. julija 
zavod za varstvo kulturne dediščine 
ponovno zaprosili za mnenje in navo-
dila glede urejanja in sanacije stavb 
na Ulici Tomaža Šalamuna. Trenutno 
odgovor pristojnih o tem, kako nada-
ljevati delo, še čakamo,“ so pojasnili v 
kabinetu župana MO Ptuj.

Na mestu, kjer so del kompleksa 
stare steklarske delavnice porušili, so 

precej na visoko nasuli gramoz. Zani-
malo nas je, ali bodo v sklopu urejanja 
Vrazovega trga (če bo ta projekt kdaj 
ugledal luč sveta), morebiti trg oziro-
ma ploščad razširili do stare steklar-
ske in ga povezali z Aškerčevo ulico. 
„Glede na trenutne fi nančne zmož-
nosti in načrte urejanja mesta na tem 
območju v prihodnjem letu ni predvi-
denih večjih investicij. V sodelovanju 
z ustvarjalci in uporabniki prostorov  
bomo v kratkem zbrali potrebe in po-
bude o prihodnjem urejanju prostora 
in območja stare steklarske delavni-
ce,“ se glasi odgovor MO Ptuj.

Že pred rušenjem je MO Ptuj Uli-
co Tomaža Šalamuna zaprla. Tako je 
ostalo tudi po rušenju. Za potrebe fe-
stivala Dnevi poezije in vina so jo v pe-
tek, 17. avgusta, odprli. „Prehodnost 
ulice in režim za pešce so organiza-
torji v času festivala uredili v skladu s 
potrebami prireditve.“

Ptuj � Stara steklarska delavnica

Bodo porušili še eno hišo?
Mestna občina (MO) Ptuj je julija po privolitvi zavoda za varstvo 
kulturne dediščine naročila rušitev dela stare steklarske delavnice. 
Objekt se je zaradi večdesetletnega nevzdrževanja sesedel sam vase.

Foto: Črtomir Goznik

V zelo slabem stanju je še ena izmed stavb na dvorišču stare steklarske delav-
nice. Kakšna bo njena usoda, ni znano.

membe, da bo za ljudi boljše in laž-
je,« še pravi.

Predvidoma jutri se bo Pivčeva 
sestala z mandatarjem, Marjanom 
Šarcem, v petek naj bi se vložile ura-
dne kandidature ministrske liste, v 

tednu od 3. septembra naprej pa 
kandidate čakajo zaslišanja na ma-
tičnih odborih v državnem zboru. 
Najverjetnejši datum za potrditev 
ministrske ekipe je 13. september.
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Največji delež proračuna Evropske 
unije (37 %) je namenjen kmetijstvu 
z namenom, da se ljudem omogoči 
dobro in cenovno dostopno hrano in 
kmetovalcem dostojno življenje. Ta 
sredstva so se v primerjavi z minulim 
obdobjem skrčila, tako da je Sloveniji 
v okviru skupne kmetijske politike za 
obdobje 2014–2020 namenjenih 1,7 
milijarde evrov oz. s prispevkom dr-
žave okrog 2,1 milijarde evrov. 

Kmetje in podjetja so tako med 
drugim upravičeni do neposrednih 
plačil na podlagi števila hektarov 
obdelanih zemljišč. To je t. i. osnov-
no plačilo, namenjeno kmetom pod 
pogojem, da upoštevajo stroga pra-

vila o zdravju in dobrobiti ljudi, živali, 
rastlin in okolja. Znesek prejete pod-
pore ni vezan na količino kmetijske 

proizvodnje in je namenjen varo-
vanju kmetov EU pred nestanovit-
nostjo tržnih cen. Za leto 2017 je dr-
žava izplačala za 134,4 milijona evrov 
neposrednih plačil. Milijoni evrov so 
bili razdeljeni med 56.864 vlagate-
ljev subvencijskih vlog, ki kmetujejo 
na 458.995 hektarjih. Če se poigra-
mo s številkami, to povprečno znese 
2.363 evrov na vlagatelja, seveda 
pa podatki kažejo, da so podjetja, 
ki delujejo na področju kmetijstva, 
upravičena do mnogo višjih zneskov 
iz državnega oziroma evropskega 
proračuna. Znesek namreč sledi po-
vršini zemlje, ki jo obdelujejo – tiste 
zemlje (v večini v lasti države, ki jo 
upravlja sklad kmetijskih zemljišč), ki 
bi jo želeli obdelovati tudi kmetje, ki 
poudarjajo, da je temelj slovenskega 
kmetijstva družinska kmetija. To po-

meni, da ne le, da imajo prehrambna 
podjetja v najemu največ (navadno 
najboljših) kmetijskih državnih povr-
šin, temveč da prejmejo tudi največ 
denarja. 

Panvita in Perutnina med 
največjimi prejemniki

Podobno velja tudi za področje 
izplačil KOPOP ukrepov, ki so na-
menjeni ohranjanju in spodbujanju 

nadstandardnih kmetijskih praks. 
Podpora je tako namenjena tistim 
kmetijcem in podjetjem, ki pri gos-
podarjenju s kmetijskimi zemljišči 
prispevajo k ohranjanju biotske ra-
znovrstnosti in krajine, varovanju 
vodnih virov ter s prilagoditvijo kme-
tovanja prispevajo k blaženju in pri-
lagajanju podnebnim spremembam. 
Država je za lansko leto izplačala 30 
milijonov evrov 6.735 upravičencem 
za 96.010 hektarjev. Med največjimi 
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Čeprav se zdajšnje obdobje skupne kmetijske politike na ravni EU 
izteče šele leta 2020, že sedaj potekajo intenzivni pogovori glede delitve 
sredstev za skupno kmetijsko politiko 2021–2027. Evropska komisija 
za Slovenijo predlaga 903 milijone evrov za neposredna plačila ter 
716 milijonov evrov za politiko razvoja podeželja. Po tem predlogu bi 
se glede na sedanje obdobje znižala sredstva za neposredna plačila 
za 3,9 % ter skoraj 15 % za področje razvoja podeželja. Tovrstnemu 
razrezu nasprotujejo na KGZS, kjer od slovenske vlade pričakujejo, da 
v pogajanjih zagovarja zadosten proračun EU za to področje, vsaj v 
sedanjem dejanskem obsegu. 

Foto: Mojca Vtič

Kmetijstvo je gospodarska panoga pod milim nebom, ki čedalje bolj občuti 
podnebne spremembe.

Slovenija, Podravje � Kdo prejme največ kmetijskih subvencij?

Največji prejemniki evropskih in 
kmetijskih milijonov podjetja in 
Že zaradi cenovnih anomalij v prehrambni verigi, ki kmetom privošči le drobtinice, si preživetja tako evropskega kot slovenskega kmetijstva 
evropske podpore. Glede na podatke agencije za kmetijske trge pa so podpore, ki spodbujajo kmetijsko panogo, pomemben vir dohodkov tudi 
lani pridobila 2,4 milijona evrov denarja iz državne oz. evropske blagajne.

Največji prejemniki podpor kmetijski panogi 

Slovenija, Podravje � Letno uvozimo za več kot dve milijardi evrov hrane in pijače

Bi lahko denar, ki gre v roke tujih 
Agroživilska industrija je zagotovo ena pomembnejših, saj zadovoljuje osnovno človeško potrebo po prehranjevanju. Posledično je to 
tobaka in drugih živil, kar je dobrih 8 % celotnega uvoza, izvozimo pa jih za polovico manj.

Letno uvozimo za več kot 303 milijone evrov mesa in mesnih 

10 največjih prejemnikov neposrednih 
plačil in izplačil KOPOP za leto 2017 v evrih

Neposredna plačila  KOPOP 
Panvita 1.202.793 1.194.773
Perutnina Ptuj 1.130.005 732.245
Kmetijsko gospodarstvo Lendava 849.138 1.114.795
Go-ko, Govedoreja 480.801 /
PP Agro 452.490 398.798

Žipo, Živinoreja, poljedelstvo 
Lenart 446.881 440.597

Jeruzalem Ormož, storitve Agrar, 
trgovina 421.369 308.171

Agroemona 358.808 /
KŽK, Kmetijstvo 342.470 /
Kmetijstvo Črnci 289.893 384.609
Radgonske gorice / 293.669
Puklavec family wines / 282.917
Škarper Goran / 262.114

Vir: Arsktrp

prejemniki so skoraj identična podjetja kot 
pri neposrednih plačilih. Panvita je prejela 
nekaj manj kot 1,2 milijona evrov in Perutnina 
Ptuj s hčerinskim podjetjem PP Agro okrog 1,1 
milijona evrov.

Posebna spodbuda je namenjena tudi 
kmetom, ki kmetujejo na območjih, kjer je 
kmetijska pridelava omejena. V Sloveniji ima-
mo teh območij kar 86,3 odstotka. Namen 
teh plačil je izravnava stroškov pridelave za-
radi težjih pridelovalnih razmer in podpora 
ohranjanju kulturne krajine in poseljenosti 
takšnih območij. Ta ukrep naj bi prispeval tudi 
k nadaljnji rabi kmetijskih zemljišč in ohranja-

Izvoz in uvoz agroživilstva po skupinah blaga
Izvoz v mio evrov Uvoz v mio evrov

Skupina blaga 2016 2017* 2016 2017*
žive živali 46,0 60,9 25,7 29,5

meso in drugi izdelki iz 
mesa 176,2 195,2 298,5 303,7

ribe, raki 9,3 8,6 63,8 64,3
mlečni izdelki, jajca, med 140,7 175,1 148,4 173,8
vrtnine 22,6 22,6 114,4 123,8
sadje 64,4 75,4 194,6 221,5
žita 34,8 51,5 66,6 82,1
izdelki iz žit, moke, 
škroba, mleka 62,6 71,6 153,9 168,0

izdelki iz vrtnin, sadja 13,4 13,4 85,6 94,1
razna živila 138,3 192,2 167,2 176,7
pijače, alkoholi in kis 116,4 111,1 142,7 148,9
ostanki in odpadki živil, 
krma 139,5 104,6 233,1 230,2

tobak 2,5 1,8 65,8 68,2
Skupaj 1.137,6 1.269,0 2.181,3 2.329,7

*začasni podatki
Vir: SURS, preračuni KIS

Še leta 2013 smo uvozili za 1,93 milijarde izdel-
kov in izvozili za 887 milijonov evrov blaga, lani 
pa so bile številke mnogo višje: uvozili smo za 
2,3 milijarde izdelkov in izvozili za 1,27 milijarde 
izdelkov in pridelkov. To pomeni, da v Sloveniji 
še vedno več kmetijskih proizvodov uvozimo, 
vendar se je ponovno izboljšala pokritost uvoza 
z izvozom, saj je izvoz pokril 54,5 % uvoza (leta 
2016 52,2 %), kar je največ od osamosvojitve Slo-
venije dalje.

V letu 2017 se je izvoz v vseh pomembnejših 
skupinah agroživilskih proizvodov vrednostno 
povečal. Občutno večji je bil glede na leto prej 
izvoz žit, mleka in mlečnih izdelkov, sadja ter 
mesa in izdelkov iz mesa. V vseh omenjenih sku-
pinah so bili doseženi izvozi vrednostno največji 
doslej. Tudi v večini manj pomembnih skupin je 
bil izvoz v letu 2017 vrednostno večji kot v letu 
2016. Vrednostni uvoz agroživilskih proizvodov 
v letu 2017 je bil malenkostno manjši v najpo-
membnejših dveh skupinah (ostanki in odpad-
ki živil, krma in meso), medtem ko se je v vseh 

drugih pomembnejših skupinah povečal, najbolj 
uvoz mleka in mlečnih izdelkov ter uvoz sadja. 
Večji je bil tudi uvoz izdelkov iz žita, moke, škro-
ba ali mleka, vrtnin …

Samooskrba z zelenjavo in 
sadjem pod 50 %

Glede na obseg uvoza ne preseneča prizade-
vanje domačih pridelovalcev po promociji sa-
mooskrbe in lokalne hrane. Denar, ki gre sedaj 
v žepe tujih multinacionalk, bi lahko ostal doma. 
Še več, samooskrba z lokalnimi živili zagotavlja 
državno varnost za obdobje ekonomskih kriz in 
zmanjšuje odvisnost od zunanje trgovine, kar je 
pomembno predvsem v času motene globalne 
oskrbe, poudarjajo na kmetijskem ministrstvu. 
Zato sta spodbujanje kratkih oskrbnih verig in 
lokalna hrana ena od prioritet skupne kmetij-
ske politike EU in tudi strateška usmeritev slo-
venske kmetijske politike. A za zdaj so tovrstna 
prizadevanja po samooskrbi daleč od dejanske 
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Povpraševanje po zelenjavi se poveču-
je, slovenski zelenjadarji pa hirajo

Slovenec naj bi po izračunih statističnega urada in kmetijskega 
inštituta pojedel okrog 113 kilogramov zelenjave letno (leta 
2000 le 78 kg). Glede na podatke o samooskrbi je le polovica 
slovenske, za okrog 123 milijonov evrov vrtnin pa uvozimo. 
Zakaj torej zelenjadarji ne izkoristijo potenciala, ki se kaže v vse 
večji potrošnji zelenjave? »Z vstopom EU se je začelo slovensko 
zelenjadarstvo podirati. To se seveda ne kaže na trgovskih policah, 
kjer je množica slovenskih pridelkov in izdelkov, a niso nujno 
tudi slovenskega porekla,« opozarja Branko Majerič, zelenjadar 
iz Moškanjcev in predsednik zelenjavne verige. In tukaj je srž 
problema, je poudaril. Slovenska zakonodaja namreč dopušča, 
da je slovenski izdelek tudi tisti, ki je pri nas zgolj prepakiran ali 
obdelan, ni pa nujno, daje zrastel na slovenski zemlji. »Paprika, 
pripeljana od drugod in tukaj vložena ali prepakirana, je po 
naši zakonodaji slovenska. To je zavajanje potrošnika, za to pa 
smo krivi sami in naše nadzorne službe, ne Evropa in odprti 
trg. Ključno pri zelenjavi je ravno poreklo – kje je pridelana, saj 
pridelovalni pogoji in tudi predpisi vplivajo na hranila, ki jih 
vsebuje zelenjava, ki jo da človek v usta. V Bolgariji in Sloveniji 
namreč nimamo enakih predpisov in nadzora. Na tem področju 
smo resnično pravi iceki,« je dejal.

»Preverja naj se sledljivost – od njive do police«
Majerič nadalje meni, da inšpekcijske službe ne bi smele 

kontrolirati le nalepk s podatki o izvoru zelenjave, temveč da naj 
preverjajo sledljivost od njive do police. »Pridelovalce slovenskega 
česna lahko strnemo na eni fotografi ji, a imamo slovenskega 
dobavitelja, ki ga ne poznamo, in zalaga vse trgovske centre, 
pa nihče ne more narediti nič.« Nepoštene prakse domačih 
predelovalcev in trgovcev, pritisk tujih izdelkov v okviru tujih 
trgovskih verig, pomanjkljiv nadzor – vse to se kaže v manjši 
samooskrbi z resnično slovenskimi pridelki. Že sedaj pa smo prišli 
po Majeričevem prepričanju na usodno točko: »Če nam jutri 
zaprejo meje, smo v enem tednu lačni. In tukaj smo zgrešili smer. 
Če bi dali poudarek samooskrbi z našimi pridelki in ne izvozu, bi 
bilo stanje v zelenjadarstva in na drugih kmetijskih področjih 
povsem drugačno.«

Foto: Mojca Vtič

Samooskrba z zelenjavo in sadjem je bila lani pod 50 %.

slovenskih 
ne kmeti
ni mogoče predstavljati brez državne oziroma 
prehrambno-živilskih podjetij, zgolj Panvita je 

Foto: Črtomir Goznik

so agroživilska podjetja.

multinacionalk, ostal doma?
prizorišče za velike posle, manipulacije, prevzeme, pritiske … Samo Slovenci letno uvozimo za kar 2,1 milijarde evrov hrane, pijače, 

Foto: Mojca Vtič

izdelkov.

nju vaških skupnosti, ohranjanju pode-
želja ter zagotavljanju kmetovanja na 
območjih s posebnimi omejitvami, so 
ukrep opisali na ministrstvu. Iz prora-
čuna je bilo za ta namen odmerjenih 
42 milijonov evrov 47.280 vlagateljem 
za 335.431 hektarjev. Ponovno so med 
največjimi prejemniki podjetja. Največ, 
67.414 evrov, je za lansko leto prejelo 
podjetje Go-ko – govedoreja iz Kočev-
ja, sledi Perutnina Ptuj s 34.234 evri, 
nato Pašna skupnost Velika Planina …

A kljub vsem evropskim in domačim 
milijonom, ki so namenjeni kmetijstvu, 

se mnogi kmetje s težavo prebijejo iz 
meseca v mesec. Zakaj? Ker se sooča-
jo z nepoštenimi cenovnimi praksami 
in ker delujejo na področju, kjer so 
povsem odvisni od spremenljivih in ne-
predvidljivih vremenskih razmer. Tako 
si v prvi vrsti želijo normalizacije raz-
mer na trgu. Ne le pri odkupnih cenah, 
temveč tudi pri ceni reprodukcijskega 
materiala in strojev. Saj kot opozarjajo, 
denar ne ostane v njihovih žepih, tem-
več se steka na račune multinacionalk, 
ki na plečih kmetov kujejo dobičke.

Slovenija lani največ izvozila 
na Hrvaško

Z vključitvijo Slovenije v Evropsko unijo blagovna menjava 
agroživilskih proizvodov v glavnem poteka z državami EU. 
V letu 2017 se je blagovna menjava z evropskimi članicami 
predvsem zaradi večje blagovne menjave z EU–15 in Hrvaško 
povečala za skoraj 8 %. Lani je Slovenija vrednostno največ 
izvozila na Hrvaško (v letu 2016 druga najpomembnejša 
država), pri uvozu pa je bila Hrvaška tretja najpomembnejša 
država (v letu 2016 četrta). V letih 2015–2017 struktura 
uvoza ostaja praktično nespremenjena: največ uvozimo iz 
držav Evropske unije, delež znaša  85 %, iz drugih držav pa 
12 %, medtem ko je iz držav na območju nekdanje Jugoslavije 
uvoženo okoli 3 % agroživilskih proizvodov.

Izvoz v mio evrov Uvoz v mio evrov

2012 2016 2017* 2012 2016 2017*

Skupaj 827,1 1.137,6 1.269,0 1.850,8 2.181,3 2.329,7

EU–28 590,5 880,1 951,2 1.611,0 1.854,7 1.991,9
EU-15: Avstrija, Belgija, 
Danska, Finska, Fran-
cija, Nemčija, Grčija, 
Irska, Italija, Luksem-
burg, Nizozemska, 
Portugalska, Španija, 
Švedska, Združeno 
kraljestvo

394,9 504,4 547,4 1.158,0 1.254,4 1.312,8

EU-10: Ciper, Češka, 
Estonija, Latvija, Litva, 
Madžarska, Malta, 
Poljska, Slovaška

95,1 115,3 107,9 322,1 314,7 348,8

Bolgarija in Romunija 14,0 20,7 30,1 15,8 20,5 24,8

Hrvaška 86,5 239,6 265,7 115,0 265,1 305,5

Nekdanja Jug. (brez 
Hrvaške) 154,3 168,6 179,0 61,5 60,9 65,1

Druge države 82,3 88,9 138,8 178,3 265,7 272,7
Vir: SURS, preračuni KIS

Povpraševanje po 
lokalnih izdelkih se 
povečuje

Seveda gre samooskrba z roko v 
roki s povpraševanjem domačega 
potrošnika. Kmetijsko ministrstvo 
si zato s posameznimi sektorji (npr. 
mlečnim, mesnim, sadjarskim itd.) s 
promocijo lokalne hrane prizadeva 
povečati povpraševanje, saj potro-
šnika informira o tem, kakšne so ko-
risti uživanja lokalne hrane tako za 
naše zdravje kot tudi širše – za druž-
bo, okolje in gospodarstvo. Rezultati 
javnomnenjskih raziskav kažejo, da 
se Slovenci teh dejstev vse bolj zave-
damo. »Če primerjamo potrošniško 
raziskavo, ki je bila opravljena konec 
leta 2017, z izhodiščno raziskavo 
pred začetkom kampanje 2016, za-
znavamo napredek. Ugotovili smo, 

da se slovenska živila večkrat znajde-
jo v nakupni košarici,« so povedali na 
kmetijskem ministrstvu. »Pogostost 
nakupa lokalnih proizvodov narasla 
za 11 %.« Prav tako se je povečal delež 
tistih, ki menijo, da je lokalna hrana 
kakovostna in zaupanja vredna, in 
tudi tistih, ki vedo, da shema Izbrana 
kakovost Slovenije zagotavlja slo-
vensko poreklo in kakovost.

A eno so podatki, resnična slika 
pa je žal, vsaj na področju zelenjave, 
precej drugačna, opozarja zelenja-
dar Branko Majerič. »Z vso odgovor-
nostjo lahko trdim, da nam samo-
oskrba z zelenjavo, ki je zrastla na 
slovenskih njivah, pada in so številke 
mnogo nižje od prikazanih.« Razlog 
za klavrno stanje zelenjadarstva ni 
le v povpraševanju, temveč v nepo-
štenih praksah in zakonodaji, ki to 
dovoljuje.

Vir: Surs

samooskrbnosti. Le mleka, perutnin-
skega in govejega mesa (med glav-
nimi živilskimi in rastlinskimi pridel-
ki) letno namolzemo oz. vzredimo 
več, kot ga porabimo. Na področju 
samooskrbe z rastlinskimi pridelki 
smo na okrog 50 %, pa še ta odstotek 
je močno odvisen od letine. To se je 
pokazalo tudi v letu 2017, saj so pred-
vsem zaradi neugodnih vremenskih 
razmer stopnje samooskrbe pri vseh 
pomembnejših rastlinskih proizvo-
dih nižje kot leto poprej. Pri živalskih 
proizvodih so v primerjavi s stopnja-
mi samooskrbe z rastlinskimi pridelki 
dosežene stopnje samooskrbe višje 
in nekoliko stabilnejše, a še vedno 
je zaskrbljujoče, da je samooskrba s 
prašičjim mesom manj kot 40 % glede 
na to, da Slovenec letno poje okrog 
38 kilogramov prašičjega mesa, med-
tem ko govejega le 21 kilogramov.

V letu 2017 smo po začasnih podatkih bili samooskrbni pri:
- govejem mesu: 110 %,

- perutninskem mesu: 109 %,
- mleku: 134%.
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Direktor Kmetijsko-gozdarskega zavoda Ptuj je po izbruhu 
afere napovedal, da bodo kriminalisti preiskali vse vpletene 
v zgodbi in podali temeljito poročilo ter da je tudi v njego-
vem interesu, da pridejo do resnice in da ohranijo dobro ime 
zavoda. 

Od oktobra 2016 se je spremenilo to, da je Uroš Neudau-
der zapustil ptujski zavod, da je odprl s. p., da je bila opravlje-
na kriminalistična preiskava in vložena ovadba. »Ne moremo 
dajati izjav glede izsledkov preiskave, zagotovo pa je nekaj 
pokazala, sicer ne bi bila vložena ovadba, ki pa sedaj stoji na 
sodišču. Začudeni smo, da še ni prišlo do obravnave,« je po-
vedal Rebernišek. 

Na ptujskem okrožnem državnem tožilstvu so potrdili, 
da so od PU Maribor prejeli kazensko ovadbo zoper fi zično 
osebo zaradi storitve kaznivega dejanja nevestnega dela v 
službi in kaznivega dejanja sprejemanja koristi za nezakonito 
posredovanje. Dodali pa so, da nam dodatnih informacij za-
radi varstva interesov postopka in varstva osebnih podatkov 
žal ne morejo posredovati. 

»Ne zaupaj nikomur razen družini«
Da je svoje delo opravljal vestno in da ni sprejemal denarja 

v zameno za izpolnjene vloge, pa trdi Neudauer. »Na tistem 
slavnem javnem razpisu sem naredil največ vlog od vseh sve-
tovalcev v Sloveniji, in to večino uspešno. In ugotovitev krimi-
nalistov je bila, da sem oddal 18 vlog in da sem bil malomaren, 
ker nisem naredil še 95 vlog. So pa zgleda preverjali samo 

»Sprašujemo se, ali smo mi res 
drugorazredni občani, za katere 
nihče ne poskrbi, kvečjemu nam 
samo teži in ogroža naše bivanje 
v tem delu mesta. Že tako smo 
za marsikaj prikrajšani, popolno 
zaprtje ulice pa je iz več vidikov zelo 
sporno, predvsem za toliko dni,« je 
v dopisu, ki ga je naslovil na ptujsko 
občino, zapisal Čuš, ki ima natanko 
ob prireditvenem odru stanovanje 
in šiviljsko delavnico. Večkrat je sicer 
poudaril, da stanovalci nimajo nič 
proti prireditvam, da zahtevajo le 
dostop do stanovanj in preostalih 
prostorov. A se mu zdi sporno, da jim  
je kršen javni red in mir, v primeru 
nujne zdravstvene pomoči pa da 
je ogroženo tudi njihovo zdravje. 
Prepričan je, da je v času festivala 
pod vprašajem tudi požarna varnost 
v tem delu mesta. »Iz vseh teh 
razlogov zahtevamo premestitev 
prireditvenega odra pred prostore 
Muzikafeja, kjer je dovolj prostora, 
saj je to tudi njihova prireditev. 
Razmislite, prosim, kako bi se počutili 
vi, če bi vam nekdo postavil oder 
pod vaše okno in vrtel glasbo ter z 
reflektorji osvetljeval vašo spalnico,« 
je spraševal vodstvo občine.

Čuš še pravi, da namen in želja 
stanovalcev nista ukinitev prireditve, 
saj se zavedajo, kako pomembne 
so te za oživljanje mestnega jedra. 
Nedopustno pa se mu zdi, da se le 
zato, da lahko ima lokal večjo teraso, 
žrtvuje njihov mir. 

»Hrup smo sprejeli, saj živimo 
v urbanem okolju. Problem pa je 
neodzivnost občine, stanovalci 
tega dela mesta imamo občutek, 
da se z nami nihče ne pogovarja. Že 
lani smo organizatorjem, Beletrini, 
skušali dopovedati, kaj nas moti, 
a neuspešno. Po eni strani želijo 
polniti mestno jedro, po drugi strani 
pa smo tisti, ki že tu stanujemo, 
zapostavljeni,« je kritičen Čuš.

Na ptujski občini so sicer odgovo-
rili, da so šele minuli ponedeljek pre-
jeli omenjeni dopis in da doslej niso 
bili seznanjeni s tem, da oder moti 
stanovalce. Zato jih očitek o neod-
zivnosti, kot pravijo, čudi. 

Za uporabo javne površine in za-
poro ceste za prireditev Dnevi po-
ezije in vina so sicer izdali soglasje, 
a kot pojasnjujejo z določilom, da 
mora organizator omogočiti mož-
nost dostopa intervencijskim vozi-
lom in o zapori obvestiti okoliške 
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Ptuj � Dnevi poezije in vina za vse prebivalce mesta niso po

Stanovalci nasprotuje
Nekaj dni pred začetkom prireditve Dnevi poezije in vina je Janez Č
odra pod svoja okna. Tako zaradi refl ektorjev in zvočnikov kot zara

Stanovalci so prepričani, da ni razloga, da oder n

Podravje, Ptuj � Afera s kmetijskimi vlogami je na sodišču

Ovadba zoper Neudau
obravnave še ni bilo
Dve leti bo minilo, odkar so kmetje zaman čakali na hodniku ptuj
zaposleni Uroš Neudauer izročil vloge za prijavo na razpis za nalo
vložena, obravnave še ni bilo, a kot napoveduje Neudauer: »To bo š

Zoper nekdanjega zaposlenega na kmetijskem zavodu Uroša Neu
obravnave.

Vrednost projekta je nekaj manj 
kot 499.000 evrov, od tega več kot 
polovico oziroma približno 250.000 
evrov prispeva zasebni partner (ki 
je poplačan z naslova prihrankov 
za obdobje 15 let), 182.371 je evrop-
skih sredstev, 66.575 evrov pa je 
prispevala občina. V okviru investi-
cije bo urejena fasada, izolirano bo 
podstrešje, zamenjana bodo okna, 
nov bo tudi sistem ogrevanja, in 

sicer je predvideno ogrevanje s 
toplotno črpalko voda-voda, LED 
sijalke pa bodo nadomestile ob-
stoječe svetilke. »Želja je bila, da bi 
dela zaključimo do 1. septembra, 
ampak bodo v začetku šolskega 
leta še zmeraj stali gradbeni odri. 
Pouk bo potekal normalno, saj so 
okna že vsa menjana. Ostanejo še 
dela na zunanji fasadi,« je pojasnil 
direktor kidričevske občinske upra-

ve Damjan Napast. Sicer pa je rok 
za izvedbo 1. oktober in na občini so 
prepričani, da bodo do takrat dela 
zaključena. 

Ob tem potekajo dela tudi na 
strehi telovadnici osnovne šole, 
kjer odpravljajo posledice lanskega 
neurja. Izbran je bil izvajalec, ki bo 
sanacijska dela opravil za 95.687 
evrov z DDV. Stroške naj bi krila 
zavarovalnica, v kakšni višini še ni 
dorečeno. Novo podobo pa do-
biva tudi večstanovanjski objekt, 
v katerem so vrtec, šola in stano-
vanja. »Stroške obnove fasade si 
bomo razdelili po ključu lastništva, 
to pomeni, da bo občina 76,95 % 
sredstev, ostalo stanovalci. Skupni 
predračun znaša 26.495 plus DDV, 
od tega delež Ekosklada znaša 
6.623 evrov,« je še dodal Napast. 

Šola in vrtec bosta z omenjenimi 
investicijami pridobila lepši izgled 
in bolj ekološki ter varčnejši način 
ogrevanja, je še dodala ravnateljica, 
ki v jeseni pričakuje prihod 218 
učencev, od tega 19 prvošolčkov.

Kidričevo � V začetku septembra bodo gradbeni odri še stali

Zamujajo z energetsko obnovo 
Osnovne šole Cirkovce 
Občina Kidričevo je junija letos z družbama Petrol in Plistor podpisala pogodbo o energetski 
obnovi OŠ Cirkovce. Dela do začetka šolskega leta še ne bodo končana, a pouk zaradi investi-
cije ne bo moten, zagotavlja ravnateljica OŠ Cirkovce Ivanka Korez.

Foto: Mojca Vtič

Energetska obnova osnovne šole naj bi bila končana do konca septembra, 
pouk zaradi del ne bo moten.

Sicer pa so se svetniki sezna-
nili tudi z realizacijo proračuna v 
prvem polletju, potrdili spremem-
be sistematizacije Vrtca Majšperk 
v novem vrtčevskem letu. Kot je 
pojasnila županja Darinka Fakin, ne 
gre za nove zaposlitve, temveč za 
prerazporeditve. Sicer pa naj bi v 
jeseni pod vrtčevsko streho odme-
val smeh in jok 128 otrok v sedmih 
oddelkih, treh prvega starostnega 
obdobja in štirih drugega. Da bi bili 
vsi najmlajši nadobudneži sprejeti, 
je občinski svet potrdil, da se naj-
višje število otrok v šestih oddelkih 
poveča za dva otroka, razen v sku-
pini najmlajših – v skupini Polžki. 

Ne da bi se vozniki vozili po 
polžje ampak počasneje, kjer je to 

potrebno, si seveda želijo tudi v 
majšperški občini. »V Ljubljani smo 
prevzeli prikazovalnik hitrosti, ki 
pa bo poleg meritve hitrosti nudil 
tudi možnosti statistične obde-
lave podatkov. Tako bomo lahko 
dnevno spremljali pretok prometa, 
prekoračitve voznikov. Sprva ga 
bomo postavili na območju Sto-
perc, nato pa ga bomo prestavljali 
po občini,« je pojasnila svetnica 
Anka Hertiš, predsednica sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu, ki meni, da prikazovalnik 
psihološko vpliva na voznike, tako 
da ti znižajo hitrost. Počasneje pa 
zaradi gradbenih del promet po-
teka na Sestržah. Zlatka Žnidarja 
je zanimalo, kdaj naj bi bile ceste, 

ki so bile uničene zaradi izgradnje 
kanalizacije, sanirane in na novo as-
faltirane. Direktor občinske uprave 
Matic Šinkovec mu je odgovoril, da 
je bil prvotni rok do konca meseca. 
»Že zdaj pa vemo, da bo izvajalec 
prosil za podaljšanje zaradi dežev-
nega vremena. Sicer pa je čistilna 
naprava že priključena na elektri-
ko, vse je pripravljeno tudi za hišne 
priključke. Zagotovo pa bodo dela 
končana prej kot v mesecu dni.« 
Županja je na zadnji redni seji pred 
občinskim praznikom svetnike še 
pozvala, da se udeležujejo priredi-
tev in poudarila, da je ob letošnjem 
prazniku organiziranih kar 48 do-
godkov.

Majšperk � Poletna seja s poletnimi točkami

V Stopercah voznike upočasnjuje 
prikazovalnik hitrosti, na 
Sestržah uničena cesta
Osrednja točka in razlog sklica avgustovske seje majšperška občinskega sveta je bila potrdi-
tev prejemnikov občinskih priznanj in plakete ob bližajočem se občinskem prazniku. 

Foto: Mojca Vtič

Občinski svetniki na poletni seji soglasni v vseh točkah
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stanovalce. »Ter ob zapori zagotovi-
ti prost prehod pešcev, kolesarjev in 
motornih vozil,« še pojasnjujejo na 
MO Ptuj. Navedeno soglasje obči-
ne je le eden izmed dokumentov, ki 
so potrebni za izdajo dovoljenja za 
izvedbo prireditve. Izda ga Upravna 
enota Ptuj. 

Kot izhaja iz soglasja MO Ptuj, 
so Beletrini, zavodu za založniško 
dejavnost, kot organizatorju dovo-
lili uporabo javnega prostora na Ja-
dranski ulici, Vrazovem trgu in Ulici 
Tomaža Šalamuna. Naročeno jim je 
bilo tudi, da o prireditvi obvestijo 
tudi okoliške stanovalce, česar pa, 
kot trdi Čuš, niso storili. Sodeč po 
tem soglasju drži trditev občine, 
da bi organizator moral zagotoviti 
dostop intervencijskim vozilom oz. 
prevozom. To soglasje je bilo izda-
no aprila letos. A mesec dni kasneje 
je Mestna občina Ptuj izdala še eno 
soglasje; za popolno zaporo ceste 
zaradi izvedbe pri reditve, in sicer od 
18. do 27. avgusta.

Eden največjih pesniških festi-
valov na Ptuju poteka od leta 2013 
naprej, pred tem je bil v Medani v 
Goriških brdih.
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ejo postavitvi odra pod njihovimi okni
Čuš v imenu stanovalcev Jadranske ulice na ptujsko občino naslovil dopis, v katerem ostro nasprotujejo postavitvi prireditvenega 
adi motenega dostopa in popolnega zaprtja ulice za nekaj dni.

Foto: ČG

ne bi bil postavljen pred Muzikafe. 

uerja vložena, 
jskega kmetijskega zavoda, da bi jim takratni 
ožbe v kmetijska gospodarstva. Ovadba je bila 
še zanimivo.«

Kakšno mesto želimo: prazno ali polno?
Programski vodja enega največjih pesniških festivalov v Evropi, Ptujčan Aleš Šteger pravi, da so 

stanovalci kot vsako leto tudi tokrat bili seznanjeni s terminom izvedbe festivala. Poudarja, da ta 
poteka le štiri dni in da dogajanje na prostem vedno skušajo zaključiti pred polnočjo. »Je pa tehnično 
enostavno nemogoče oder prestaviti na drugo stran,« odgovarja na pobudo nekaterih stanovalcev 
tega dela mesta. Meni, da bo v prihodnje potreben razmislek tudi o tem, kakšna mesta želimo; prazna, 
mrtva ali živa, z razgibanim dogajanjem. 

Foto: Črtomir Goznik

udauerja je bila pred slabima dvema letoma vložena ovadba, ki pa še ni dočakala krstne 

mene, koliko sem naredil, pa nikogar 
drugega,« se je odzval Neudauer. Na 
takratni očitek, da je kmete prikrajšal 
za investicijski denar, pa je odgovo-
ril: »Odprl sem si s. p., da sem lahko 
oddal skoraj vse vloge, nerešena je 
ostala samo ena, preostali kmetje 
so vsi prejeli odločbe. To pomeni, da 
kmetje, ki so bili do sredstev upra-
vičeni, niso ostali brez njih. Sicer pa 
sem v času dela naredil 116 vlog za 
naložbe v kmetijska gospodarstva in 
tako je bilo kmetijam dodeljenih sko-
raj 10 milijonov evrov nepovratnih 
sredstev, ki jih sedaj koristno investi-
rajo v posodobitve svojih kmetij. Pri 
tem posebej poudarjam, da gre za 
investicije, ki ustvarjajo nova delovna 
mesta in s katerimi se kmetije prila-
gajajo na podnebne spremembe, kar 
pa je tudi namen tega ukrepa.«

Glede sprejemanja denarja pa je 
dejal, da javni uslužbenec, kar je tudi 
bil, ni mogel služiti s pripravo vlog, 
tako kot ne morejo uslužbenke na 
upravnih enotah, ki izdajajo gradbe-
na dovoljenja. »Sem pa se iz te afere 
naučil eno – vedno uporabljaj bese-
dico ne in nikomur razen družinskim 
članom ne zaupaj,« je še dejal. 

Čeprav, kot trdi Neudauer, sam 
ni služil s pripravo vlog, dokler je 
bil zaposlen na zavodu, je denar za 
njihovo pripravo prejel zavod. Gre 
namreč za tržno dejavnost in ne 
javno svetovalno službo. To pa tudi 
pomeni, da se lahko kmet prosto-
voljno odloči, pri kom bo vloga na-
rejena. In na večjem investicijskem 
razpisu novembra lani se je le tretji-
na kmetov odločila za pripravo vlog 
na zavodu. A ta delež ne pomeni ne-
zaupanja v zavod, meni Rebernišek. 
»Eno je javna služba, drugo tržna 
dejavnost. Se pa maksimalno pot-
rudimo, da naredimo kakovostno 
vlogo in da so zajeti pravilni podatki, 
saj sicer obstaja možnost, da kmetija 
zabrede v fi nančne težave; delamo 
namreč pošteno,« je še dodal. 

Andraška občina je dobila mne-
nje s pridržkom, saj v nekaterih pri-
merih ni poslovala v skladu s pred-
pisi. Županja občine Sveti Andraž v 
Slovenskih goricah Darja Vudler je 
poudarila, da ne gre za bistvene po-
manjkljivosti, saj občini na poročilo 
ni treba dati niti odzivnega poroči-
la, kot je to običajno: »Revidirano je 
bilo leto 2016, večina zadev je bila 
v letih 2017 in 2018 že urejena oz. 
smo pomanjkljivosti sproti odpravi-
li.« Dodala je, da je občina leta 2004 
prejela negativno mnenje Račun-
skega sodišča: »Torej se je poslo-
vanje do danes bistveno izboljšalo, 
hkrati pa, če boste pogledali nekaj 
zadnjih poročil, večina občin dobi 
mnenje s pridržkom, saj je v poplavi 
predpisov zelo težko slediti vsem 
zahtevam.« Zagotovila je, da bodo 
na občini vsa prejeta priporočila v 
prihodnje upoštevali.

V poplavi predpisov je 
vsem zahtevam težko 
slediti

Na Računskem sodišču so opozo-
rili, da na andraški občini proračuna, 
rebalansov proračuna in zaključne-
ga računa proračuna za leto 2016 
niso pripravili po funkcionalni kla-
sifi kaciji, nekateri dokumenti niso 
bili popolni. Direktor andraške ob-
činske uprave Miran Čeh je pojasnil, 
da proračun, rebalans in zaključni 
račun občine v povprečju obsegajo 
okoli 200 strani, res pa je manjkala 
ena stran s funkcionalno klasifi ka-
cijo: »Ministrstvo za fi nance v svoji 
programski opremi prav te klasifi k-
acije ne omogoča in enostavno nis-
mo vedeli, da jo moramo priložiti.«

Na andraški občini v dveh pri-
merih pred sklenitvijo pogodbe 
od ponudnika niso pridobili vseh 
podatkov, pri plačilu obveznosti iz 
proračuna pa niso upoštevali za-
konskih plačilnih rokov. Na Račun-
skem sodišču so dodali: »Občina je 
prevzela obveznosti v znesku 3.262 
evrov za dela, ki niso bila dogovorje-
na s pogodbo in za katera ni sklenila 

aneksa k pogodbi.« Čeh je razložil, 
da je šlo za izgradnjo vodovoda v Vi-
tomarcih: »Pogodba je bila sklenje-
na po enoti mere, kar pomeni, da so 
cene na enoto fi ksne in končna cena 
ni točno znana. Dejanska poraba 
materiala je bila večja od planirane, 
zato je bila končna situacija večja za 
3.262 evrov. Investicijo je sofi nanci-
rala država, kjer ni bilo treba priloži-
ti aneksa, saj je bila izvedba investi-
cije po znanih cenah na enoto mere. 
Očitno Računsko sodišče zadevo 
razume drugače.«

S stališčem Računskega 
sodišča se ne strinjajo

Nepravilnosti je Računsko sodiš-
če našlo tudi pri sofi nanciranju dru-
štev: »Sklepe o dodelitvi sredstev 
izvajalcem za sofi nanciranje progra-
mov, za javne prireditve in akcije, 
ki pospešujejo razvoj in promocijo 
občine, ter na področju športa in 
kulture je izdala svetovalka za druž-
bene zadeve, ne da bi jo županja za 
to pooblastila; dvema društvoma 
je dodelila in izplačala sredstva v 
skupnem znesku 2.050 evrov, ne 

da bi prej izvedla javni razpis; z dve-
ma društvoma, ki jima je dodelila 
sredstva v skupnem znesku 2.050 
evrov, ni sklenila pogodbe o dode-
litvi sredstev; županja ni sprejela 
sklepa o začetku postopka za izbiro 
kulturnih programov in projektov.«

Direktor andraške občinske upra-
ve je povedal, da je šlo za Čebelar-
sko društvo Vitomarci in Kulturno-
-umetniško društvo (KUD) Vitomar-
ci: »Prvemu smo izplačali sredstva 
za izselitev iz Hrgove domačije, kjer 
je imelo društvo svoje prostore in 
stalno razstavo, a se je moralo izse-
liti zaradi dobljenega Interreg pro-
jekta Slovenija–Hrvaška in obnove 
Hrgove domačije, ki je spremenila 
namembnost prostorov. Članom 
KUD Vitomarci pa vsako leto za bo-
žič, ko obdarimo otroke, naročimo, 
da odigrajo božično predstavo za 
otroke. Pošljejo ponudbo, izdamo 
naročilnico, ker želimo izrecno njih, 
in predstavo odigrajo. Za oba pri-
mera Računsko sodišče meni, da bi 
morala biti sredstva dodeljena z jav-
nim razpisom, a smo prepričani, da 
ni zavzelo pravega stališča.«

Sveti Andraž � Računsko sodišče občini izreklo mnenje s pridržkom

Nepravilnosti našli pri božični 
gledališki predstavi za otroke
Na Računskem sodišču Republike Slovenije so ob pregledu poslovanja Občine Sveti Andraž 
v Slovenskih goricah v letu 2016 odkrili nekaj nepravilnosti in občini podali priporočila za 
izboljšanje poslovanja. Pozanimali smo se, za kaj je šlo.

Foto: ČG

Računsko sodišče je pri poslovanju Občine Sveti Andraž v Slovenskih 
goricah v letu 2016 našlo pomanjkljivosti, na občini so zatrdili, da gre le 
za birokratske napake.
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Lani, ko so gospodinje priredile 
jubilejni, deseti zajtrk, so pripravile 
pohano, letos so občanom in obi-
skovalcem, ki so prišli v Stoperce, 
postregle tradicionalne jedi. »Sku-
hale smo kurjo obaro, pa kislo in 
gobovo juho, ajdove žgance, po 
katerih je bilo veliko povpraševa-
nja, pa žgance iz bele moke, zaže-
lene so bile tudi palačinke in šmorn, 
jajca na različne načine … Seveda 
pa niso manjkali ognjiščni štruklji 
in gibanice,« je slastne jedi, ki so 

jih pripravile članice društva, naš-
tevala predsednica. In obisk je bil 
na sončno nedeljsko jutro presene-
tljiv. »Zbralo se je okrog 300 ljudi, 
ne samo Stoperčanov, temveč tudi 
drugih občanov, ki jim je bil zajtrk 
prav tako namenjen, videle pa smo 
tudi precej novih obrazov. Najpo-
membneje pa je, da iz Stoperc nih-
če ni odšel lačen,« je dodala Justina 
Jus.

V drugi polovici avgusta se je 
tako začel niz prireditev v okvi-

ru občinskega praznika. Domača 
društva so pripravila okrog 50 prire-
ditev, ki nagovarjajo staro, mlado, 
kulturnike, športnike, sladokusce, 
vinogradnike … in jih vabijo k oku-
šanju, doživljanju, spoznavanju 
občine in krajine. Tako društva ali 
posamezniki organizirajo oz. so 
organizirali spust s kajaki po reki 
Dravinji, pohod, tek in kolesarski 
maraton po občini, razstave ročnih 
in umetniških del, tekmovanja v 
streljanju s fračo, pa z zračno puško 

itd, prisluhniti bo mogoče pevskim 
zborom in mladim glasbenikom, 
ki bodo muzircirali z majšperškimi 
tamburaši, zadišalo pa bo tudi po 
čaju … Najpomembnejši dogodek 
v okviru pestre palete dogodkov 
pa je zagotovo osrednja svečanost 
ob 22. prazniku občine Majšperk z 
nagovor om županje in podelitvijo 
plakete in priznanj v večnamenski 
šolski športni dvorani OŠ Majšperk, 
ki bo 8. septembra.

Majšperk � Okrog 50 prireditev ob občinskem prazniku

Prireditve za vsak okus in za vse starosti
V Stopercah je v nedeljo, 19. avgusta, dišalo. Po palačinkah, juhah, pečenih jajcih – po zajtrku. Že enaj-
stič so ga v okviru praznovanja občinskega praznika pripravile članice Društva gospodinj Stoperce. In 
zajtrkovali so domala vsi vaščani, pa tudi od drugod so prišli, je povedala predsednica Justina Jus in 
dodala: »Bilo je enkratno.«

Foto: Peter Kitak

Slastnega zajtrka se je v Stopercah udeležilo okrog 300 ljudi in nihče ni odšel lačen, je zagotovila predsednica Justina Jus

Vsa družina, že od pradeda nap-
rej, je bila zavedna v borbi za sloven-
ski jezik; še posebej po prvi svetovni 
vojni, ko se je del njenih sorodnikov 
odselil v Kraljevino SHS. Velik del 
družine (Bernardin stari oče, oče, 
strici in oba starejša brata) se je po 
izbruhu fašističnega nasilja nad Slo-
venci v Italiji uprl in kmalu so aktivno 
sodelovali v različnih oblikah antifa-
šističnega boja. Že pri sedemnajstih 
letih so njihove ideje in uporništvo 
pritegnili tudi njo. Takrat se je že za-
poslila v gostilni Rebec v Divači, kjer 
jo je domača hči Ida takoj ob izbruhu 
II. svetovne vojne vključila v ilegal-
no pomoč odporniškemu gibanju 
vse do razpada italijanske vojske. V 
gostilni so bili nastanjeni italijanski 
ofi cirji, Bernarda je zbirala podatke 
iz njihovih pogovorov in jih posredo-
vala partizanom preko svojega strica 
Johana Kureta. Z domačo hčerjo in 
hlapcem so zbirali hrano in obleko 
ter drugo opremo za partizane in 
opravljali kurirske naloge. Po kapi-
tulaciji  Italije se je vrnila v domačo 
vas, kjer so organizirali mladinski ak-
tiv. Brali so literaturo OF, izdelovali 
letake, italijanskim vojakom pobirali 
orožje in obleko, postala je kurirka in 
obveščevalka. Sodelovala je v števil-
nih akcijah: nemškim postojankam v 
Divači in Povirju so ob železniški pro-
gi porezali telefonske žice in jih pre-
dali partizanom; trosili so letake OF. 
V novembru leta 1943 je bila sprejeta 
v SKOJ. Vmes je trikrat tedensko še 
delala v gostilni v Divači, kjer je še 
vedno imela obveščevalne stike z 
domačim hlapcem. V zimskem času 
so mladinke in ženske na domačiji 
Skok skrivaj predle volno ter pletle 
nogavice in rokavice za partizane. V 
eni od akcij je imela nalogo pregle-
dati železniško progo, tik preden so 
jo partizani razstrelili. Kot kurirka in 
obveščevalka je do konca vojne so-
delovala z intendantom XXX. divizije 
IX. korpusa NOV Ivanom Jančarjem 
in pomočnikom Cvetkom Pipanom. 
Kljub močni nemški postojanki v Di-
vači jim je s pomočjo domačinov us-
pelo zbirati hrano in drugo opremo 
ter organizirati skrivne prevoze. Ob 
osvobajanju Trsta je kot bolničarka 
pomagala odnašati z bojišča ranjene 
borce. Takrat je na bojišču zvedela, 

da je ob vstopu osvoboditeljev v Trst 
padel njen najstarejši brat, spome-
ničar Svetko Skok. Drugi brat je na 
srečo preživel.

Po vojni se je zaposlila v gostilni 
Rijavec v Divači. Primorci so takrat 
preživljali težke čase v obeh medna-
rodno razglašenih conah A in B, še 
posebej z izgubo svojega središča 
Trsta.

Bernarda se je takoj vključila v 
obnovo. Sodelovala je v številnih 
delovnih akcijah v domačem kraju 
ter pomagala mami pri vzgoji svojih 
mlajših bratov. Leta 1948 se je za-
poslila v krajevni gostilni Divača vse 
do leta 1951. Tu je spoznala svojega 
bodočega moža, nekdanjega pre-
komorca–partizana, takrat miličnika 
Janka Bezeljaka iz Idrije. Rodili sta 
se jima dve hčeri, Branka in Sonja.  
Zaradi narave njegovega dela so se 
veliko selili, najprej v Ljubljano, nato 
v Polhov Gradec in leta 1963 na Ptuj.

Povsod sta bila zelo aktivna v udar-
niških akcijah (gradnja kulturnega in 
turističnega doma, telovadnice v Pol-
hovem Gradcu), v SZDL in zvezi ko-
munistov. V Ljubljani je bila delavka 
v Dekorativni tekstilni tovarni. Tam je 
spoznala številne stiske sodelavk; ob 
težkem delu v tovarni je pomagala še 
na bližnjih kmetijah za hrano, da sta z 
možem lahko preživljala družino. Po 
prihodu na Ptuj se je zaposlila v pod-
jetju Sigma v oddelku gumarna kot 
obrezovalka gume. S svojo odloč-
nostjo, pravičnostjo in posluhom za 
sočloveka je bila med sodelavci zelo 
priljubljena in spoštovana, delovala  
je v delavskem svetu in sindikatu, 
odločno se je borila za pravice delav-
cev v osnovni partijski organizaciji. 
Na II. terenu SZDL sta se oba z mo-
žem aktivno vključila v prostovoljsko 
delo vse do upokojitve 1972. leta. Vse 
življenje je bila prostovoljka–krvoda-
jalka, za kar je dobila vsa priznanja. 
Leta 1985 jo je predsedstvo SFRJ 
odlikovalo z redom zaslug za narod 
s srebrno zvezdo.

Še danes je pri 95 aktivna in 
odločna borka za pravičnost, 
spremlja vsa dogajanja v Sloveniji, 
pomaga sosedom v stiski, prisluhne 
pomoči potrebnim. Bernarda, iskre-
ne čestitke!

Ptuj � Visok jubilej

95 let Bezeljakove
Klena in vedno dobro razpoložena, zaprisežena Primorka 
Bernarda Bezeljak, naturalizirana Ptujčanka, je v krogu 
najdražjih praznovala 95 let. Rojena je bila 3. septembra 
1923 v Brestovici pri Povirju, majhni vasici na Krasu, v 
družini Skok kot tretji od 12 otrok.

Hajdina � Praznovala je 90. rojstni dan 

Ponosna na svojo družino
V teh dneh je Frančiška Cartl z Zgornje Hajdine praznovala 90. rojstni dan. 
Kot četrtorojenka je v družini osmih otrok odraščala v Mali vasi pri Gorišnici, 
tam je obiskovala tudi osnovno šolo.

Najstniškega obdobja se najbolj 
spominja v povojnem času in zaupni 
kurirski službi, ki jo je opravljala za 
partizane. Kmalu po vojni se je po-
ročila in preselila na Zg. Hajdino. Z 
možem Janezom in štirimi sinovi je 

kovala svojo srečo na majhni kmeti-
ji. V 60. letih se je mož Janez podal s 
trebuhom za kruhom v Nemčijo, po 
štirih letih pa so se mu pridružili še 
preostali člani družine. Frančiška in 
Janez sta v tujini poskrbela, da so 

se sinovi izobrazili in si tako ustvarili 
različne priložnosti za življenje. Trije 
od njih so ostali v tujini, sin Rajko pa 
se je vrnil na domačijo na Hajdino. 
Frančiška se je v tujini trudila biti 
dobra mati, gospodinja in delavka 

v tovarni. Z veliko volje in truda ji je 
to tudi uspelo. Po 25 letih garanja 
in odrekanja sta se z možem vrnila 
na rodno Hajdino, kjer sta uživala 
zasluženi pokoj. A kmalu se je sreča-
la z življenjsko preizkušnjo in zaradi 
bolezni moža postala vdova. Prazni-
no in tišino v hiši so začeli polniti 
prvi pravnuki. 

Oma Frančka, kot jo mnogi kliče-
jo, je s svojimi pridnimi rokami spek-
la veliko hlebcev belega kruha z ro-
zinami, po katerem je poznana po 
vasi in med sorodniki. V svojem živ-
ljenju je rada tudi prepevala, pletla 
in še kaj. Danes ji zdravje vsega tega 
več ne omogoča, a njena življenjska 
energija ji pomaga preživljati vsak-
danjike in praznike.

Za svoj 90. rojstni dan si je želela 
zbrati vse svoje bližnje in daljne so-
rodnike. Goste je povabila in nago-
vorila z besedami: »Leta 1928 je bilo 
vse drugače. Drugačno življenje, 
drugačen svet. V vseh teh letih se je 
veliko spremenilo, a ni se spremila 
želja judi po druženju ob praznova-
njih. Viharno življenje mi je prineslo: 
solze in smeh, vojno in mir, tujino in 
domovino, bolezen in zdravje, petje 
in tišino, rojstvo in smrt …, pred-
vsem pa mi je življenje dalo vse vas, 
ki ste mi to pot popestrili.«

Njenemu vabilu so se odzvali štir-
je sinovi z ženami, devet vnukov in 
vnukinj s partnerji, devet pravnukov 
ter več kot 70 drugih sorodnikov in 
prijateljev. Ob slovesu in skupnem 
fotografi ranju si je slavljenka zaže-
lela še veliko takšnih in podobnih 
dogodkov. Vsi zbrani pa so ji voščili 
še mnogo zdravih in zadovoljnih let.Foto: osebni arhiv

Slavljenka Frančiška Cartl
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Sodelujoče ekipe so bile iz mar-
kovske in sosednjih občin. Zastopa-
le so svoj kraj, podjetje, društvo … 
Skupaj je v 32 ekipah kuhalo okrog 
250 ljudi, na prireditvenem prosto-
ru pa se je na lep sobotni popoldan 
obrnilo več kot 400 obiskovalcev. 
Prišli so spodbujat svoje prijatelje in 
znance, ki so kuhali, pa tudi poku-
sit, kaj dobrega so skuhali. „Bilo je 

veselje gledati, kako se ljudje druži-
jo, kramljajo, se šalijo, veselijo,“ je v 
imenu organizatorjev povedal Uroš 
Meglič in nadaljeval: „Kotizacija na 
ekipo je znašala 30 evrov. Priskrbeli 
smo meso, kilogram kruha ter vsaki 
ekipi liter vina in liter radenske. Ko-
tle, plin, začimbe in vse drugo, kar 
se potrebuje pri peki pečenk, so si 
ekipe priskrbele same. V sklopu do-

godka so pripravili čez 750 pečenk. 
Delo kuharjev je ocenjevala tričlan-
ska komisija v sestavi Janez Čuš, Ja-
nez Fišer (ocenjuje tudi na Dobrotah 
slovenskih kmetij na Ptuju) in Drago 
Bulc (novinar, poznavalec turizma in 
kuinarike). Ocenjevali smo opremlje-
nost prostora za kuhanje, higieno, 
delovna oblačila, izvirnost priprave 
ter videz in okus jedi. Najboljše se je 

odrezala ekipa iz podjetja Vitiva – 4. 
izmena. Na drugo mesto se je uvr-
stila ekipa Mojstri Prvenci, tretja je 
bila ženska ekipa Presenečenje, prav 
tako iz Prvencev. Vsem sodelujočim 
ekipam smo podarili pristen pravi 
domači ptujski lük, ki ga pridelujejo 
na kmetiji Petrovič v Prvencih, bone 
za malice in nekaj drugih donacij 
bližnjih gostincev. Prve tri ekipe so 

prejele vrednostne bone za nakup v 
mesnici in trgovini. Odziv donatorjev 
je bil tokrat res velik, za kar se jim 

na tem mestu zahvaljujem. Zbrali 
in razdelili smo več kot 70 nagrad v 
skupni vrednosti čez 500 evrov. Or-
ganizacijo dogodka je podprla tudi 
občina Markovci. Prireditev ocenju-
jemo kot uspešno. Vreme je dobro 
služilo, razpoloženje je bilo veselo in 
razigrano, pečenke pa odlične. Zado-
voljni smo, da smo zbrali 510 evrov 
za šolski sklad OŠ Markovci. Dona-
cijo smo ravnatelju Ivanu Štrafeli in 
podravnatelju Borisu Šeguli predali 
na prireditvi. Pri predaji je sodeloval 
tudi župan Milan Gabrovec.“

Popoldansko dogajanje na prire-
ditvenem prostoru so popestrili še 
člani romskega ansambla Črne stre-
le, predstavili so se člani Zmajarskega 
kluba Lastovka, ki imajo vzletno-pri-
stajalno stezo in hangar v Prvencih, 
na prizorišče pa so skočili padalci 
Aerokluba Ptuj. Organizatorja druge-
ga dobrodelnega tekmovanja v peki 
ciganskih pečenk sta bila vaška odbo-
ra Prvenci in Strelci. Glavnino dela in 
organizacije sta prevzela Uroš Meg-
lič in Matjaž Korošec, pomagala so 
vsa društva, ki delujejo v Prvencih in 
Strelcih: gasilsko, prosvetno in špor-
tno. Organizatorji napovedujejo, da 
bodo prireditev prihodnje leto pono-
vili, pa tudi dopolnili z novimi vsebi-
nami. Želijo si, da bi se jim v prihodnje 
pridružila še kakšna ekipa iz Hrvaške.

Prvenci � Peka ciganskih pečenk

Prireditev z dobrodelnim značajem
V Prvencih v občini Markovci so v soboto, 18. avgusta, pripravili dobrodelno tekmovanje v peki ciganskih 
pečenk. Tekmovalo je 32 ekip, od tega ena v celotni ženski sestavi; tudi ta se je zelo dobro odrezala in v 
močni konkurenci osvojila tretje mesto.

Foto: MZ

Na prireditvenem prostoru se je zbralo več kot 250 udeležencev, ki so se pomerili v peki ciganskih pečenk. Medtem ko so se pečenke v kotlih popekale in kuhale, je bilo vzdušje veselo, razpoloženje 
vseh udeležencev pa dobro. Na fotografi ji spodaj so zmagovalci, ekipa Vitiva – 4. izmena.

Azori � Z evropske žonglerske konvencije

Zanimiv teden z mojstri žongliranja
Na Azorskih otokih v krasni vasici Ribiera Grande se je od 28. julija do 5. avgusta že 41. zapovrstjo odvijalo največ-
je žonglersko srečanje na svetu, ki ga organizira Evropska žonglerska zveza (EJC). Srečanja so se udeležili največji 
mojstri in mojstrice žongliranja, akrobatike, monociklizma, hulahop obročev, diabolov, devil stickov, glasbeniki 
in drugi izvajalci cirkuških, gledaliških in uličnih umetnosti. 

Na tem srečanju smo se izo-
braževali in pilili svoja znanja tudi 
»cirkusantje in cirkusantke« Rekre-
acijsko-ustvarjalnega društva Eleja 
Doroteja Terbovšek, Nina Gabrovec 
(Cabuwazi), Gašper in Miha Malek 
ter Nejc Ekart iz animacijske skupine 
Arbadakarba. 

Prvi vtisi so bili vzpodbudni, prav 
tako smo se kaj hitro navadili na cir-
kuški ritem življenja. Predstavili smo 
se domačinom na paradi, ki je pote-
kala skozi glavne ulice mesta Ribiera 
Grande in je požela bučne aplavze s 
polno mero navdušenja.

Skozi teden smo se dnevno udele-
ževali različnih delavnic žongliranja, 
hula hop obročev, dapo starja, devil 
sticka, klovnskih delavnic, učenja 
hoje po slacklinu in še bi lahko našte-
vali. Dejavnosti so potekale od 9.00 
do 19.30, potem pa je bila telovad-
nica namenjena lastnemu treniranju 
do jutranjih ur. Vsak večer smo bili 
deležni gala predstave (gala show 
in open stage) – večernega spektak-
la, kjer so nastopali največji mojstri, 

udeleženci konvencije z najrazličnej-
šimi pripomočki. Prav tako smo si 
ogledali tudi fi re show, žonglerji pa 
so vsak dan v nočnih urah lahko tre-
nirali z različnimi rekviziti na ognje-
nem prostoru. Ena izmed najbolj obi-
skanih nočnih dejanj pa je bil Rene-
gade – preizkušanje udeležencev v 
različnih trikih. Udeležil se ga je tudi 
Gašper Malek, ki je vsem predstavil 
točko Alpine Magic s snegom. Ob ke-
panju so se vsi neizmerno zabavali. 

Po končani konvenciji smo se 
odpravili na raziskovanje portugal-
skega vulkansega otoka Sao Miguel. 
Uživali smo ob pogledih na moder 
ocean, jezera, ognjenike, krater-
je, slapove, termalne vrelce, klife, 
plantaže čaja, vrsto različnih par-
kov … Narava res ponuja idiličnost, 
edinstvenost in prijetno podnebno 
klimo.

Domov smo se vrnili z veliko no-
vega znanja, polno mero navdušenja 
in mislijo, da se na otok zagotovo še 
vrnemo, saj ponuja res veliko lepega.Foto: Osebni arhiv

Žonglerji in žonglerske RUD Eleja ter Nejc Ekart

Recept: domača zelenjava in 
osnovne začimbe

Peka ciganskih pečenk je svojevrsten izziv. Vsak kuhar ima 
svoj recept in majhne skrivnosti, ki naredijo pečenko mamljivo 
okusno.“Za dobro pripravo je potrebno, da čebulo prepražimo 
na svinjski masti. Prepražimo takšno količino čebule, kot 
je količinsko mesa. Za dobro omako uporabimo zelenjavo z 
domačega vrta, ne smemo je popolnoma in do konca razkuhati. 
Zaželeno je, da je še vedno vidna struktura zelenjave. Smiselno 
je uporabiti čim bolj preproste začimbe, kot sta sol in poper. 
Razne jušne osnove, vegeta in ostale začimbe po mojem mnenju 
v pristno cigansko pečenko ne sodijo. Prav tako ni treba 
mesa popekati na žaru, temveč ga lahko na rahlo popečemo 
na samem kotlu in kuhamo tako dolgo, da še vedno ostane 
čvrsto in ne odstopa od kosti,“ je o svojem receptu za pripravo 
ciganskih pečenk povedal vodja prireditve Uroš Meglič.

Nejc Ekart postal predstavnik 
slovenskih žonglerjev

Med udeleženci letošje 41. evropske žonglerske konvencije je bil tudi 
Nejc Ekart. Vsako leto na žonglerski konvenciji zaseda odbor Evropske 
žonglerske zveze (EJA). Žonglerji in odbor se srečajo ter razpravljajo 
o pomembnih temah za žongliranje v Evropi. Na zasedanju se volijo 
predstavniki držav, ki so izvoljeni za dve leti. 

Kot redni udeleženec konvencij in strasten žongler je predstavnik 
slovenskih žonglerjev ob podpori bratov Malek postal Nejc Ekart. 
Takoj po izvolitvi se je Nejc udeležil uvodnih sestankov in postal 
polnopravni član organizacije. Poglavitni cilj, ki si ga je Nejc zadal, je 
promoviranje žongliranja med Slovenci in ozaveščanje o pozitivnih 
učinkih žongliranja. Žongliranje je zabavno kreativno preživljanje 
prostega časa, mnogi raziskovalci celo ugotavljajo, da preprečuje 
Alzheimerjevo bolezen. Je ena redkih dejavnosti, ki razvija obe polovici 
možganov. Ima tudi pozitivne učinke na koordinacijo, ravnotežje, 
ritem, sproščanje, hitrost in še bi lahko naštevali.

Foto: Osebni arhiv
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Ptuj � 22. festival Dnevi poezije in vina

Pesmi, ki nagovarjajo z aktualno problematiko
V sredo, 22. avgusta, so se na Ptuju začeli letošnji 22. dnevi poezije in vina, ki so do 25. avgusta vabili s številnimi dogodki, s fokusom na poeziji, ki jo 
je predstavilo 22 pesnic in pesnikov, ki so občinstvo nagovarjali v 19 jezikih. Letošnja častna gosta festivala sta bila nemški pesnik Michael Krüger 
in izraelska pesnica Agi Mishol.

Foto: Črtomir Goznik

Že prvi festivalski dan je pritegnil številne obiskovalce.

V knjižnici Ivana Potrča, kjer vsa-
ko leto pripravijo razstavo osrednje-
ga literarnega gosta, so letos odprli 
razstavo o delih pesnika Jureta De-
tele, ki so izšla za časa njegovega 
življenja in po smrti, ter povabili na 
pogovor o njegovi poeziji, življenju 
in življenjskem nazoru z dr. Davidom 
Bedračem, prof. slovenskega jezika, 
pesnikom in literarnim kritikom, ki 
ga je tudi vodil, dr. Matjažem Kome-
ljem, pesnikom, dolgoletnim preu-
čevalcem in raziskovalcem literarne 
zapuščine Jureta Detela, tudi ure-
dnikom zbranih pesmi Jureta Detele 
v dveh zvezkih na 1800 straneh, v 
izdaji Beletrine, in Markom Hrenom, 
publicistom in osebnim prijateljem 
Jureta Detele. Kot pove dr. Komelj, 
se z izdajo zbranih pesmi šele odpira 
pot nadaljnjega resnega raziskoval-
nega dela Detelovega ustvarjalnega 
opusa.

Na Vrazovem trgu, ki je bil 
osrednji prireditveni prostor vsa-
koletnega festivala, pa se je odvil 

tudi začetni uradni ceremonial. Pro-
gramski vodja festivala Aleš Šteger 
je pozdravil številne goste letošnje-
ga festivala, povabil na oder ptu-
jskega župana Mirana Senčarja, ki 
je ponosen še na en ptujski festival, 
in izpostavil nekatere festivalske 
dogodke oz. projekte, med njimi je 
Odprto pismo Evropi, s katerim so 
začeli lansko leto in do katerega so 
bili številni zelo skeptični. Pokazal 
pa se je za zelo odmevnega, tudi 
času primeren projekt, natisnili so 
ga v velikih evropskih medijih. Sku-
paj z Alliaz Kulturstiftung iz Berlina, 
ki podpira projekte na področju kul-
ture po vsej Evropi, so v letu 2017 
za avtorja Odprtega pisma Evropi 
izbrali vrhunskega pesnika, intelek-
tualca Stefana Hertmansa iz Belgije, 
ki je s tem dobil enkratno priložnost 
nagovoriti Evropo in izpostaviti pro-
bleme, ki se mu zdijo najbolj pereči. 
Letos je to pismo napisala švedska 
pesnica iranskega rodu Athena Far-
rokhzad, ki tokrat ni prvič na Ptuju, 

Pri nas znanje dobi obliko!

SOUSTVARITE SVOJO PRIHODNOST!
Vpišite se na dodiplomske ali podiplomske študije

Univerzitetni študijski programi:
• Gradbeništvo
• 
smer gradbeništvo
• 
• Arhitektura

Visokošolski študijski programi:
• Gradbeništvo
•

Člani Turističnega društva Ptuj, ki so Evropark uredili leta 2004 
ob vstopu Slovenije v EU, so ponovno doživeli neljubo presenečenje. 
V preteklih dneh so bili izpostavljeni veliki nevarnosti, ko so vstopali 
v park zaradi „popravila“ na drogovih z zastavami, ker so ukinjeni 
prehodi za pešce. Doslej je bilo mogoče vanj vstopati z dveh smeri: 
iz mestne in iz parka. Že od odprtja dalje je Evropark tudi neke 
vrste turistična atrakcija za vse tiste, ki prihajajo iz držav EU, 
ker se ob zastavah fotografi rajo za spomin, ki bo še dolgo živ, in 
jih spominjal na najstarejše slovensko mesto. Poleg tega je ptujski 
Evropark znamenit tudi po cvetlični zasaditvi v obliki zastave EU, 
slovenskega in mestnega grba. Tudi to je bil predlog TD Ptuj. Skrb za 
zastave je tudi skrb društva. Alejo zastav letno nekajkrat zamenjajo. 
Denar zagotavljajo sami s prostovoljnim delom, pomočjo sponzorjev 
in donatorjev. Železna skulptura, ki ga prav tako krasi, pa je že 
dolgo pomnik velikega prijateljstva med pobratenima mestoma 
Burghausen in Ptuj. Velik prijatelj Ptuja, tudi prejemnik priznanja 
MO Ptuj, Gerhard Hübner, ga ob vsakem obisku olepša s cvetom 
vrtnice. Takih simbolnih dejanj je v Evroparku še več, osrednja pa je 
vsako leto ob dnevu Evrope, združena z dvigom Evropske zastave in 
projektom TD Ptuj Spoznavajmo države EU.

Eno najstarejših turističnih društev v Sloveniji, leta 2016 je 
praznovalo 130 let delovanja, ima v zadnjem obdobju, naključno 

ali ne, velike težave pri svojem delovanju. Ena večjih je vsakoletno 
ocvetličenje, ker se v okolju več ne prepoznavajo dolgoletne izkušnje 
na tem področju, katerega sestavni del je tudi vsakoletna delitev 
brezplačnega cvetja za večjo urejenost starega mestnega jedra 
in tudi nekaterih šolskih objektov zunaj tega območja. V evforiji 
sečnje starih dreves na grajskem hribu, ki se je zgodila brez 
konservatorskega programa, je leta 2015 padla tudi devet let stara 
lipa, ki jo je društvo v grajski depresiji zasadilo ob svoji 120-letnici, 
ne da bi društvo o tem vsaj obvestili. Padlo je zdravo drevo z lepo 
zakroženo krošnjo, ki ni ogrožalo nikogar, ob tem pa so na grajskem 
hribu povsem mirno pustili nič kaj lepo grmičevje. Ob 120-letnici je 
TD Ptuj postavilo ob mestni tržnici tudi načrt mesta Ptuja, ki so ga 
prav tako brez vednosti oz. sporazuma s TD Ptuj prekrili s projektom 
ureditve ptujske tržnice, staro oglasno tablo, ki bi jo lahko uporabili 
za te namene, pa odstranili. To zagotovo ni spoštljivo dejanje. Še 
več, to je ignoranca prostovoljnega dela v tem okolju. Seveda se 
aktivnost domačega TD ne more meriti s festivali, ki bogatijo mestno 
dogajanje zadnja leta v najbolj udarnih poletnih terminih. Društvo 
dela celo leto, o opravljenem pa ne sklicuje odmevnih tiskovnih 
konferenc, dela pa tudi v svojih lastnih prostorih. Če kaj, si člani 
društva želijo mirnega delovanja in spoštljivega odnosa, saj je 
društvo v tem prostoru že 130 let, njegovi nekdanji predsedniki pa 
so bili na čelu tega mesta kot župani. Člani TD Ptuj z vsemi svojimi 
projekti delujejo v korist mesta, njegove večje prepoznavnosti, žal pa 
jih vse pogosteje nekateri pri tem močno ovirajo.

Te dni je znova „udarilo“. TD Ptuj, največ zaslug za to ima član 
Stojan Stijakovič, je namreč podalo vlogo MO Ptuj kot investitorju 
krožišč za postavitev cvetličnih korit. Želeno soglasje je izdala 
Direkcija RS za infrasturkturo z desetimi pogoji. V zgodnjih jutranjih 
urah, 22. avgusta, ko naj bi šest ocvetličenih korit postavili, pa je 
prišla neljuba novica, da jih ni mogoče postaviti, ker je dovoljena 
višin postavitve le 75 cm (korito in cvetlice) skupaj, v zdajšnji podobi 
korit pa je višina skupaj s cvetlicami 1,15 m. Ta pogoj pred tem ni 
bil znan ...

Zaradi ptujske „začasnosti“, ki jo nosi več ptujskih objektov (kot 
je montažni paviljon na Novem trgu s trgovinami in tudi gostilna 
Perutnina), člani TD Ptuj močno dvomijo, da bo dostop do Evroparka 
le začasno onemogočen (do ureditve stalnega krožišča). 
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Ptuj � Odrezali dostop do Evroparka

Nič več fotografi ranja ob zastavah držav EU
Saj ni res, pa je, je edini možen komentar ob najnovejši prometno-varnostni potezi na Ptuju. Pri podvozu so 
postavili začasno montažno krožišče, pri tem pa – bojda le „začasno“ –onemogočili dostop do Evroparka.

Foto: Črtomir Goznik

Začasno montažno krožišče je trenutno onemogočilo dostop do Evro-
parka.

Foto: Črtomir Goznik

Programski vodja festivala Aleš Šteger in Athena Farrokhzad, švedska 
pesnica iranskega rodu, avtorica letošnjega odprtega pisma Evropi, ki je 
sestavila dolg traktat grehov Evrope, kjer je marsikaj narobe. Njena episto-
la zelo odmeva po svetu.

saj je bila že udeleženka prevajalske 
delavnice s švedskimi pesniki pred 
leti. Njena poezija sodi med najbolj 
znane in prepoznavne pesniške gla-
sove na Švedskem in v nordijskem 
svetu. Napisala ga je iz notranje pot-
rebe spregovoriti o temah, ki vse 
Evropejce globoko prizadevajo in 
so ključni na nek način, kako mi kot 
Evropa mislimo naprej. To je zelo 

pomembno pismo, ki ga bodo tudi 
letos ponatisnili številni evropski 
mediji. Pesnik s tem pismom spre-
govori širši publiki, je izpostavil Aleš 
Šteger. Athena Farrokhzad je pismo 
prebrala v švedščini. Osebno pa ga 
bodo prejeli vsi poslanci evropske-
ga parlamenta, člani Sveta Evrope 
in Evropske komisije.
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Iz naše preteklosti - Pisalo se je leto 2015 – prvi del

Peticija za izgradnjo hitre ceste Ptuj–Ormož

Ansambel Mladi Dolenjci je nastal 
čisto spontano, leta 1996: dva izmed 
članov, soseda, sta že kot majhna ot-
roka sanjala, kako bosta čez leta stala 
na odru in prepevala narodno-zabav-
ne pesmi. Po eni nogometni tekmi sta 
se preizkusila v kombinaciji z Ladom,  
nastala je zasedba, ki v originalni se-
stavi nastopa še danes: Tomaž Kastelic 
(harmonikar, vokalist), Lado Šurla 
(kitarist, vokalist) in Simon Lukšič 
(basist, vokalist). 

Prepevajo predvsem našo prelepo 
slovensko narodno-zabavno glasbo 
različnih izvajalcev. Igrajo vse največ-
je hite, ki kaj pomenijo v tej zvrsti. 
Lastno glasbo ustvarjajo sami, oz. 
kitarist Lado Šurla, ki je avtor melo-
dij vseh vokalnih pesmi. Besedila jim 
pišejo priznani slovenski tekstopisci. 
Njihova največja uspešnica je brez 
dvoma polka Nocoj je druga rekla 
mi. Ljudje pa so vzljubili tudi pesmi, 
kot so Nisem pozabil, Pastirček, Brez 
otroških oči itd. V 22 letih delovanja 
so izdali štiri zgoščenke. 

„Naš melos je drugačen od drugih 
predvsem zato, ker smo med prvimi 
v Sloveniji začeli s triglasnim moškim 
petjem. To pred nami ni bilo ravno 
pogosto, a kot vidimo sedaj, se je kar 
nekaj ansamblov za nami odločilo za 

podoben slog in so tudi zelo uspešni,“ 
pove Simon Lukšič. 

Mladi Dolenjci veliko nastopajo 
po celi Sloveniji, tudi na tujem so 
že bili, a najlepše je nastopati doma, 
pred slovensko publiko. „Ko sem kot 
12-letni deček začel igrati narodno-
-zabavno glasbo, so se mi moji vr-
stniki dobesedno posmehovali. Vesel 
sem, da se je v 22 letih, odkar smo na 
odru, ta trend popolnoma spremenil, 

da je danes toliko mladih ansamblov. 
Dobro je tudi to, da so mladi danes 
nepogrešljiv del vsake prireditve, da 
nadaljujejo in hkrati nadgrajujejo slo-
vensko narodno-zabavno glasbo. To je 
naša, slovenska identiteta in tega se ne 
smemo sramovati, kaj šele pozabiti na 
to, kdo smo.

Festival je za vsak ansambel lahko 
lepa odskočna deska za prihodnost 
in promocijo ne glede na možnosti, 

Kamenje grajskega obzidja je zgrme-
lo proti mestu, padel je del grajskega 
obzidja, ranjen je 900-letni simbol Ptuja. 
Gradnja povezovalne ceste v Pongrcah 
je razdelila občane, z nekaterimi izbolj-
šavami cesta ostaja ob potoku. V občini 
Lenart so razpisali koncesijo za pediatra. 
V Zavrču so slovesno odprli nove tribu-
ne, domača prvoligaška ekipa je dodala 
zmago. Pogodbeno pošto so odprli tudi 
v Makolah, Zavrču in Vitomarcih. Daril-
ni bazar v Ulici heroja Lacka 4 na Ptuju, 
trgovina z izdelki lokalnih invalidskih 
društev, je po dobrih dvajsetih mesecih 
poslovanja 1. marca letos zaprla vrata. 
Da bi Ptujsko jezero zaživelo v pravem 
turistično-športno rekreacijskem pome-
nu, bi bilo treba zagotoviti še najmanj 
pet milijonov evrov. Toliko je ovred-
notena druga faza projekta Vitalizacije 
Ptujskega jezera. Peter Vesenjak je bil 
le štiri dni državni sekretar v ministrstvu 
za gospodarstvo, razvoj in tehnologijo, 
„pokopal“ ga je prenos dobrih petih mi-
lijonov evrov na slabo banko in dolg SID 
banki v višini 3,3 milijona evrov. V po-
slovno-industrijski coni Lenart naprodaj 
še večina zemljišč za podjetnike. Ptujske 
vinske kraljice so se povezale v sekcijo, 
ki bo delovala pod okriljem Društva vi-
nogradnikov in sadjarjev Osrednje Slo-
venske gorice.

Začetek gradnje AC Draženci–Gru-
škovje, ki bo stala 245 milijonov evrov, se 
bo, kot kaže, zavlekel; pritožilo se je pod-
jetje, ki se na razpis ni prijavilo. Župani 
občin Spodnjega Podravja imajo pomi-
sleke glede financiranja bolnišničnega 
oddelka vrtca, ki znaša okrog 3000 evrov 
mesečno, plača vzgojiteljice in stroški 

Ptujčan Branko Brumen je bil ponovno 
izvoljen za podpredsednika Evropskega 
združenja karnevalskih mest. Uprava 
Vrtca Ptuj se je preselila v Puhovo uli-
co 6, saj so bili prostori v Prešernovi 29 
povsem neprimerni. Mladinski oddelek 
Knjižnice Ivana Potrča Ptuj je praznoval 
60-letnico delovanja, jubilejne slovesno-
sti se je udeležila tudi prva knjižničarka 
otroškega oddelka Nežka Vaupotič. V 
občini Cirkulane bodo letos največ dela-
li na cestah in kanalizaciji. Ptujčan Aleš 
Lešnik je postal drugi tajnik v državi, le 
za las je zgrešil zmago. Ormožanom je 
vsega dovolj, ker država z izgradnjo hitre 
ceste Hajdina–Ormož zavlačuje že več 
kot deset let, so pričeli zbirati podpise 
pod peticijo, s katero zahtevajo takojšen 

začetek gradnje.

Plaz na grajskem 
hribu – počasen odziv 
ministrstva za kulturo

Plaz na grajskem hribu ne miruje, 

zaradi preteče nevarnosti obdelovanja 

mestnega vinograda ni mogoče. Mini-

strstvo za kulturo obljublja, da naj bi bil 

javni razpis za izvajalca sanacijskih del 

objavljen do 20. junija. Delničarji Perut-

nine Ptuj so že lani avgusta na zaseda-

nju skupščine potrdili sklep, na podlagi 

katerega bi odvetniška družba Šelih & 

partnerji iz Ljubljane preučila možnosti 

za morebitno vložitev tožb zoper upravo 

in nadzornike v zvezi z oškodovanjem 

družbe zaradi spornih poslov iz prete-

klosti. Sklep so potrdili Kapitalska druž-

ba, društvo Mali delničarji Slovenije in 

Perutninarska zadruga Ptuj. Predsednik 

uprave PP pa nasprotno zatrjuje, „da 

škoda do danes ni nastala in ni dokaza-

na ter da o tem ne more nihče soditi.“

Dvanajstega junija so na proslavo svo-

je 60-letnice povabili v Zgodovinskem 

arhivu Ptuj. Družba Radio tednik Ptuj 

je že drugič organizirala dobrodelno 

glasbeno prireditev v Termah Ptuj z nas-

lovom Vsi skupaj smo za enakost – pri-

jateljstvo – pomoč. Prireditev je postala 

zgodba upanja in optimizma, zgodba 

ljudi, ki mislijo pozitivno in na življenje 

gledajo s pozitivne strani. Gostila je tudi 

piknik, kot ga še ni bilo, na ptujski tržni-

ci, kjer se je trlo poslušalcev Radia Ptuj 

in bralcev Štajerskega tednika. 

Kidričani so še posebej ponosni na 

popolnoma prenovljen dvorec Sternt-

hal, v katerem po novem deluje celotna 

občina uprava. Skupaj z dnevom držav-

nosti je praznoval tudi Ptujski pihalni or-

kester, ima že 160 let. Ob tej priložnosti 

so prvo plaketo Antona Horvata za 61 

let neprekinjenega igranja v Pihalnem 

orkestru Ptuj podelili Francu Petku.

SKRINJA SLOVENSKIH VIŽ  —  Ansambel Dolenjci

Med prvimi začeli s triglasnim moškim petjem

Foto: Črtomir Goznik

Dvorec Sternthal so popolnoma obnovili. 

Svetniška tožba brez primere
Hajdinski svetnik Anton Cestnik pripravlja tožbo, ki jo bo vložil zo-

per devet svetnikov občine Hajdina, ker mu niso želeli potrditi man-
data. Prepričan je, da bo tožbo dobil, ker so kršili tako občinski statut 
kot zakon o lokalni samoupravi. Nekaj so si izmislili in to naredili po 

kavbojsko. Zadevo preiskujejo tudi kriminalisti.

Nadaljevale so se razprave o projektu 
ptujskega urgentnega centra, ki naj bi 
kmalu dobil tudi pisno potrdilo. Posla-
nec Andrej Čuš vztraja, da se vse obljube 
prejšnjih vlad kot tudi besede in obljube 
zdajšnje ministrice za zdravje Milojke 
Kolar Celarc prenesejo tudi na papir. 
V Ormožu bo zrasel vadbeni center za 
usposabljanje gasilcev z območja uprav-
nih enot Ormož, Ptuj, Slovenska Bistri-
ca in Lenart, stal bo 1,5 milijona evrov. 
Razgradnja Tovarne sladkorja Ormož je 
na sodišču zaradi nepravilnosti, ker se 
postopek razgradnje ni izvajal po priča-
kovanjih Evropske komisije. Na kocki je 
8,7 milijona evrov. 

V Ormožu so ogorčeni, ker naj bi ob-
močje ormoškega zdravstvenega doma 
spadalo pod urgentni center Murska 
Sobota, čemur direktorica Vlasta Zupa-
nič Domanjko in župani ostro naspro-
tujejo. Podobno je v Slovenski Bistrici. 
Vlaga in plesen najedata prostore am-
bulante družinske medicine občine 
Sveti Andraž v Slovenskih goricah, na 
katero je vezanih okrog 900 pacientov 
s tega območja. Nekdanja direktorica 
Doma upokojencev Kristina Dokl se je 
pritožila na sklep o razrešitvi. Radio Ptuj 
praznuje 52. rojstni dan, Štajerska budil-
ka dvanajstega. Javnost med Ormožem 
in Središčem ob Dravi razburja ideja o 
ustanovitvi krajinskega parka, še pose-
bej vaščane Frankovcev, ki so ustanovili 
iniciativni odbor. 

V podravskih občinah bodo letos za 
naložbe namenili 71 milijonov evrov. 
Predstavniki okoliških občin in občanov 
od Ptuja do Središča ob Dravi so jasni, 
gradnja hitre ceste Ptuj-Ormož se mora 
začeti še letos, sicer sledi zapora regio-
nalke. Za območje ČS Breg – Turnišče 
bo investicijsko radodarnejše šele leto 
2016. Seznanili so se tudi s projektom 
Muzeja uspehov Slovenije Sama M. 
Strelca, ki naj bi predvidoma v desetih 
letih spisal novo zgodovino gradu Tur-
nišče s parkom in šolo. Podrobni pro-
storski načrt občine Ormož, ki je v prip-
ravi, naj bi omogočal v opuščenem gli-

nokopu (t. i. Hardeški šumi) odlaganje 

odpadkov, s čimer pa se prebivalci, ki 

živijo v neposredni bližini, ne strinjajo. 

Že drugič so se na dražbi znašle Terme 

Benedikt. Minulo poslovanje MO Ptuj 

bodo prevetrili revizorji, napoveduje 

novi ptujski župan Miran Senčar. Ptu-

jski Dom upokojencev je eden izmed 

redkih, ki se ubada z vprašanjem, kam 

z 11 milijoni evrov presežka, da jih ne 

vzame država. Javne službe Ptuj bodo 

ostale brez 1,7 milijona prihodkov, ker 

se voda in kanalizacija prenašata nazaj 

na Komunalno podjetje Ptuj. Občinske 

blagajne so doslej odprli le v treh obči-

nah Podravja, ki tako svojim občanom 

omogočajo plačilo položnic brez provi-

zij, s čimer lahko prihranijo kar nekaj 

denarja. Medtem ko v večini drugih ob-

čin o uvedbi tovrstne usluge svojim ob-

čanom še razmišljajo, pa ormoški župan 

Alojz Sok meni, da občina ni plačilno 

finančna inštitucija, zato občinske bla-

gajne niti ne bodo ustanovili. 

V državnem proračunu 
ni ptujskega 
urgentnega centra

Na Ptuju je ponovno završalo, saj v 

rebalansu državnega proračuna za letos 

ni ptujskega urgentnega centra. To je 

sprožilo vroče debate o tem, kdo je za 

to odgovoren in kdo je zatajil: politika 

ali vodstvo bolnišnice, ki naj bi po ne-

katerih informacijah zamudilo roke za 

oddajo dokumentov in tako izgubilo več 

milijonov evropskih sredstev. Ptujska že-

lezniška čakalnica je zaprta, bes potni-

kov pa neizmeren. Na vseslovenskem 

protestu kmetov zaradi nevzdržnih raz-

mer za kmetovanje na vodovarstvenih 

območjih so le-ti zahtevali odškodnine 

in nadomestna zemljišča, v nasprotnem 

primeru grozijo, da bodo začeli izlivati 

gnojnico po njivah na vodovarstvenem 

območju, v skrajnem primeru jo bodo 

razlili tudi po Ljubljani. 

igrač. PGD Velika Nedelja je proslavilo 
120-letnico delovanja. MO Ptuj je preje-
la priznanje za najvarnejšo občino v letu 
2014. To je najvišje priznanje v državi s 
področja varnosti, podeljuje pa ga In-
štitut za korporativne varnostne študije 
in Slovensko združenje korporativne 
varnosti. Štirje od sedmih obdolženih v 
zadevi neupravičene izdaje zdravniških 
receptov so krivdo priznali. 

Novi benediški vrtec je zgrajen, a je 
še brez opreme. Odstopila je ministri-
ca za izobraževanje, Ptujčanka Klavdija 
Markež, odnesli so jo očitki o plagiator-
stvu pri magistrskem delu. Odstopila  
je tudi kot poslanka. Na pobudo sveta 
zavoda OŠ Borisa Kidriča Kidričevo so 
kidričevski svetniki po hitrem postopku 
sprejeli sklep, da iz imena osnovne šole 
v Kidričevem, črtajo ime Borisa Kidriča. 
Završki fantje, ambasadorji in trubadu-
rji Slovenskih goric, praznujejo tri de-
setletja delovanja. Druga faza obnove 
dominikanskega samostana poteka po 
planu, zamenjali bodo strešno kon-
strukcijo, leseno bo zamenjala jeklena. 
Ureditev arheološke zbirke naj bi bila 
izvedena v tretji fazi. Dom upokojen-
cev Ptuj naj bi plačeval premalo dav-
ka, skupna vsota znaša več kot milijon 
evrov. Neizbrani izvajalec gradnje P + R 
parkirišča na Zadružnem trgu na Ptuju, 
Cestno podjetje Ptuj se je najprej prito-
žilo nad izbiro izvajalca in zahtevalo raz-
veljavitev oddaje javnega naročila, nato 
pa odstopilo. Tako bodo parkirišče na 
Zadružnem trgu vendarle začeli urejati. 
V sklopu jurijevega sejma je na ptujski 
tržnici potekala javna radijska oddaja Z 

glasbo do srca.

Na Panorami 
sprehajalne poti in 
arheološki park

Nekdanji hotel Črni les znova napro-

daj, tokrat za 750.000 evrov. Ptuj je os-

tal brez oralnega kirurga, Ormož brez 

urgence. Ker v Janežovcih ne bo term 

Gaja, se je občina Destrnik kot večinska 

lastnica podjetja Terme Gaja odločila, 

da bodo območje nekdanjega glinoko-

pa pričeli urejati postopoma. Obmo-

čje, ki je zapuščeno in zaraščeno, bodo 

najprej revitalizirali, v nadaljevanju pa 

zgradili prostor za druženje ali piknike, 

uredili ribnike, sprehajalno in rekreacij-

sko pot, parkirišče. Sicer pa naj bi na-

mesto hotela in toplic uredili eko vas. V 

Domu upokojencev Ptuj so izbrali novo 

direktorico, nato pa je sodišče zadržalo 

postopke izbire. Slovenjebistriški župan 

Ivan Žagar je bil ponovno imenovan na 

čelo največjega reprezentativnega zdru-

ženja lokalnih skupnosti v Sloveniji, 

Skupnosti občin Slovenije. Gradnjo OŠ 

dr. Ljudevita Pivka bodo končali julija 

prihodnje leto. Skupen dolg vseh ob-

čin Slovenije znaša 900 milijonov evrov, 

najbolj zadolženi občini sta MO Ptuj in 

Slovenska Bistrica. Enajste Primusove 

vinske zgodbe so se končale s povabi-

lom na prvi salon sovinjona. Na Ptuju 

naj bi bilo 500 črnih gradenj, na črno 

je zgrajenih tudi več podpornih zidov. 

Ptujska grajska kavarna je ponovno 

odprta, mesečna najemnina znaša 620 

evrov. NO MO Ptuj je v svojem nadzoru 

ugotovil vrsto nepravilnosti v Vrtcu Ptuj: 

nakup klimatskih naprav na zalogo, 

plačilo še neizvedenih del, preplačila 

sadja in zelenjave ... Ravnateljica Vrtca 

Ptuj Božena Bratuž je v odzivnem poro-

čilu zavrnila vse očitke. Trdi, da je že tri 

mesece tarča pritiskov župana Mirana 

Senčarja, ki da na vsak način želi doseči 

njen odstop, ker da je njeno funkcijo 

najverjetneje obljubil kakšnemu politič-

nemu prijatelju. 

Za ureditev Panorame je MO Ptuj 

ustanovila projektno skupino, na njej 

naj bi uredili sprehajalne poti in arheo-

loški park. V Boxmarku Kidričevo priče-

li gradnjo nove proizvodne hale, vredne 

sedem milijonov evrov. Največja letošnja 

pridobitev v občini Destrnik bo vrtec. 

Zaradi manjšega vpisa so v Cirkovcah 

ukinili peti oddelek vrtca. V okviru 26. 

tradicionalne razstave Dobrote sloven-

skih kmetij je potekala tudi 8. radijska 

oddaja radia Ptuj med ljudskimi pevci 

in godci. Vodja kabineta župana na MO 

Ptuj Stanislav Glažar je dobil odpoved, a 

se je nanjo pritožil, in dela naprej. Ker 

naj bi Senčarjeva ekipa z njim težko so-

delovala, se ga že nekaj časa želijo rešiti. 

ki jih ponuja sodobna tehnologi-
ja. Pred leti so bili temu namenjeni 
izključno festivali. Ker smo na festi-
valih doživeli toliko lepega, so mi še 
danes pri srcu. Občutek imam sicer, 
da festivali res nekoliko izgubljajo na 
pomembnosti, a verjamem, da se bo 
ta trend obrnil in bodo festivali znova 
pridobili na veljavi. To je resda tek-
movanje, a druženje glasbenikov v 

ozadju je nekaj neprecenljivega. Ko 
dobro pomislim, kar ne morem ver-
jeti, da je minilo že skoraj 20 let od 
našega prvega nastopa na ptujskem 
festivalu. Spominjam se ga, kot bi se 
vse skupaj dogajalo včeraj. Iz tistega 
časa obstaja tudi anekdota, saj smo 
doma pozabili en par škornjev od na-
rodne noše. Seveda ni treba poudarja-
ti, da smo si jih morali izposoditi od 

drugega ansambla. Zanimivo je bilo,“ 
še pove Simon.

Na letošnji festival prihajajo bi-
stveno starejši, zrelejši, ampak iskreno 
počaščeni, da bodo lahko znova zai-
grali pesem izpred 20 let, za katero so 
tudi prejeli nagrado. Prepričani so, da 
bodo še dolgo ostali prijatelji, igrali 
narodno-zabavno glasbo in uživali v 
nastopih.

Foto: zasebni arhiv

Ansambel Mladi Dolenjci

MG
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Pripravila: Alenka 
Šmigoc VinkoKaj bomo danes jedli

Sestavine:  1 kg sočnih jabolk, 10–15 dag sladkorja, 1/2 žličke zmletega cimeta, 6 dag pšeničnega zdroba, 
margarina za pekač, drob�ne za potresanje, smetana ter čokoladne ali pisane mrvice za okras.
Jabolka olupimo in naribamo. Manjši pekač namas�mo z margarino in potresemo z drob�nami. Po njem po-
devamo polovico naribanih jabolk pol cen�metra na debelo. Potresemo jih s sladkorjem in mle�m cimetom 
(sladkor lahko izpus�mo!), nato z zdrobom, da so lepo prekrita (če imate večji pekač, bo potrebnega nekaj 
več zdroba). Pokrijemo z drugo polovico jabolk, jih poravnamo z žlico in rahlo potresemo s sladkorjem (ali pa 
tudi brez sladkorja). Pečemo jih v pečici pri 200 stopinjah Celzija 20 do 25 minut (čas pečenja je odvisen od 
sorte jabolk). Pecivo ohladimo (čeprav je okusno tudi vroče), narežemo na večje kose, na vsakega damo žličko 
stepene sladke smetane in okrasimo z mrvicami. (Pecivo je zelo okusno, tudi če ne uporabite nič sladkorja.)

Sestavine:  piščančja bedra (1 celo ali 2 zgornji ali spodnji na osebo), krompir (1–2 na osebo), korenje (1 na 
osebo), šparglji ali stročji fižol ali stročji grah, čebula (1 rdeča + 1 bela), sezonska zelenjava (npr. paprika, 
bučke in paradižnik), kisla smetana in malo belega vina (mešanica smetana + manj kot deci vina), začimbe
Bedra in krompir začinimo (solimo, popramo, dodamo kajenski poper, česen v prahu, ingver in malo rdeče 
paprike ali pa kar mešanico za peko piščanca ali za žar). V pečico naložimo krompir in zelenjavo (razen pa-
radižnika ali špargljev oz. mehke zelenjave, ki jo dodamo na koncu, samo za 5 minutk) ter bedra. Prelijemo 
z majhno količino olivnega olja, le toliko, da se hrana ne prime na pekač. Pečemo pri 200 stopinjah Celzija 
okrog 1–2 uri, odvisno od pečice, količine … Tik preden je pečeno, dodamo še mešanico belega vina in kisle 
smetane, ki ji po želji dodamo še žlico začimb za piščanca ali vegete.

TOREK SREDA ČETRTEK PETEK SOBOTA NEDELJA PONEDELJEK

polnjena paprika, 
pire krompir, sadje

cvetačna juha, 
špageti po bolonjsko, 
endivija v solati, 
puding

zelenjavno-mesna 
enolončnica, 
polnozrnat kruh, 
rulada s sadjem

česnova juha, ocvrt 
oslič, krompirjeva 
solata, jabolčna 
čežana

koruzna juha, 
musaka s 
krompirjem, solata, 
sladoled

kostna juha, piščan-
čja bedra v pečici, 
kuskus, mešana sola-
ta, jabolčni narastek 
z zdrobom

juha, čebulni zavitek, 
solata, sadje

Piščančja bedra v pečici Jabolčni narastek z zdrobom

Ne zahteva veliko prostora in hranil, zato jo štejemo med nezahtevne 
rastline. Botanično jo uvrščamo v družino križnic in je bližnja sorodnica 
redkvice, gorčice, pa tudi zelja, cvetače …, skratka kapusnic. Zato je pri 
planiranju sajenja in kolobarjenja na vrtu to treba tudi upoštevati. 

Še latinsko ima za vse, ki jih mogoče to zanima: Eruca sativum. Izvira 
iz Sredozemlja, našli so dokaze, da so jo uživali še stari Rimljani. Vendar 
sejemo pri nas še eno rastlino pod istim imenom. To je divja rukola, ki 
ima drugo latinsko ime in tudi bolj divji okus: Diplotaxis muralis, včasih 
pa tudi Rucola selvatica ali Diplotaxis tenuifolia.

Kje sejemo rukolo
Uspeva v vsakih tleh, čeprav ima najraje dobro založena, srednje težka 

tla. Ker hitro kali, če je primerna toplota, kali že v petih dneh, v enem 
mesecu pa jo že lahko uporabljamo, ne potrebuje posebnega gnojenja, 
dognojevanja, skratka uspevala bo vsakemu, tudi začetniku na vrtu. Zelo 
primerna je tudi za otroške vrtičke, otroci naj vam pomagajo pri setvi, 
posejejo naj jo tudi na svoji gredici. Pozimi pa jo preprosto sejemo v lonč-
ke, posode in damo na okenske police. Njen okus je manj izrazit, a nam 
vseeno lahko popestri zimski jedilnik.

Rukola je odlična rastlina za popestritev 
kolobarja v rastlinjakih

Posebej primerna pa je za setve v rastlinjakih. V tem primeru priporo-
čam bolj setev divje rukole. Sejemo jo lahko praktično od septembra do 
aprila. Čez poletje raje prenehamo in začnemo ponovno v jeseni. Dobro 
kali tudi pri nekoliko nižjih temperaturah. Lahko pa jo posejemo tako po 
spravilu plodovk, saj prezimi v rastlinjaku. Rukoli ne gnojimo, saj rada 
kopiči preveč gnojil v svojih zelenih delih.

Pozimi jo režemo sproti, ne pustite je preveč zrasti. V primeru hujšega 
mraza jo lahko zaščitimo še z agrokopreno. Tudi zalivanje s čajem iz bal-
drijanovih listov in cvetov bo pomagalo.

Možno je tudi vzgajati sadike, to je koristno predvsem v poletni vroči-
ni, ko jih sejemo v multiplošče z najmanjšimi luknjami. Vzgoja traja tri 

Foto: MP

Pozimi jo lahko jemo tudi kot kalčke, preprosto jo posejemo in režemo.

Zeleni nasveti

Setev rukole

mo. Nanje se te žuželke prilepijo. Hroščki ne marajo mokre zemlje, zato 
tla pokrijemo z ustrezno zastirko. Najboljša je taka iz paradižnikovih listov 
in stebel, saj jim paradižnik smrdi. Zato si posejemo paradižnik iz semena 
plodov nekje na kompostu in ga režemo samo v ta namen. Tudi zalivanje 
z vodo, v kateri so bili za več ur namočeni deli paradižnika, pomaga. Prav 
tako hroščke preganja zastirka iz pelina ali poprove mete. 

Kaj pa vitamini in minerali?
Ker hitro raste, seveda nima časa, da bi zgradila veliko vitaminov in 

mineralov, seveda pa tudi nima veliko kalorij. Maščob sploh nima, veliko 
ima vlaknin, ki napolnijo in očistijo želodec. Od vseh vitaminov vsebuje 
največ vitamina C. Ker jo z lahkoto gojimo tudi na kuhinjskih oknih 
pozimi, je pozimi tudi dobrodošel vir tega tako potrebnega vitamina. Saj 
se še spomnite, da nam ta zvišuje odpornost in nam pomaga v boju pro-
ti zimskim prehladom in gripi. Vsebuje tudi vitamin A in nekaj železa, 
skratka odlična hrana za otroke, seveda če jo jemo svežo, neprekuhano.

Za konec še nekaj kulinarike, čeprav se v to ne spuščam rada.
Meni osebno se izredno poda k siru, zato jo dodam v vse sirove sendvi-

če. Zelo zanimiva in dekorativna je na sirovem krožniku, kjer jo uporabi-
mo za okras, seveda pa jo tudi pojemo. Drugače se uporablja kot dodatek 
k vsem solatam, prekuhamo in uporabljamo jo tudi kot špinačo. Zelo 
dobra je tudi ocvrta rukola: povsem suhe liste (drugače bo olje pošte-
no cvrčalo) vržemo v vroče olje in jih takoj spet poberemo ven: okus je 
izvrsten, jemo pa jih kot čips oz. hrustljav dodatek k siru. Zelo dobra je v 
rižoti, kjer pa jo dodamo malo pred koncem kuhanja. Prav tako je odlična 
na sirovi pizzi. Na internetu lahko najdemo še veliko receptov. Naj vam 
jih poiščejo malo večji otroci, malo manjši pa naj skrbijo, da jo enkrat 
tedensko ali na 14 dni posejejo.

Foto: MP

Divja rukola se lahko večkrat obrezuje in se lepo obrašča.

Zdaj pa se je poletje zanesljivo končalo. Med drugim je 
zdaj čas, da ponovno posejete rukolo. 

tedne, kasneje pa še kake 3–4 tedne, da jo začnete rezati. Tako se izognemo 
težavam s pleveli. 

Kdaj jo sejemo
Na vrtu jo sejemo od marca, aprila in ponovno v septembru in oktobru. 

Dobro se bo počutila v družbi: nizkega fi žola, rdeče pese, korenčka, zelene, 
kumaric, solate, čebule, krompirja in špinače. Kot vidite, so to same počasne-
je rastoče vrtnine, med njihove vrstice lahko brez skrbi posejete rukolo, tako 
jo boste na vrtu lahko imeli ves čas.

Dobro uspeva samo v nekoliko hladnejšem času leta, zato jo je bolje na 
prosto sejati že zelo zgodaj spomladi. Ko kali, je podobna redkvici, kasneje 
pa postanejo njeni listi nekoliko temnejši in Ima značilen oster in nekoliko 
specifi čen okus, nekatere spominja na redkvico. Ko so lističi še mladi, so naj-
boljši. Kasneje postane ta okus še izrazitejši, za nekatere premočan. Zato jo 
je bolje sejati večkrat, takrat pa manj: po eno vrstico oz. po izkušnjah, koliko 
jo lahko v enem tednu pospravite. Resnično je bolje imeti vedno mlado in 
svežo na jedilniku.

Pogojno bo uspevala tudi v vročini, le obvezno zasenčite setev in jo seveda 
dobro zalivajte. Če trpi sušo, rada greni in ima izredno močan okus.

Kaj pa bolhači
Poleti jo zelo radi napadejo bolhači, vendar ga je na vrtu nesmiselno pre-

ganjati. Nekoč so mi Hrvati rekli: nema rukole bez rupica, kar pomeni, bolje 
nekaj luknjic kot strup na vrtu. Brez škropljenja lahko te hroščke lovimo na 
rumene lepljive plošče, ki jih nizko nad rastlinami vsak drugi dan premika-
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Vidi se ...
... da se nekateri pa res ne 

obremenjujejo s tem, kako naj 

arhivirajo stare dokumente. 

Sekirali se bodo naši zanamci 

čez kakih 100 let, ko bodo ugo-

tovili, da je del arhiva izgub-

ljen. Ne bodo pa se spomnili, 

da bi ga iskali na zelenici pred 

pisarnami.

Govori se ...
... da so naši policisti res zelo 

natančni in načelni pri svojem 

delu. Jebali so folklornike s 

Kube, ker so se na nastop pelja-

li (z organiziranim prevozom) 

brez potnih listov, niso pa uspe-

li nič narediti, ko so kolone vo-

zil ob zastoju na avtocesti vozi-

le v napačno smer po dovozu 

na avtocesto. Kot da ne bi imeli 

policistov na motorju, ki bi lah-

ko v trenutku kljub gneči na 

cesti prišli na kraj množičnih 

prekrškov. Očitno je lažje zaje-

bavati Kubance v avtobusu.

... da Ptujčani kar ne more-

jo verjeti, s kakšno hitrostjo je 

nastalo montažno krožišče pri 

minoritskem samostanu. V ne-

kaj dneh! Ko je nekdo takšno 

rešitev za odpravo prometnih 

zamaškov, ki so več kot leto 

dni nastajali zaradi obnove 

starega mostu in neprimernih 

semaforov, predlagal lansko 

leto, je to bilo nemogoče izvesti. 

Očitno takrat ta ideja ni prišla 

od pravega človeka ali pa ne bi 

pravemu človeku nič kapnilo v 

žep. Sedaj pa je vse šlo en – dva 

– tri ...

.. da stolček čvrsto oklepajoči 

se predsednik slovenskega par-

lamenta ve, zakaj se ne pusti 

odstaviti. Rad bi še zvišal pla-

če poslancev (s tem tudi sebi), 

jim omogočil napredovanje po 

plačni lestvici (55. razred za-

nje ni dovolj visoko), znižal bi 

že itak zelo nizke stanarine za 

poslanska stanovanja (ki jih 

zasedajo tudi nekateri poslan-

ci, ki do tega sploh niso upra-

vičeni) ... In zanimivo – pa ne 

presenetljivo: mnogi poslanci 

se s tem strinjajo! Le zakaj?

... da imamo predsednika 

vlade, ki je bil nekoč komedi-

jant. Upamo, da ne bo sedaj, 

ko je v politiki, presedlal na 

tragedije ...

... da se sliši nenavadno, am-

pak je res: na nedavni nogome-

tni tekmi so zmagali igralci, ki 

so dali dva gola, ne pa tisti, ki 

so dali tri. Tile s tremi zadetki 

so namreč enkrat premagali 

svojega vratarja.

Od torka do torka

Tadejev znakoskop
Sudoku � Sudoku

Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 
številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

Tednikova nagradna razrezanka � Kaj je na fotografiji?
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Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 28. avgusta do 3. septembra 2018
1 znak – slabo, 2 znaka – dobro, 3 znaki – odlično

 Ljubezen Posel Denar Zdravje
Oven �� ☺☺☺ €€€ �

Bik � ☺☺ € ���

Dvojcka ��� ☺ €€ ��

Rak �� ☺☺☺ € ���

Lev � ☺☺ €€€ �

Devica �� ☺☺☺ €€ �

Tehtnica ��� ☺☺ € ���

Škorpijon � ☺☺☺ €€ ��

Strelec ��� ☺☺ € ���

Kozorog �� ☺☺☺ €€ �

Vodnar ��� ☺☺ € ���

Ribi � ☺☺☺ €€ �

Da boste lažje ugotovili, vzemite v 
roke škarjice, razrežite fotografi jo po čr-
tah in nato na novo sestavite kvadratke 
ter jih nalepite na papirnato podlago.

Pravilno sestavljeno razrezanko 
s svojimi podatki pošljite na naslov 
Radio-Tednik, d. o. o., Osojnikova 3, 
2250 Ptuj, do ponedeljka, 3. septembra. 
Lahko jo tudi fotografi rate (skupaj s ku-
pončkom z izpolnjenimi osebnimi podat-
ki) in jo pošljete na elektronski naslov: 
tednik@radio-tednik.si.

Izmed tistih, ki nam boste poslali pra-
vilno sestavljeno fotografi jo z izpolnjenim 
kupončkom, bomo vsak teden izžrebali 
dobitnika lepe knjižne nagrade. Podarja jo Založba Učila. Zdaj pa veselo na delo.

Srečna izžrebanka Tednikove nagradne razrezanke je: 
Gašper Jaušovec, Spodnji Ključarovci 21, 2274 Velika Nedelja.
Knjižno nagrado prejme po pošti. Iskrene čestitke!

Tednikova nagradna razrezanka - kuponček

Ime in priimek: ______________________________________

Naslov: ____________________________________________

Pošta: _________________________________________

�

Torek, 28. avgust

09:00 Ptujska Gora, pri Domu krajanov in gasilcev, rusko 
kegljanje

09:00 Videm, igrišče ŠD Videm, 4. poletne zabavne igre, 
gostje: Filip Flisar – smučar prostega sloga in evrop-
ski mladinski rokometni prvaki Tilen Kosi, Dominik 
Ozmec, Tinček Hebar

10:00 Ptuj, CID, Poletje na koleščkih, tečaj rolanja, vsak dan 
do petka med 10. in 12. uro

10:00 Ptuj, CID, Delavnica Mars na obisku, snemanje ani-
miranih fi lmov, šivanje, kuhanje, igranje po ljudsko, 
raziskovanje mesta, vsak dan do petka med 10. in 
12. uro

18:00 Pacinje, prostori PGD, 15. praznik ČS Rogoznica, 
turnir v kartanju – šnopsu

Sreda, 29. avgust

17:00 Ptuj, prostori ZGŠ v samostanu sv. Petra in Pavla, 
Glasba v kloštru, Pravljica o zlatem jabolku z Boštja-
nom Gombačem

18:00 Majšperk, župnijski dom, fotonatečaj in fotodelavnica
18:00 Pacinje, prostori PGD, 15. praznik ČS Rogoznica, 

turnir v namiznem tenisu

Četrtek, 30. avgust

16:30 Ptujska Gora, na igrišču, kolesarski maraton

Petek, 31. avgust

17:30 Pacinje, prostori PGD, slavnostna prireditev ob 15. 
prazniku ČS Rogoznica, igre sosednjih vasi, družabno 
srečanje

19:00 Majšperk, Breg, igrišče, članski turnir v malem nogo-
metu

19:30 Ptuj, grad, turnirski prostor, 49. festival narodno-za-
bavne glasbe, tekmovalni nastop 10 ansamblov in 
spominski večer 4. desetletja ptujskega festivala

20:00 Lenart, Dom kulture, koncert Grad gori!

Mestni kino Ptuj

Sreda, 29. avgust: 20:00 Megalodon: predator iz globin.
Četrtek, 30. avgust: Whitney.
Petek, 31. avgust: 17:00 Pred prvim šolskim dnem: Moja 

žirafa, prost vstop za prvošolčke; 19:00 Mamma 
Mia! Spet začenja se; 21:00 Megalodon, predator iz 
globin.

Prireditvenik 

4 7 6 2

7 1 5 2 4

4 5

2 6

7 9

9 8

9 8

8 3 1 7 9

4 6 5 8

Foto: ČG
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ČUBER - šetraj, PLEVRITIS - vnetje poprsnice, RHODES, Cecil - britanski imperialistični politik, po katerem se je imenovala Rodezija

19. junij 1978 velja za rojstni dan 
lenega, uživaškega in egoističnega 

mačka Garfielda. Tedaj so strip avtorja 
na zgornji sliki začeli v ZDA objavljati v 
časopisnih rubrikah “Nedeljski strip”. V 
Guinnessovi knjigi rekordov je zabele-

žen kot najbolj bran strip na svetu.
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Piše: Dani Zorko � Zgdodbe iz Afrike

Polet v Johannesburg
Kolovratenje po svetu je nekaj, 

kar te prime kar mimogrede. Že v 
fazi, ko je treba pripraviti različne 
potrebne dokumente, je stanje 
duha čisto drugačno in se že veseli 
vnovične spremembe življenjskega 
slog. Kljub temu pa bi na tem mestu 
razlikoval dve vrsti popotnikov. Prva 
sorta so tisti, ki jih je neka država 
ali celina že ob prvem obisku tako 
prevzela, da se še vedno vračajo tja 
in so na neki način ‚ziheraši‘. Druga 
vrsta pa smo tisti, ki jih zanima po-
polnoma novo okolje, kjer se vedno 
začneš postavljati na noge pravza-
prav z nič. Tisti občutek, ko prista-
neš nekje v novem okolju, v novem 
sistemu, pred novo dogodivščino, je 
nepopisen. In mikaven. Ko te spusti-
jo čez vse kontrole, se najprej nekje 
usedeš, z distance opazuješ dogaja-
nje, se zasmejiš sam vase in si kar na 
glas porečeš, kakšen butec si. Seve-
da, če že nimaš mira, bi lahko šel na 
izlet po Evropi, kjer (še) ni bistvenih 
kulturnih razlik, ampak to niti blizu 
ni temu, kar ti lahko ponudi preosta-
li svet. No, takšno razmišljanje me je 
pripeljalo do odločitve, da spet mal-
ce obrnem ploščo in se napotim na 
edino celino (razen Antarktike), kjer 
še nisem bil – v Afriko.

Situacija se je obrnila celo v to 
smer, da sem nekega deževnega 
popoldneva to idejo mimogrede 
omenil sosedu Jerneju, ki pa je tudi 
mimogrede zatrdil, da bi šel zraven. 

Ležerni utrip na letališču v Johannesburgu

Hitro sem potuhtal, da pa morda 
ne bi bilo slabo imeti zraven malo 
družbe, razdelijo se stroški kakšne-
ga najema avta, pa še lepo ga lahko 
porinem za talca, če naju obkolijo 
kakšni ljudožerci. No, to zadnje sem 
si malce izmislil, dejstvo pa je, da če 
je Jernej še prej nekaj mencal, sem 
ga neko jutro lepo presenetil s kup-
ljenimi kartami in že se mu je utrnila 
prva potna sraga po čelu, ki pa je 
bila na srečo le znak pozitivnega 
vznemirjenja.

Že prej sem malce tuhtal, kateri 
predel črne celine bi bil lahko za 
začetek najugodnejši, na koncu pa 
je zmagala raznolikost – in ugodna 
letalska karta. Z Jernejem sva se 
strinjala, da imava največ stvari na 
kupu, če greva v Republiko Južno 
Afriko, nato pa tam zaokroživa čez 
Zimbabve, Bocvano in Namibijo. Kar 
lep zalogaj za en mesec. Rezerva-
ti za divje živali, Viktorijini slapovi, 
slana jezera in Namibijska puščava 
– poglavitne orientacijske točke, 
vmes pa  obilo smeha in avantur. 
Že vnaprej sem se veselil komičnih 
vložkov, ki so seveda morali nasto-
piti, ker Jernej nikakor ni bil izkušen 
popotnik, je pa tudi tiste vrste pob, 
ki pri komuniciranju v tujem jeziku 
več uporablja roke kot pa jezik.

Že pri količini prtljage je moral 
narediti globoki rez, ker na koncu 
vedno ugotoviš, da si veliko stvari 
okrog samo prenašal, ne pa 
uporabljal. Svoje polne vrečke tablet 
in medicinskih substanc se čez 
celotno potovanje sploh ni dotaknil, 
da ne govorim o številnih kosih 
oblačil, ki so ostali nedotaknjeni. Kot 
po navadi sem vzel zraven nekaj do-
mačega zvarka za zdravje, in ker se 
glede tega nisva dobro dogovorila, 
sva na koncu prispela v Johannes-

burg, najino odskočno točko, s kar 
štirimi litri žganja. Ki je bilo kakopak 
predvideno za osebno uporabo.

Johannesburg je največje mesto 
na južni polovici celine in nikakor ne 
pomeni varnega zatočišča, še pose-
bej ne za belopolte ljudi. Če ste že 
kaj slišali o zgodovini Republike Juž-
ne Afrike, potem veste, kakšne stva-
ri so se dogajale po 2. svetovni vojni, 
po zamenjavi vlade pa prav v tem 
času prihaja do povračilnih ukrepov. 
Po apartheidu, ki v skopem opisu 
predstavlja zakonito kratenje pra-
vic temnopoltim, je nastopilo novo 
obdobje, kjer se na pol legalno pre-
ganja belopolte, se jih razlastnini in 
včasih celo pobija. O tem se sicer pri 
nas zelo malo govori, ker je prostor 
za kvazi udarne novice iz tujine pra-
viloma rezerviran na umetno poten-
ciranje vsake besede, ki jo hote ali 
nehote izreče kateri od svetovnih 
voditeljev. V glavnem, glede na svoj 
renome Johannesburg nikakor ni 
predstavljal privlačne turistične de-
stinacije. Resnici na ljubo pa sva se 
tam zadržala res samo toliko časa, 
kot je bilo nujno potrebno.

Po vseh formalnostih sva končno 
prispela na svetlo, kot radi rečemo. 
Jernej si je kot strasten kadilec takoj 
prižgal cigaret in ga potegnil tako 
hitro, da se dim sploh ni utegnil raz-
kaditi. Pogled na letališki utrip nika-
kor ni bil obetaven. Skupine brezdel-
nežev, horde sitnih taksistov, ležer-
ni gibi uslužbencev in roke udobno 
v žepih. Kljub temu pa je bilo čutiti 
neko vedrino in sproščenost, ki je 
Evropejci nismo vajeni. Ko je Jernej 
pokadil že šesto cigareto v petih 
minutah, sem ga dregnil v komolec 
in šla sva v akcijo. Pa sva le srečno 
prispela v Afriko!

Na letališču te pričaka Oliver Tambo, aktivist proti apartheidu.

Napis sva vgravirala na poti
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Zanimiva zgodovina trenerjev
Na nasprotni strani so si v Murski Soboti med drugimi stali tre-

nerji Ante Šimundža in Damjan Gajser na eni ter Oliver Bogatinov 
na drugi strani. Vsi imajo bogato zgodovino, povezano z obema 
kluboma. 

Ante Šimundža je bil trener Aluminija del sezone 2013/14, dokler 
ni bil ponovno (drugič v karieri) imenovan za trenerja Maribora. V 
svoji karieri je sedaj že tretje obdobje trener Mure. 

Damjan Gajser je sedanji pomočnik trenerja pri Muri, sicer pa 
»otrok Aluminija«, saj je v mlajših kategorijah igral za Šumarje, kas-
neje pa tudi za Muro, Maribor, Olimpijo, Rudar, Primorje, Hapoel 
Tel Aviv …

Oliver Bogatinov je sedanji trener Aluminija, pred leti pa je vodil 
tudi Muraše. To je bilo del sezone 2012/13, za njim je na trenersko 
klop sedel – Šimundža … »Lepo se je bilo vrniti v Mursko Soboto, 
na katero me vežejo lepi spomini. Šest let je kar dolga doba, a se-
zone hitro minevajo. Takrat sem pol sezone sedel na klopi Mure, 
za mano je ekipo prevzel Ante; oba sva takrat Muri na igrišču zago-
tovila obstanek v 1. ligi, a uprava žal ni prestala postopka licencira-
nja,« je povedal Bogatinov. 

Urednik športnih strani: 
Jože Mohorič. 
Sodelavci: David Breznik, 
Tadej Podvršek, Uroš Krstič, 
Niko Šoštarič, Simeon Gönc, 
Janko Bezjak, Franc Slodnjak, 
Silva Razlag, Janko Bohak,
Črtomir Goznik

Nogometaši Aluminija so z 
lepo popotnico – zmago proti 
Rudarju – odpotovali v Mursko 
Soboto. A tam so jih pričakali iz-
jemno motivirani varovanci tre-
nerja Anteja Šimundža, ki so na 
vsak način želeli zaustaviti serijo 
dveh zaporednih porazov. Uspe-
lo jim je …

Ekipi sta se srečali prvič po se-
zoni 2012/13. V ekipo Aluminija se 
je znova vrnil Nemanja Jakšić, za-
radi viroze je brez nastopa ostal 
Anton Rogina. Domačini so bili 
odločni od samega začetka in že 
v 1. minuti je konkretno zapretil 
Bobičanec. Jakšić je vrnil v 3. mi-
nuti, a so bili domačini na pravem 
mestu. 

V 7. minuti so gostje že povedli: 
Petrovič je izgubil žogo na sredini 
igrišča, sledil pa je šolski protina-
pad, ki ga je po treh potezah in 

asistenci Bobičanca unovčil Rok 
Sirk, nekdanji up Maribora – 1:0.  

V 21. minuti je bilo večina dela 
za Muraše že opravljenega, saj 

so povišali vodstvo. Gliha se 
je nespametno odločil za strel 
iz velike razdalje, domačini so 
njegov strel blokirali in stekli v 
protinapad. Kouter je na boku 
zdržal pritisk Horvata ter podal 
v sredino, kjer je bil Sirk povsem 
osamljen in je neovirano zadel v 
polno – 2:0.

»Pristop naših igralcev 
tokrat ni bil pravi, že 
od prve minute naprej. 
Očitno se niso zavedali, 
da v tem srečanju 
nismo bili favoriti in 
bi se morali postaviti 
povsem drugače. Kako 
si sicer razlagati dejstvo, 
da smo dva zadetka v 
gosteh pri Muri prejeli 
iz protinapadov. To 
se enostavno ne bi 
smelo zgoditi,« je bil 
trener Aluminija Oliver 
Bogatinov razočaran 
s pristopom svojih 
varovancev. 

Tudi to ni streznilo gostov, še 
naprej so delali preveč napak pri 
podajah. Težko in razmočeno igri-
šče je le delni razlog, nezbranost 
je bila zagotovo večji … Ob koncu 
polčasa so vendarle pokazali več 
želje za preobratom, bilo je več tr-
dih dvobojev, sodnik Matej Jug pa 
je s svojimi odločitvami tudi prilil 
nekaj olja na ogenj. 

Sirk dokončal 
hat-trick

Kidričani so bolje začeli drugi 
polčas, že v 46. minuti je bil po 
podaji Kidriča Vrbanec v dobrem 
položaju, a so domačini v zadnjem 
trenutku njegov strel blokirali. 
Tudi Kidrič je v 48. minuti posku-
sil s strelom z glavo, a je zgrešil 
cilj. Ko se je zdelo, da bi se lahko 
Aluminij vrnil v igro, je sledil nov 
hladen tuš: agilni Kouter je prispe-
val prvo podajo, strel Maruška je 
Janžekovič odbil, a le do Sirka, ki 
je zaključil svoj hat-trick – 3:0. 

Tudi v nadaljevanju so domači 
pritiskali in streljali proti vratom 

Marcel Kene, Aluminij: 
»Igrišče na Fazaneriji je bilo 
težko za igro, a to ni izgovor 
za poraz, saj je bilo enako za 
obe ekipi. Domačini so se bo-
lje prilagodili temu, ob tem 
so bili zelo motivirani, saj si 
niso smeli privoščiti tretje-
ga zaporednega poraza. Za 
končni rezultat je bilo odločil-
no, da so storili manj napak, 
naše pa so znali kaznovati. 
Verjetno je bil odločilen nji-
hov tretji zadetek, po kate-
rem se je bilo težko vrniti v 
igro. Zaključek smo odigrali 
dobro in morda bi se lahko 
zgodilo še kaj, če nam ne bi 
zmanjkalo časa.«

Oliver Bogatinov, trener 
Aluminija: »Moje mnenje je, 
da kakovostna razlika med 
nami in Muro ni velika, a je 
bila tekma domala odločena 
že po 21. minutah in zaostan-
ku dveh zadetkov. Igra v ob-
rambi – pri tem mislim celot-
no ekipo, na vse igralce – ni 
bila na nivoju. Po menjavah 
je bila naša igra nekoliko bolj 
živahna. Ni nepomembno, da 
smo dosegli dva zadetka.«

Nogomet � Prva liga Telekom Slovenije, 6. krog

Dva zadetka iz protinapadov do 21. minute?!?

Foto: Jure Banfi / m24.si

Nogometaši Mure so se na razmočenem igrišču v Murski Soboti bolje znašli in vknjižili drugo zmago v 
sezoni. Na fotografi ji Luka Bobičanec (Mura) in Dejan Petrovič (Aluminij). 

Mura – Aluminij 3:2 
(2:0)

STRELCI: 1:0 Sirk (7.), 2:0 Sirk 
(21.), 3:0 Sirk (55.), 3:1 Tahiraj 
(86.), 3:2 Kene (93.).

MURA: Šafarić, Šturm, Kozar, 
Lorbek, Peričić, Šturm, Kous, Ma-
ruško, Šušnjara (od 77. T. Horvat), 
Kouter (od 85. Maroša), Bobiča-
nec, Sirk (od 70. Karničnik). Tre-
ner: Ante Šimundža.

ALUMINIJ: Janžekovič, Gliha, 
Jakšić, Grgić, Kontek, M. L. Hor-
vat, Krajnc (od 80. Kene), Petro-
vič, Vrbanec (od 80. Marinšek), 
Tahiraj, Kidrič (od 63. Trdina). Tre-
ner: Oliver Bogatinov.

REZULTATI 6. KROGA: 
Mura – Aluminij 3:2 (2:0);
Maribor – Celje 1:1 (0:0); strelci: 1:0 Šuler (77.), 1:1 Džinić (82.);
Krško – Triglav Kranj 1:1 (0:0); strelca: 0:1 Udovič (72.), 1:1 Ristovski 

(86., z 11 m). Rdeči karton: Tomić (50., Krško).
Domžale – Olimpija Ljubljana 1:2 (0:2); strelci: 0:1 Kronaveter (5.), 0:2 

Vombergar (26.), 1:2 Husmani (90.).
Tekma Rudar – Gorica je bila zaradi razmočenega igrišča prestavljena 

na sredo, 29. 8.
1. MARIBOR 6 4 2 0 19:3 14
2. ALUMINIJ 6 3 0 3 13:13 9
3. DOMŽALE 6 3 0 3 10:10 9
4. MURA 6 2 2 2 11:8 8
5. OLIMPIJA LJUBLJANA 6 2 2 2 8:8 8
6. GORICA 5 2 2 1 6:8 8
7. KRŠKO 6 1 4 1 4:5 7
8. TRIGLAV KRANJ 6 1 3 2 7:11 6
9. CELJE 6 0 4 2 8:11 4
10. RUDAR VELENJE 5 1 1 3 5:14 4

Maribor se oddaljuje, v ozadju razlike vse 
manjše

Olimpija je v četrtek zabeležila poraz v tekmi kvalifi kacij za Ligo 
Evropa, v nedeljo pa v derbiju kroga ugnala Domžale. Odločilno 
prednost so si zeleni zagotovili že v uvodu tekme, ko sta zadela 
Kronaveter in Vombergar.

Brez drame pa pri Ljubljančanih enostavno ne gre, saj je brez 
(začasne) službe ostal trener Aleksandar Lima, za en teden je nje-
govo mesto zasedel kondicijski trener Safet Hadžić, potem pa kot 
dolgoročnejša rešitev prihaja Zoran Barišić. Pa bo res dolgoročna? 
Tega ne verjame več prav nihče, še sam predsednik Olimpije Milan 
Mandarić ne …

V štajerskem derbiju so vodilni Mariborčani gostili zadnjeuvr-
ščeno ekipo Celja, za katere je prvič letos zaigral vratar Matjaž 
Rozman. Gostje so bili prvi polčas v podrejenem položaju, v dru-
gem pa ne več. Kljub vsemu je bil Maribor po zadetku Šulerja (asi-
stenca Pihler) blizu zmage, a so gostje (pre)hitro odgovorili. Zadel 
je nekdanji član vijoličastih Elvedin Džinič.

Krško in Triglav sta se razšla z remijem, domačini pa so izenačili 
z igralcem manj.

Maribor je kljub remiju še povečal vodstvo pred tekmeci, v 
ozadju pa je situacija vse bolj zgoščena. Drugouvrščeni Aluminij in 
zadnjeuvrščeni Rudar loči le pet točk. 

Na lestvici strelcev je s hat-trickom proti Aluminiju vodilno mes-
to prevzel Rok Sirk (Mura), ki je doslej dosegel pet zadetkov. 

Aluminija (Maruško, Kous, Kou-
ter, Bobičanec …), a niso več za-
deli. 

Kozmetični popravek
To pa je na drugi strani uspelo 

Šumarjem. In to kar dvakrat … 
Najprej je v 86. minuti Petrovič 
lepo zaposlil Tahiraja, ki se je po 
nekaj korakih z roba 16-metrske-
ga prostora odločil za strel in na-
tančno zadel – 3:1. Za Tahiraja je 
to tretji zadetek v sezoni, s čimer 
je najboljši strelec Aluminija. 

Tik zatem se je Maroša znašel 
sam pred Aluminijevim vratarjem, 
a mu ga ni uspelo premagati, tako 
kot ne Tomiju Horvatu nekaj tre-

nutkov pozneje. Zato pa je v zad-
nji sekundi sodnikovega podaljška 
še drugi kozmetični popravek us-
pel Aluminiju, rezervist Marcel 
Kene je po akciji Tahiraja in Trdine 
z natančnim in močnim strelom 
zadel s približno 22 metrov – 3:2. 

Aluminij bo v 7. krogu že v pe-
tek v večernem terminu gostil eki-
po Krškega.

JM
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Pridejo tekme, ko ekipi 
nič ne gre po željah in 
zamislih pred tekmo. Za 
nogometaše Drave je bila 
takšna sobotna tekma z 
Dobom …

Igralce je pričakalo razmoče-
no igrišče, zaradi težke kontrole 
žoge sta obe ekipi veliko pozor-
nosti namenjali obrambnim nalo-
gam. Domačini so imeli precejšnje 
težave z organizacijo napada, 
saj v zgoščenem prostoru ni bilo 
veliko priložnosti za neovirane 
podaje. Gostje so na drugi strani 
stali na igrišču zelo kompaktno, 
niti igre pa je v svojih rokah držal 
kapetan Klemen Kunstelj. 

Monotonost razbil 
Šeliga

Za prvo vznemirjenje na stadio-
nu je v 16. minuti poskrbel vratar 
Šeliga, ki je najprej dobro posre-
doval, nato pa slabo oddal žogo 
proti svojim vezistom, prestreže-
no žogo so gostje usmerili proti 
golu, a se je izkušeni čuvaj mreže 
še pravočasno vrnil v gol in rešil 
zadetek. Dve minuti kasneje je bil 
domači vratar znova v osrednji 

vlogi, saj je z brezkompromisnim 
posredovanjem reši zanesljiv za-
detek Mlakarja, ki se je znašel sam 
pred njim. 

Dobljani so posebno pozornost 
namenili Fanimu, ki je prejšnji te-
den Rogaški nasul štiri zadetke, 
zato je domači trener sredi pol-
časa naredil nekaj rošad igralnih 
mest. To je bilo le delno uspešno, 
saj sta Fanimo in Bizjak nekajkrat 
prišla do strela, a iz precej težkih 
situacij.

Že v 36. minuti je Sešlar opravil 
menjavo, Jona Šporna je zamenjal 
Nastja Čeh, ki je od njega prevzel 
tudi kapetanski trak. »Šporn ima 
probleme s poškodbo mišice: 
čeprav je v petek normalno treni-
ral, je začutil bolečine in potrebna 
je bila menjava. Očitno bo potre-
ben nekoliko daljši počitek, da se 
bo zadeva dokončno zacelila,« je 
pojasnil domači trener. 

Nafti prekmurski derbi, 
dve tekmi preloženi

Nafta in Roltek Dob sta 
zmagovalca derbijev 
4. kroga. Dobljani so 
slavili na Ptuju, Nafta pa 
v prekmurskem derbiju 
v Beltincih. Obračun 
nekdanjih prvoligašev 
si je v Beltincih kljub TV-
prenosu ogledalo več kot 
1000 gledalcev. 

Lendavčani so pod vodstvom 
Franca Fridla odlično odigrali prvi 
polčas in z dvema goloma Vedrana 
Vinka vodili 0:2. Ko je Roginič na za-
četku 2. polčasa še povišal vodstvo 
Nafte, je le še malokdo na stadionu 
pomislil na preobrat. A so bili Bel-
tinčani nagrajeni za vztrajnost in so 
v 70. minuti znižali na 2:3 ter močno 
zapretili. Upe je z avtogolom poko-
pal rezervist Maučec ..

Najvišjo zmago kroga so doseg-
li Korošci, za katere je dva zadet-
ka dosegel Mika Mario Rokavec, 
enega pa tudi kapetan Denis Ha-
lilovič. Halilovič, a z imenom Adel, 
je bil edini strelec na tekmi Sežan-
cev in Radomljanov, na svojo ža-
lost je zadel v lastno mrežo, kar 
je domačinom omogočilo popoln 
izkupiček. 

Krka in Ankaran sta dolgo vodi-
la, a sta ju tekmeca tik pred kon-
cem tekme ujela in iztržila drago-
ceni točki. 

REZULTATI 4. KROGA: 
Drava Dakinda Ptuj – Roltek 

Dob 1:2 (0:0);
Ankaran Postojna – Rogaška 1:1 

(1:0); strelca: 1:0 Pahor (44.), 1:1 
Firšt (90.);

Fužinar – Brežice Terme Čatež 
4:0 (2:0); strelci: 1:0 Rokavec 
(9:, z 11 m), 2:0 Medved (20.), 
3:0 Halilović (52.), 4:0 Rokavec 
(59.);

Cherrybox 24 Tabor Sežana – 
Kalcer Radomlje 1:0 (0:0); strelec: 
1:0 Halilović (79., avtogol);

Brda – Krka 1:1 (0:1); strelca: 
0:1 Kim (33.), 1:1 Varga (71.). Rdeči 
karton: Jazbar (80., Brda);

Beltinci – Nafta 1903 2:4 (0:2); 
strelci: 0:1 Vinko (8.), 0:2 Vin-
ko (34.), 0:3 Roginić (46.), 1:3 
Šumak (68.), 2:3 Trstenjak (70., 
z 11 m), 2:4 Maučec (79., avto-
gol).

Tekmi Bravo – Vitanest Bilje in 
Jadran Dekani – Ilirija 1911 bosta 
odigrani v sredo, 29. 6.
1. NAFTA 1903 4 4 0 0 10:5 12
2. DRAVA DAKINDA 4 3 0 1 16:4 9
3. AŠK BRAVO 3 3 0 0 9:3 9
4. ROLTEK DOB 4 2 2 0 8:5 8
5. KRKA 4 2 2 0 7:5 8
6. FUŽINAR 4 2 1 1 7:6 7
7. ROGAŠKA 4 2 1 1 6:9 7
8. ANKARAN POSTOJ. 4 1 3 0 6:4 6
9. TABOR SEŽANA 4 2 0 2 6:5 6
10. BELTINCI 4 1 1 2 6:8 4
11. KAL. RADOMLJE 4 0 2 2 2:4 2
12. BRDA 4 0 2 2 4:7 2
13. ILIRIJA 1911 3 0 1 2 3:6 1
14. VITANEST BILJE 3 0 1 2 1:5 1
15. JADRAN DEKANI 3 0 0 3 3:7 0
16. BREŽICE ČATEŽ 4 0 0 4 3:14 0

Včasoh v eno, drugič v drugo smer
David Lonzarič, Drava: »Lahko bi rekli, da smo se premagali kar 

sami, imeli smo res slab dan. Od prve do zadnje minute nismo bili 
'pravi', niti približno nismo pokazali vsega, kar smo sicer sposobni. 
Tekmec je izkoristil naša napake v obrambi in zasluženo zmagal. 
Nismo imeli veliko priložnosti, a še tistih nekaj nismo uspeli izkori-
stiti. Vsi si želijo zmage proti Dravi, ki je uveljavljeno ime v 2. ligi.«

Simon Sešlar, trener Drave: »Igrišče je bilo zelo zahtevno za 
igro, zagotovo je bilo bolj po godu Dobu, ki se je več časa branil. 
V naši igri se je pojavljalo veliko napak, težko je bilo kontrolirati 
žogo, posledično se je pri igralcih pojavljala nervoza … Na začetku 
drugega polčasa smo delno nakazali, da bi lahko stopnjevali ritem 
in prišli do želenega zadetka, a smo v tem času dokaj nesrečno 
prejeli zadetek. Gostje so se dobro branili, v napadu pa se jim je 
tudi odpiral prostor, ki so ga izkoristili. Tokrat nismo bili pravi, ne 
kot posamezniki, ne kot ekipa. Kljub vsemu so bili trenutki, ko bi 
lahko realizirali napadalno igro in bi se morda tekma obrnila v dru-
go smer, a se to na našo žalost ni zgodilo. Včasih se obrne v eno, 
drugič v drugo smer.«

Nenad Toševski, trener Rolteka Doba: »Za nas je ta zmaga zelo 
dragocena. Pošteno povedano bi bili pred tekmo zadovoljni tudi 
s točko. Od prve minute naprej smo bili potrpežljivi, nismo po ne-
potrebnem 'bezljali'. V prvem polčasu si Drava ni ustvarila nobene 
zrele priložnosti, sami smo imeli eno, bolj je šlo za 'šahovsko parti-
jo'. V drugem polčasu smo izkoristili prvi dve priložnosti, ki smo ju 
imeli in to je odločilo tekmo.«

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši Rolteka iz Doba so na Ptuju z dobro postavljeno obrambo in hitro izpeljanimi napadi prišli 
do popolnega izkupička. Na fotografi ji Rok Pirtovšek in Mitja Rešek (Drava) in Gaber Petric (Dob).

Nogomet � 2. SNL, 4. krog

»Najlepše je premagati vodilno ekipo«

Drava Dakinda Ptuj – 
Roltek Dob 1:2 (0:0)

STRELCI: 0:1 Mlakar (54.), 0:2 
Petric (62.), 1:2 Čeh (89., z 11 m)

DRAVA DAKINDA PTUJ: Šeliga, 
Mate, Rešek, Petek, Lonzarič, 
Šporn (od 36. Čeh), Pirtovšek, 
Vezjak (od 69. Sešlar), Lovenjak 
(od 57. Cuff aro), Fanimo, Bizjak. 
Trener: Simon Sešlar.

ROLTEK DOB: Čretnik, Guček, 
Račić, Hrovat, Kunstelj, Petrovič 
(od 69. Levec), Žinič, Vrandečič, 
Suljević, Petric (od 80. Avbelj), 
Mlakar (od 87. Pašić). Trener: Ne-
nad Toševski.

Dob z zadetkoma 
ustavil nalet Drave

Drugi polčas so domačini odprli 
z nekoliko več energije v napadu, 
plod tega sta bili dve lepi akciji: 
prvo je v 52. minuti po podaji Fa-
nima zaključil Bizjak, drugo pa v 
53. minuti po podaji Bizjaka Čeh – 
obakrat je bil vratar Matic Čretnik 
na mestu. 

Nalet domačinov so s protina-
padom prekinili gostje: Vrandečič 
je podal do Matica Mlakarja, ki 
je žogo sicer slabo zadel, a se je 
od branilca Drave vseeno odbila 
tako, da je končala v mreži – 0:1. 
Drava je poskušala izničiti vodstvo 
gostov, a so v 62. minuti znova 
»udarili« Dobljani: Petek ni uspel 
preprečiti podaje na bočni položaj 
do Petroviča, ta je žogo natančno 
podal pred gol, kjer jo je Gaber Pe-
tric silovito zabil ob prečke v mre-

že – 0:2. Mat v treh potezah …
Do konca tekme so se Ptujčani 

trudili, da bi obrnili potek dogod-
kov na igrišču, a jim kaj več od 
častnega zadetka v 89. minuti ni 
uspelo. Fanimo – ta je večino dru-
gega polčasa igral na mestu boč-
nega branilca, daleč od gola tek-
mecev – je takrat poslal podajo v 
kazenski prostor, eden ob branil-
cev Doba pa jo je ustavil z roko. 
Sodnik Alen Borošak je pokazal 
na 11-metrovko, ki jo je zanesljivo 
izvedel Čeh – 1:2. 

Gostujoči kapetan Klemen Kun-
stelj je bil po tekmi razumljivo 
zadovoljen z izkupičkom: »V tej 
tekmi se nam je vrnilo, kar smo 
proti Beltinčanom izgubili. Tekma 
je bila težka do zadnjih minut, a 
se je za nas srečno izšla. Zaveda-
li smo se, da ima Drava v napadu 
zelo dobre igralce, izjemno hitre. 
Sami smo čakali na svoje prilož-

nosti, vedeli smo, da jih bomo slej 
ali prej dočakali. Čeprav vsako 
tekmo igramo na zmago, je se-
veda zmeraj najlepše premagati 
vodilno ekipo lige.«

Dravaši se bodo sedaj hitro obr-
nili proti naslednji tekmi, ko bodo 
v soboto zvečer ob 20.30 gosto-
vali v Lendavi pri Nafti. 

Jože Mohorič

Bolgarija se je po nekaj letih 
premora vrnila v koledar svetov-
nega prvenstva, takoj pa je odli-
čen rezultat dosegel Tim Gajser, 
točko je že na drugi zaporedni dir-
ki dobil tudi Klemen Gerčar. 

Tim se je na trdi progi na se-
veru Bolgarije v Sevljevu odlično 
znašel. Na prvem treningu je bil 
celo hitrejši od letos praktično 
neulovljivega Herlingsa, na dru-
gem sta se na prvih dveh mestih 
zamenjala, v kvalifi kacijah pa je 
Nizozemec pokazal, da mu bo 
letos skoraj zagotovo uspelo, 
kar je slovenskemu asu leta 2016 
– suvereno osvojiti naslov sve-
tovnega prvaka v najprestižnejši 
kategoriji MXGP.

24-letni Nizozemec je prvo ne-
deljsko dirko v konkurenci odločil 
praktično že na samem začetku. 
Gajser je sicer prvi pripeljal skozi 

prvi ovinek (osvojil t. i. hole shot), 
a ga je Nizozemec takoj nato pre-
hitel in se odpeljal proti novi zma-
gi. Njegova prednost pred tek-
meci je naraščala iz kroga v krog 
(pred Timom je imel 16 sekund 
prednosti), podobno pa je velja-
lo tudi za Gajserja na 2. mestu. V 
ozadju sta bila Desalle in Febvre 
še kar blizu skupaj, a se je zaklju-
čilo brez pretresov. 

V fi nalni vožnji se je v boj za naj-
višja mesta vmešal drugo uvrščeni 
v skupnem seštevku Antonio Cai-
roli (osmi v prvi vožnji). Za Herlin-
gsom, ki je bil še enkrat več razred 
zase, je na drugem mestu zaostal 
za skoraj 15 sekund, Gajser na tret-
jem pa še dobrih 11 sekund več. 

Prehitevanj je bilo bore malo, 
a so lahko številni navijači Tima 
v Bolgariji in seveda pred malimi 
zasloni doma uživali v njegovih 

suverenih vožnjah in končnemu 2. 
mestu v seštevku za veliko nagra-
do. Pred zmagovalnim odrom so 
znova najvišje plapolale sloven-
ske zastave in se najbolj slišale 
slovenske »motorke«. 

V skupnem seštevku ima po 
17 dirkah Herlings velikih 73 točk 
prednosti pred Cairolijem, ki lah-
ko samo še v teoriji upa na zasuk. 

Tretji je Desalle. Gajser pa je znova 
potisnil Febvra na 5. mesto. 

Karavana se zdaj seli v Turčijo, 
kjer bo naslednja dirka že konec 
tedna. Nato sledita dva tedna pre-
mora pred dirko za VN Nizozem-
ske v Assnu, zaključek sezone pa 
bo 30. septembra 2018 v Imoli na 
dirki za VN Italije.

JM, sta

Motokros � Dirka za VN Bolgarije

Monotoni dirki razveselili Timove navijače

Živahen zaključek prestopnega roka, 
tudi pri Aluminiju

Do konca prestopnega roka je v Sloveniji le še nekaj dni (do 31. 
8.), zato klubi zapolnjujejo zadnje vrzeli v svojih vrstah. 

Najaktivnejši so bili pri Domžalah, ki so močnejši za štiri igralce: 
Slobodana Vuka, Mateja Podlogarja, Gregorja Sikoška in Rubena 
Belima. Prva dva sta v nedeljo že nastopila. Pri Olimpiji je prav tako 
nastopil novinec, to je Jucie Lupeta, ki je doslej igral za Celje. 

Iz LaLige 2 v 1. SNL
Pri Aluminiju je naslednji novinec Elvir Maloku. 
Gre za 22-letnega krilnega napadalca z Reke, ob 
hrvaškem ima še albanski potni list. 

Gre za zanimivega nogometaša, ki je doslej ob mladinski ekipi 
Reke igral še za splitski Hajduk, špansko Gimnastic de Tarragona 
(2. liga) in ciprski AEK Larnaka (1. liga). Nazadnje je branil barve 
španskega drugoligaša, odkoder je prišel v Kidričevo kot posojeni 
nogometaš. Največ nastopov – kar 48 – je zbral v dresu ponosa 
Dalmacije, Hajduka. 

Dirka za SP v Bolgariji, rezultati:
1. Jeffrey Herlings Nizozemska  KTM 25 25 50
2. Tim Gajser Slovenija  Honda 22 20 42
3. Clement Desalle Belgija  Kawasaki 20 18 38
4. Antonio Cairoli Italija  KTM 13 22 35
5. Romain Febvre Francija  Yamaha 18 16 34

Skupni vrstni red (17/20): 
1. Jeffrey Herlings Nizozemska  KTM 783
2. Antonio Cairoli Italija  KTM 710
3. Clement Desalle Belgija  Kawasaki 581
4. Tim Gajser Slovenija  Honda 549
5. Romain Febvre Francija  Yamaha 544

Foto: MXGP

Tima Gajserja je na dirki v Bolgariji večina sotekmovalcev gledala 
v hrbet.
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Pa ga odpiramo, še en list v zgod-
bi o ljubezni do slovenske naro-
dno-zabavne glasbe, spoštovanja 
tradicije, opevane lepote naše de-
žele. Neznanka dogajanja na turnir-
skem prostoru ptujskega gradu se 
bo razkrila, letos celo razbohotila s 
svojo poslanico obiskovalcem, pos-
lušalcem in televizijskim gledalcem. 
Letos bomo ustvarili kot uverturo 
v praznovanje 50-letnice, ki se bo 
dogajala prihodnje leto, festivalsko 
kuliso, za katero verjamemo, da bo 
vsebovala vse, kar je potrebno za 
nepozabni festivalski večer. Ob že 
navedeni kulisi, ki bo še bogatejša 
kot pretekla leta, bomo ponovno 
srečali mlade glasbenike, ki se jim je 
skozi sito pred izbora uspelo uvrstiti 
v fi nale. Ti nas bodo očarali z 10 fe-
stivalskimi melodijami, med katerimi 
bo bil kar »pravi boj« za najboljše. Po 
tekmovalnem delu pa pridejo na svoj 
račun nostalgiki, ljubitelji melodij, ki 
so ob prehodu tisočletja plesali in 
prepevali na veselicah. Zmagovalci 
in najboljši ansambli s ptujskega fe-
stivalskega obdobja 1999–2008 se 
bodo ponovno odkrili obiskovalcem 
in jih zapeljali v neko obdobje, ki je že 
spomin. V revijalnem delu nas bo An-
sambel Petra Finka še zadnjič zape-
ljal na morje s svojo morsko deklico 
in drugim najlepšimi vižami.

Ima pa letošnji ptujski 49. fe-
stival narodno-zabavne glasbe 
željo poslati sporočilo slovenskim 
ljubiteljem narodno-zabavne glas-
be in tudi drugim, ki bolj ob strani 
spremljajo tovrstno glasbeno zvrst. 
Želimo povedati, da so festivali na-
rodno-zabavne glasbe in še posebej 
najstarejši ptujski festival namenjeni 
temu, da spodbudijo zavedanje o 
pomembnosti slovenske pesmi, če 
hočete, slovenskega jezika . Želimo 
opozoriti o nevarnosti sodobnega 
globalnega sveta, kjer smo sicer 

res eni izmed mnogih, a ranljivi, ker 
smo mali in nepomembni. In na nas 
je, da se zavedamo in sprejmemo to 
majhnost, se vrnemo k prvinskosti, 
se zavemo korenin in gremo naprej 
ponosni s svojo pesmijo, slovensko 
ljudsko, narodno ali zabavno. Naj 
bodo veselice zopet, kot so bile, naj 
se ponovno rodijo kvinteti, naj igra 
harmonika, naj trobenta, bas in kla-
rinet razparajo tišino, naj se ljudje 
veselijo in pojejo. Pojejo slovenske 

pesmi in hodijo obiskovat festivale in 
koncerte slovenskih narodno-zabav-
nih ansamblov in drugih slovenskih 
glasbenikov.

In če tega sporočila letošnjega 49. 
festivala ne bomo razumeli in spreje-
li, se lahko zgodi, da bodo avgusto-
vski dnevi v prihodnje pusti in brez 
dinamike, ki jo v naših medijih ustvar-
jamo v pričakovanju festivalov. Po-
tem se bo zgodilo, da bo prišlo leto, 
ko ptujskega festivala več ne bo, 

potem ga ne bo niti naslednje leto. 
Kasneje ga več ne bo na Vurberku, 
Števerjanu, Graški gori, Ško� i Loki. 
Ansambli bodo hitro spoznali, da je 
težko, da YouTube vseeno ne daje 
tega, kar so dajali festivali. Manjkala 
bo duša pesmi, sporočilo o lepotah 
domovine, o spoštovanju tradicije, 
slovenske pete besede.

V družbi Radio-Tednik verjamemo 
in se bomo trudili, da se to ne bo 
zgodilo, vendar sami ne bomo uspe-

li; brez interesa ansamblov nastopa-
ti na festivalih, brez podpore države 
in lokalnih skupnosti in seveda brez 
obiskovalcev, ljubiteljev narodno-za-
bavne glasbe je to misija nemogoče. 

Ko bomo ponovno čutili sloven-
sko pesem, narodno-zabavno glas-
bo, domovino, »se za njo borili«, 
bomo postali najboljši gospodar-
stveniki, podjetniki, postali bomo 
boljši ljudje.

49. festival narodno-zabavne 
glasbe Ptuj 2018
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Vabljeni na 49. festival 
narodno-zabavne glasbe Ptuj 2018!
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Sladkor
25 kg

PVC zaboj za grozdje 
možnost skladanja 

drug na drugega

3,49

60 x 40 x 20 cm

4,89
60 x 40 x 30 cm

89,90 eur

99,90 eur

89,90 eur

139,90 eur

149,90 eur

179,90 eur

169,90 eur

60 L
75 L

100 L
145 L
180 L
260 L
320 L

Cisterne za vino  
inox izvedba, visoki sijaj, s plavajočim dnom, 

varjene noge

199,90 eur

249,90 eur

269,90 eur

339,90 eur

369,90 eur

499,90 eur

320 L
400 L
480 L
620 L
750 L

1000 L

2X PIPA + IZTOK

89,90
INOX 

cisterna

100 L

INOX 

cisterna

320 L
169,90

PVC kad za kmetijstvo

PVC kad za kmetijstvo 130 L
PVC kad za kmetijstvo 230 L 
PVC kad za kmetijstvo 350 L 
PVC kad za kmetijstvo 500 L
PVC kad za kmetijstvo 750 L

PVC kad za kmetijstvo 1000 L
PVC kad za kmetijstvo 1500 L

14,90 eur

19,90 eur

25,99 eur

32,90 eur

52,99 eur

76,99 eur

249,00 eur

IZDELANO V ITALIJI

Mlin za grozdje
ročni, izdelano v Italiji, barvan

94,90
LGC1

Mlin za grozdje LGCSR1
ročni, izdelano v Italiji, barvan

189,90

399,90

Mlin za grozdje LGCSR2
motor, izdelano v Italiji, 

barvan

529,90

Mlin za grozdje LGCSR4
motor, izdelano v Italiji, inox

69,99
Mini LGC0

VSE ZA TRGATEV
Refraktometer

3 skale, 0-190 °Oe, 0-38 KMW 
(Babo), 0-44%Brix (Sacch.)

21,90

Refraktometer za merjenje vsebnosti alkohola

1 skala, 0-80% alkohol, 
primerno za žgane pijače

26,90

NA ZALOGI VSA ENOLOŠKA 

SREDSTVA ZA KLETARJENJE

1,49

Škarjice za obiranje

grozdja - inox

Stiskalnica vodna 

inox

1.290,00

1.190,00

899,00

80 L

120 L

160 L

ZAPOSLIMO!
SKLADIŠČNIKA 

za delo v skladišču tehnike in gradbenih 
materialov, trgovin Jager.

PRODAJALCA TEHNIČNEGA BLAGA 
za delo v tehničnih trgovinah Jager. 

Zaželeno je poznavanje tehničnih izdelkov 
oz. veselje do učenja in spoznavanja novih

materjalov. 

Vabimo vas, da se pridružite mlademu in 
hitro rastočemu kolektivu trgovin Jager. 

Vašo vlogo pošljite na e-naslov: 
kadri@trgovinejager.com ali jo prinesite 

osebno katerikoli poslovodji oddelka 
tehnika v poslovalnicah Jager.

Podrobnejši opis delovnega mesta na: 
https://www.trgovinejager.com/podjetje/

zaposlitev

10,49

Ročna 

stiskalnica

15 L
30 L
60 L

100 L

.....99,00 eur

....139,00 eur

...239,00 eur

...259,00 eur
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Ansambel Blaža Hutevca
Ansambel Blaža Hutevca je najmlajši ansambel letošnjega, 49. festivala narodno-zabavne 

glasbe na Ptuju. Delujejo od decembra 2016. 
Njegovi člani so: Nejc Stopar, ki skrbi za povezovanje programa in igra kitaro, Ingrid 

Kralj, ki skrbi za to, da s svojim vokalom očara publiko, Gašper Kralj, ki igra bas kitaro in 
poje, ter Blaž Hutevec, ki igra harmoniko in poje. Izdali so že kar nekaj skladb, kot so Polka 
dviga krila, Sanjam, Soseda in Zamudila sva čas, za katere pričakujemo, da jih bo publika 
dobro sprejela ter bodo postale uspešnice.

Na ptujskem festivalu se bodo predstavili s pesmijo z naslovom Ne bom si brisala solz, 
ki govori o dekletu, ki je zapustilo fanta, da bi se poročila z drugim. Ko se po dolgem času 
spet srečata, ona ugotovi, da je tudi on že poročen in vidi, da noben od njiju ni srečen. Tako 
spozna, da bi bilo bolje, če ga takrat ne bi zapustila in bi bila lahko danes oba srečna. Ker na 
ptujskem festivalu letos nastopajo prvič, o pričakovanjih ne govorijo. Všeč pa jim je, da se 
bodo letos ansambli predstavili le z eno tekmovalno skladbo, da si vsak sodelujoči ansambel 
izbere najboljšo skladbo, s katero se bo predstavil, ter se pri izvedbi tudi maksimalno potru-
dil. Lažje delo pa ima tudi komisija.

„Sodelovanje na ptujskem festivalu nam veliko pomeni, saj je eden izmed najbolj znanih 
festivalov. Festivali so za nas zelo pomembni, saj se predstaviš publiki z vseh koncev Slove-
nije, spoznaš druge ansamble, s katerimi spleteš prijateljske vezi in hkrati poskrbiš za dobro 
promocijo, saj so vsi festivali tudi zelo dobro medijsko podprti. Konec koncev pa se ob tem 
tudi zabavaš. Potrudili se bomo po najboljših močeh in upamo na najboljše,“ je povedal 
Blaž Hutevec. 

Njihovi letošnji načrti so še zelo veliki. Do konca leta bodo izdali še tri avtorske skladbe, 
kakšna bo podkrepljena tudi z videospotom. Še naprej pa bodo stremeli, da bodo s svojimi 
nastopi širili pozitivno energijo in z dobro glasbo zabavali ljudi.

Ansambel Boršt
Ansambel Boršt je na odrih narodno-zabavne glasbe že skoraj tri leta, s sedanjo 

pevko pa eno leto in pol.
Člani so: Tomaž Gnidovec (kitara) Gregor Mirtič (bas), Anže Iskra (harmonika, 

vokal), Leon Ruparčič (vokal) in Monika Lavrič (vokal). Doslej so posneli dve skladbi: 
Kdor je v srcu mlad in Tja čez suhokrajinske griče.

Spremembe na najstarejšem slovenskem festivalu narodno-zabavne glasbe pozitivno 
ocenjujejo, četudi je ansambel lažje ocenjevati po dveh skladbah kakor po eni, v imenu 
ansambla pove Anže Iskra. Njihova letošnja festivalska skladba, ki jo predstavljajo pod 
naslovom Kot reka svobode, govori o punci, ki se odloči za svojo pot.

Zelo veliko jim pomeni, da bodo letos zapeli in zaigrali na najstarejšem festivalu 
narodno-zabavne glasbe Slovenije. Festivali so še potrebni kljub sodobnim komuni-
kacijskem sredstvom in možnostim, ki jih ponujajo, saj se z njimi ohranja odnos do 
narodno-zabavne glasbe, prav tako pa motivira glasbenike za nadaljnje ustvarjanje, so 
prepričani.

Za prihodnost imajo veliko načrtov. Želijo si biti skupaj kar največ časa. Med cilji, 
ki jih želijo uresničiti, so tudi nastopi v tujini. Svoje oboževalce in druge ljubitelje naro-
dno-zabavne glasbe pa želijo razveseliti tudi s samostojnim koncertom, ki naj bi postal 
stalnica v njihovem delovanju. Izdajo zgoščenke načrtujejo v letu 2019.

+ 200 € za nakup
dodatne opreme***

1000 €
staro za novo*

že od

179 €
na mesec* z vključenim

5 let podaljšanega jamstva

1 leto brezplačnega obveznega in osnovnega kasko zavarovanja

5 let brezplačnega rednega servisa

*Mesečni obrok velja za model Kadjar LIMITED Energy TCe 130 v skupni vrednosti 19.290 €, ki že vključuje redni popust in popust v obliki bonusa staro za novo v višini 1000 €. **Velja ob nakupu preko Renault 
Financiranja in vključuje 5 let podaljšanega jamstva, 5 let brezplačnega rednega servisa ter obvezno in osnovno kasko zavarovanje za prvo leto. 5 let jamstva obsega 2 leti tovarniške garancije in podaljšano jamstvo 
za 3., 4., in 5. leto ali 100.000 km, karkoli se zgodi prej. Brezplačni redni servis velja 5 let ali 100.000 km, karkoli se zgodi prej. ***Renault Financiranje ni pogoj za pridobitev bona v vrednosti 200 € za nakup dodatne 
opreme ali 300 € za Pony by Renault. Več informacij o ponudbi, podrobnostih izračuna, nakupu in pogojih nakupa je na voljo na renault.si. 
Poraba pri mešanem ciklu 3,8 – 6,2 l/100 km. Emisije CO2  99 –139 g/km. Emisijska stopnja: EURO 6b. Emisija NOx: 0,0155 – 0,0536 g/km. Emisija trdnih delcev: 0,00007– 0,00142 g/km.  
Število delcev (x1011): 0,08–14,51. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa 
pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov. 
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KADJAR
OMEJENA SERIJA LIMITED
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Ansambel Zadetek
Ansambel Zadetek bo letos dopolnil četrto leto delovanja. Skupaj na odru so: Matic 

Lorbek (diatonična harmonika, vokal, vodja ansambla), Luka Zajc (kitara, vokal) in 
Sebastijan Plevnik (bas, bariton, vokal). Med svoje najuspešnejše skladbe štejejo Mu-
zikant, Si čisto znorela in Deklica. Prvo zgoščenko z naslovom Muzikant so izdali leta 
2016, ob tem pa pripravili tudi veliki koncert Zadetkovo leto.

Na letošnjem festivalu se bodo predstavili s skladbo z naslovom Domačija, ki opisuje 
dom in sega v čustva, ki jih premorejo različne družine, posamezniki, skratka ljudje, 
takšnega ali drugačnega kova. Ljudje, ki jim dom, pesem, sreča in ljubezen pomenijo 
veliko. Obujajo spomine na preteklost, mladost, medsebojno povezanost in srčnost ljudi, 
prepleteno s pozitivnimi čustvi. 

„Udeležba na festivalih je možnost, da osebno spoznamo nove glasbenike in da se 
družimo s starimi glasbenimi prijatelji, prav tako pa tudi priložnost, da se pokažemo 
širši publiki. Danes glasbeniki uporabljajo različne aktivnosti za prepoznavnost in širje-
ne narodno-zabavne glasbe. Razni spletni portali in kanali omogočajo hitro in učinko-
vito promocijo vsega. Res pa je, da ni osebnega stika z ljudmi, kar nam pomeni veliko,“ 
pravijo člani ansambla Zadetek. 

„Iskreno? Začetek je bil bolj slab. Ogromno nerganja o neenakih pogojih ansamblov 
za vstop na festival, neiskrenih razlogih za nastalo stanje je mnogim drugim sodelujo-
čim glasbenikom kot tudi nam vzelo precej volje za sodelovanje. A kljub vsemu si želimo 
dobro vzdušje na odru, za odrom in pred njim ter pošteno delo komisije pri težkem in 
pravičnem ocenjevanju,“ je pred 49. festivalom narodno-zabavne glasbe na Ptuju pove-
dal vodja ansambla Matic Lorbek. 

Tudi letos bodo povabili na veliki koncert, združen s predstavitvijo druge zgoščenke, z 
mnogimi glasbenimi prijatelji, ki bo 7. decembra v Pesnici pri Mariboru. Vabijo pa tudi 
bralce Štajerskega tednika in poslušalce Radia Ptuj.

Zahvaljujemo se vsem sodelujočim in iskrene čestitke  
prejemnikom nagrad 49. festivala NZG Ptuj 2018!

V Termah  

Ptuj je 

svetovno!

02 749 45 30  |  termalni.park@terme-ptuj.si  
www.sava-hotels-resorts.com 
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Ansambel Frajerke
Frajerke so na odru narodno-zabavne glasbe od februarja 2015. Zasedbo sestavljajo: Ta-

mara Vandur (harmonika), Marjetka Gričnik (kitara, vokal), Andreja Grosek (bas kitara, 
citre, vokal) in Lidija Križnik (vokal).

„Imamo že kar nekaj lastnih skladb, vsaka od naših skladb nam je ljuba in ima svojo 
zgodbo, saj izhaja iz nas. Če jih nekaj naštejemo: lahkotna skladba Ljubi me, ki je naša 
prva, za katero smo posnele videospot, valček Tam, kjer je moje srce doma, ki ima tudi svojo 
video podobo, s pohorskim narečjem je nastala skladba Tau, tau, hudomušna je polka Lepe 
ženske ni nikdar preveč, ker smo ljubiteljice vinogradov, je nastala skladba Cviček, cviček, 
cviček, potem je tu še lani nagrajena na festival Guštanj Ne obžalujem, pa še nekaj jih je,“ 
pove Andreja Grosek.

Na letošnjem ptujskem festivalu se bodo predstavile s skladbo Dve srci, ki je izjemno 
čuteč valček. Govori pa o ljubezni dveh zaljubljenih, malo o razočaranju, življenju, izpovedi, 
marsikdo se lahko najde v njej. „Ker se udeležujemo različnih festivalov, nam odgovarja, 
da je letos samo ena tekmovalna skladba, saj jo lahko še lepše in bolje predstavimo in se ji 
tudi bolj posvetimo. Tudi druge spremembe organizatorja nam ugajajo“, so povedale Fra-
jerke, ki jim sodelovanje na ptujskem festivalu narodno-zabavne glasbe veliko pomeni, saj 
je tudi najstarejši, priznan festival, ki je medijsko odmeven in odskočna deska, da te ljudje 
spoznajo. „Zelo se že veselimo letošnjega festivala, želimo si, da bi čim boljše, odlično izvedle 
nastop, kar pa je najpomembneje, želimo si, da se naš valček dotakne čim več ljudi, da ga 
sprejmejo za svojega.“ 

Frajerke načrtujejo izdajo lastne zgoščenke, v jeseni posneti tudi nov videospot. Sicer pa 
si želijo čim več nastopov, čim več veselic, novih skladb in igranja po vsej Sloveniji, da ljudje 
začutijo njihovo pristnost.

+ 200 € za nakup
dodatne opreme***

400 €
staro za novo*

že od

99 €
na mesec* z vključenim

5 let podaljšanega jamstva

1 leto brezplačnega obveznega in osnovnega kasko zavarovanja

5 let brezplačnega rednega servisa

Vaš trgovec v Ljubljani
AVTOHIŠA IN NJENO URADNO IME
Naslov trgovca v eni vrstici

*Mesečni obrok velja za model Clio LIMITED 1.2 16V  v skupni vrednosti 10.840 €, ki že vključuje redni popust in popust v obliki bonusa staro za novo v višini 400 €. **Velja ob nakupu preko Renault Financiranja in 
vključuje 5 let podaljšanega jamstva, 5 let brezplačnega rednega servisa ter obvezno in osnovno kasko zavarovanje za prvo leto. 5 let jamstva obsega 2 leti tovarniške garancije in podaljšano jamstvo za 3., 4., in 5. 
leto ali 100.000 km, karkoli se zgodi prej. Brezplačni redni servis velja 5 let ali 100.000 km, karkoli se zgodi prej. ***Renault Financiranje ni pogoj za pridobitev bona v vrednosti 200 € za nakup dodatne opreme ali 
300 € za Pony by Renault. Več informacij o ponudbi, podrobnostih izračuna, nakupu in pogojih nakupa je na voljo na renault.si. 
Poraba pri mešanem ciklu 3,3 – 5,6 l/100 km. Emisije CO2 85 – 127 g/km. Emisijska stopnja: EURO 6b. Emisija NOx: 0,0158 – 0,08 g/km. Emisija trdnih delcev: 0,00002 – 0,00105 g/km. Število delcev (x1011):  
0,01 – 23,22. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k 
poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov. 

Sl
ik

a 
je

 s
im

bo
ln

a.
 R

en
au

lt 
N

is
sa

n 
Sl

ov
en

ija
, d

.o
.o

., 
D

un
aj

sk
a 

22
, 1

51
1 

Lj
ub

lja
na

.   
    

    

Renault priporoča renault.si

CLIO
OMEJENA SERIJA LIMITED

Vaš trgovec na Ptuju
Avto hiša Petovia avto
Ormoška cesta 23, Ptuj
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Ansambel Hozentregarji
Skupina Hozentregarji nastopa štiri leta. V njej igrajo in pojejo: Janez Luznar (harmoni-

ka), Lenart Rupar (kitara) in Jernej Strah Bergant (bas).
Njihove najprepoznavnejše pesmi so: Dan v gorah, Jutr točimo zastonj in Vonj poletja. 

Letošnja uspešnica pa je Moja dohtarca, s katero so zmagali na festivalu Večer slovenskih 
viž v narečju. Njihova letošnja festivalska pesem pod naslovom Večeri s teboj govori o 
ljubezni med dvema srcema in kako se je ta razvijala. V začetku so bile sanje, nato so sanje 
dobile njen obraz, za katerega bi fant dal vse, da ga vsako jutro vidi ob sebi, pove v ime-
nu ansambla Jernej Strah Bergant. Člani ansambla Hozentregarji pozdravljajo spremembo 
na letošnjem festivalu narodno-zabavne glasbe Slovenije Ptuj, na katerem bodo ansambli 
zaigrali le eno tekmovalno skladbo, spremembe pa so tudi pri izboru festivalske uspešnice. 
To je edino pravilno, pravijo, saj lahko od vsakega festivala ansambel spromovira le eno 
skladbo, druga gre tako rečeno v pozabo. Prav tako so z dvema skladbama podvojeni tudi 
stroški. Festivali bodo vedno potrebni, saj vsako leto prihajajo novi mladi ansambli, in če se 
želijo predstaviti širši javnosti, je festival najboljši način. Res pa je, da je upad pri prijavah, a 
vzponi in padci so prisotni povsod v življenju. Na festivalu se bodo predstavili tretjič, ptujski 
festival je tudi eden bolj znanih in bolje medijsko pokritih festivalov narodno-zabavne glasbe 
v Sloveniji. Nastopa na njem se že veselijo. 

“Ptujski grad pod jasnim nebom, pred odrom polno ljudi dobre volje, na odru pa Hozen-
tregarji z nečim v roki,” pa je njihov odgovor na vprašanje o tem, kaj pričakujejo od 49. 
festivala narodno-zabavne glasbe Slovenije Ptuj 2018. Pogled Hozentregarjev je v tem tre-
nutku že uprt v novo sezono, počasi bodo začeli iskati tudi nove ideje za nove skladbe. Dela 
jim ne bo zmanjkalo, luči sveta namreč še vedno tudi ni uzrla njihova prva zgoščenka. Kjer 
je volja, tam je pot, so prepričani.

Ansambel Klateži
Člani ansambla Klateži ljubitelje narodno-zabavne glasbe razveseljujejo že že od leta 

2010. Sestavljajo ga: Nejc Cehner (vokal), Andraž Kerner (harmonika, vokal), Gregor 
Stolec (kitara, vokal) in Jure Sentočnik (kontrabas, vokal). Njihove najbolj znane sklad-
be so: Punca pojdi z mano, Te tvoje pegice, Tu nekje in Letiva. Njihova letošnja festival-
ska pesem z naslovom Edina želja je izpoved fanta, ki se ravnokar poroči in hrepeni po 
srečnem življenju s svojo ljubeznijo.

„Ob vseh ostalih obveznostih, ki jih imamo ansambli, je treba najti čas za pripravo 
na festival. Ker mora biti na festivalu izvedba brezhibna, to zahteva veliko vaje, posle-
dično tudi časa. S spremembo, da ansambli na festivalu igramo samo eno tekmovalno 
pesem, bo ta bolje izvedena, ker se ji lahko bolj posvetimo,“ pravijo člani ansambla 
Klateži. Z uvrstitvijo na ptujski festival so dobili potrditev, da jim komisija zaupa. 
Kolikor so v preteklosti spremljali najstarejši festival narodno-zabavne glasbe Slovenije, 
so videli, da vsak ansambel ni dobil priložnosti nastopiti v tekmovalnem delu. „S sode-
lovanjem na festivalih in pred temi pripravami na festivale se ansambli bolj posvečamo 
podrobnostim pri pesmi in pri izvajanju odkrivamo nove detajle, na katere prej nismo 
bili pozorni. Menimo, da se z udeležbo na festivalu izboljšuje kakovost igranja celotnega 
repertoarja. Upamo, da bomo tekmovalno skladbo zaigrali kar se da brezhibno in se 
občinstvu predstavili v najboljši luči,“ so pred letošnjim, 49. ptujskim festivalom naro-
dno-zabavne glasbe povedali Klateži. 

Do konca leta jih čaka še veliko nastopov, najprej pa morajo 31. avgusta uspešno 
izpeljati nastop na Ptuju. V začetku prihodnjega leta bodo izpeljali svoj že tretji tradi-
cionalni koncert. Sledila bodo snemanja novih skladb, tudi videospotov, in izdaja nove 
zgoščenke.
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Ansambel Opoj
Ansambel Opoj bo letos zabeležil peto obletnico delovanja. Proslavili jo bodo z izdajo 

prve zgoščenke in samostojnim koncertom, ki bo 16. novembra v dvorani ŠIC v Ljut-
omeru.

Člani ansambla so David Breznik (basist), Božidar Štiberc (harmonikaš), Matjaž 
Zemljič (pevec) in Uroš Škripec (kitarist). Vsi štirje fantje tudi pojejo, igrajo več instru-
mentov, vsak najmanj tri različne instrumente.

Od uspešnic, ki so vse plod njihovega dela in ustvarjanja, izpostavljajo Fantovske 
pesmi, Muzikantovo dekle, Zvezda noči, Prijatelja, Hvala, dragi starši. Lani so uspešno 
nastopili na več festivalih. Na ptujskem festivalu se bodo predstavili s pesmijo z nas-
lovom Mlad ali star. Govori o tem, da nismo stari toliko, kolikor rojstnih dnevov je za 
nami, marveč toliko, kolikor se sami počutimo. Pesem je nekakšno potovanje od mla-
dosti do starosti. Članom ansambla Opoj bi bilo ljubše, če bi na festivalu lahko odigrali 
dve skladbi, četudi bi bila samo ena tekmovalna. „Festivalski oder je nekaj posebnega, 
pri nastopu neizmerno uživamo, tako da bi z veseljem odigrali kakšno skladbo več. Gle-
de preostalih novosti pa je organizator letos ubral malo drugačno pot, tudi z malo več 
promocije samih ansamblov, kar seveda pozdravljamo. Vsak festival ima svoj čar, tako 
zagotovo tudi ptujski, ki je najstarejši in ima res posebno težo. Veseli in tudi počaščeni 
smo, da se ga lahko udeležimo, da smo med izbranimi ansambli, ki imajo to možnost. 
Za nas festivali predstavljajo neko zadovoljstvo, na festivalskem odru uživamo. Ker 
pridno pripravljamo nove skladbe, ne vidimo razloga, da jih ne bi predstavili tudi na 
festivalih. Verjamemo, da se jih bomo v prihodnje še udeleževali, saj se želimo predsta-
viti občinstvu, družiti z drugimi kolegi muzikanti in pri tem uživati. Po našem mnenju 
bi moral biti to osnovni namen vsakega ansambla, ko se odloči za prijavo na festival,“ 
so še povedali člani ansambla Opoj, ki bodo nadvse dejavni tudi v prihodnje z ustvar-
janjem in snemanjem novih skladb. Letos so jih že nekaj posneli, zdaj je na vrsti sne-
manje videospota, čaka pa jih tudi tradicionalni koncert in še veliko drugih nastopov.

Ansambel S.O.S. kvintet 
Ansambel S.O.S. kvintet je na narodno-zabavnem odru tri leta. K sodelovanju so povabili 

tudi pevko in od takrat pridno delajo na tem, da bi jih ljudje čim bolje spoznali.
Člani so: Kaja Humski (vokal), Mitja Marko (harmonika in klaviature), Sandi Grobel-

nik (bas kitara, bariton), Aljaž Jelen (kitara), Andrej Gorenjak (trobenta, bobni) in Primož 
Kranjc (klarinet, saksofon, harmonika, kitara).

Njihova prva uspešnica je bila skladba Izbrala tistega si bom, ki so jo posneli tudi v nem-
ščini, z lanskega festivala Slovenska polka in valček je to skladba Presrečna sem, zaljubljena, 
najnovejša letošnja pa ima naslov Adios. Večina njihovih uspešnic je v hitrih ritmih (polke). 
Na odru 49. ptujskega festivala se bodo predstavili s skladbo Nisem, nisem. Govori o tem, 
kako si je dekle, ki ga osvajajo, že izbralo fanta, s katerim je in bo ostalo, čeprav od drugih 
sliši marsikaj lepega. Spremembe na letošnjem ptujskem festivalu so jim všeč, na sploh jim 
je všeč, da se kdaj kaj spremeni, saj se tako lahko stvari, ki niso bile v redu, izboljšajo. Tudi 
z vidika ansambla je lažje, saj se posvetiš samo eni pesmi in le-to dodelaš tako, kot mora biti.

„Naša prioriteta je, da nas ljudje vidijo, da pokažemo, kako dobro smo sposobni stvari 
speljati v živo, in da sodelujemo. Seveda smo tudi počaščeni, da lahko igramo na tako pri-
znanem festivalu, kot je ptujski. Defi nitivno so festivali še potrebni. Ni vse v tem, da si ljudje 
ogledajo videospote in na ta način ansambel za nekaj 'najamejo', ampak da nas slišijo tudi 
v živo. Iz tega razloga mislimo, da festivali ne bodo propadli. Želimo si, da bi svoj nastop 
čim bolje izpeljali, da bomo spoznali še kakšnega super glasbenika in da bomo maksimalno 
uživali,“ je v imenu ansambla S.O.S. kvintet povedala Kaja Humski.

Njihovi načrti so vezani na ustvarjanje novih, kakovostnih skladb, posneti želijo tudi 
kakšen videospot, igrati na koncertih, veselicah, porokah, različnih praznovanjih, skratka 
biti srečni v glasbi.
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Ansambel Vražji muzikanti
Vražji muzikanti so stari dve leti, na narodno-zabavni oder so stopili avgusta 2016. V 

samo dveh letih nastopanja so osvojili že 12 festivalskih nagrad.
Člani ansambla so Alen Partlič (vodja ansambla, harmonika, bas kitara, vokal), Jan Jun-

ger (klarinet, vokal), Luka Krof (trobenta, klaviature, vokal), Klemen Pešl (kitara, el. kitara, 
vokal) in Aleš Rola (bariton, bas kitara, bobni, vokal). 

Med uspešnice lahko štejejo skladbe, ki so na festivalih dobile kakršnokoli nagrado: Nora 
noč (Guštanj 2017), Deklica moja (Graška gora poje in igra 2017), Naj nerodno ti ne bo (Šte-
verjan 2017), Ona se vrača (Oplotnica 2017), Ena in edina (Števerjan 2018). Ob teh pa so 
uspešnice tudi nekatere druge skladbe, ki jih je občinstvo zelo dobro sprejelo in se redno vrti-
jo na radijskih postajah po Sloveniji: Kopalke, Moja si, Kako je mogoče (sodelovanje s Sašo 
Zamernik). Kot že veliko drugih skladb, tudi njihov festivalski valček z naslovom Žalostna je 
moja noč govori o ljubezni. A tokrat o tisti nedosegljivi, neizpolnjeni, o hrepenenju in žalosti, 
ki sta tako močna, da vsako noč spremenita v žalost, a upanje navsezadnje umre zadnje.

»Spremembe so vsekakor dobrodošle, če so dobre, letos se ansambli predstavljamo z eno 
skladbo in mogoče se tako nanjo res lahko dodobra pripravimo,« pravijo. Všeč pa jim je 
predvsem to, da je na festivalu mogoče slišati in spoznati zmagovalne skladbe preteklih let 
Ptujskega festivala. To so melodije, ki ne bi smele biti pozabljene. Sodelovanje na najsta-
rejšem festivalu narodno-zabavne glasbe jim pomeni zelo veliko, saj je spoštovanja vredno 
ohranjati neko tradicijo tako dolgo. Kot lanski nastopajoči v revijalnem delu festivala so bili 
priča odlični organizaciji in prav te se že zelo veselijo. Festivali so vsekakor še potrebni, saj 
so mladim ansamblom lahko odlična odskočna deska, kar so ob svojih festivalskih uspehih 
lahko tudi sami izkusili. Pričakujejo, da bodo na Ptuju uživali, spoznali nove ljudi, stkali 
nove prijateljske vezi in se s svojo glasbo predstavili v najboljši luči. Kakšna nagrada bi bila 
le »češnja na torti«. 

Še naprej želijo ustvarjati dobro glasbo, razveseljevati ljudi, se zabavati, stopiti na čim 
večje odre, predvsem pa ohraniti in krepiti prijateljske vezi. Upajo, da bodo ljudje začutili 
njihovo mladostno energijo, jim dovolili in pomagali, da bodo pustili pečat na slovenski 
glasbeni sceni.

Ansambel Škorpijoni
Ansambel Škorpijoni je na narodno-zabavni sceni dobrih 12 let, od leta 2006. V 

zdajšnji zasedbi delujejo od leta 2009: Ožbej Ulbl (kitara, klaviature, vokal), Mitja 
Vrhovnik (bas kitara, bariton, vokal), Martin Vrhovnik (klarinet, bobni, vokal), Rok 
Vrhovnik (trobenta, vokal) in Klemen Sušec (harmonika, el. kitara, vokal). Njihove 
najprepoznavnejše skladbe so: Samo roža spomni me, Mala roža, Lepa so mladostna 
leta in Zdaj razumem.

Njihova letošnja festivalska skladba govori o stari pretekli ljubezni, ko se dva stara 
zaljubljenca znova srečata na kavici, kjer spet zaiskri tista dobra stara ljubezen, ki sta 
jo nekoč imela, zato tudi naslov Ko se ljubezen stara vžge.

Spremembe na letošnjem ptujskem festivalu ocenjujejo kot precej zanimive, za an-
samble je zelo pozitivno, da se igra ena sama skladba. Tako se že v pripravah nanj 
lahko osredotočijo na samo eno skladbo, jo spilijo do samega konca. Kar pa se tiče 
izbora festivalske uspešnice desetletja, so mnenja, da ni lepšega na svetu kot obujati 
stare dobre čase sploh skozi glasbo. Za Škorpijone je vsak festival, na katerem so doslej 
sodelovali, zelo pomemben. Tudi 49. ptujski bo zanje takšen. Je odlična priložnost, da se 
zopet predstavijo širši publiki. Prav zaradi tega, zaradi same predstavitve ansamblov, 
sploh mladih, je prav, da se odvijajo takšni dogodki – festivali slovenske narodno-za-
bavne glasbe. 

„Glede na naše izkušnje menimo, da bo to še eden zelo dobrih in dobro organiziranih 
festivalov. Predvsem ciljamo na dobro zabavo, dobro počutje in dobro družbo vrhunskih 
glasbenikov. Kar pa se tiče samih nagrad, je pri nas tako, da se vedno odpravimo na 
festival predvsem z željo dobre in kakovostne predstavitve ansambla. Če pa poleg tega 
še karkoli osvojimo, je to za nas dokaz, da smo še vedno na pravi poti in da to, kar 
počnemo, počnemo dobro,“ pravijo Škorpijoni, ki se vedno osredotočajo na dobre oz. 
odlične »gavde« doma in v tujini. Tudi na festivalih, kjer so se vedno imeli odlično, bodo 
po vsej verjetnosti še sodelovali.
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V revijalnem delu letošnjega festivala 
bo nastopil Ansambel Petra Finka, eden 
najboljših slovenskih narodno-zabavnih 
ansamblov, ki je na tej sceni od leta 1992. 
Njegovi člani danes so: Urška Klobučar 
(pevka), Denis Zupan (vokal), Jaka Janc 
(kitara, vokal), Simon Kovačič (bas, vokal) 
in Peter Fink (harmonika, klaviature), vod-
ja ansambla, ki je imel že pred ustanovitvijo 
ansambla kot harmonikar-frajtonar polno 
idej, leta 1991 je s pomočjo studijskih glas-
benikov posnel prvi album s samimi instru-
mentalnimi skladbami. 

Na ptujski festival ga vežejo posebni spo-
mini. Prvi nastop je imel Ansambel Petra 
Finka prav na ptujskem festivalu, kjer so 
zelo presenetili, bili so najboljši debitanti in 
prejeli zlatega orfeja. Po končanem nastopu 
so instrumente spravili v avtomobile, ker 
niso pričakovali nagrade. Ko so jih ponovno 
poklicali na oder, so stekli do avtomobilov 
po instrumente in še komaj pravočasno 
prišli nazaj, da so lahko še enkrat zaigrali.

Osredotočili so se na festival Slovenska 
polka in valček, kjer so bili kar sedemkrat 

uvrščeni v fi nale. Leta 1998 so bili razgla-
šeni že za zmagovalce, vendar se je kasneje 
ugotovilo, da je šlo za pomoto (Soncu sem 
zaprla vrata), leta 1999 so zmagali s skladbo 
Rada bi še plesala, leta 2003 pa z Morsko 
pravljico dobili dve nagradi (najboljša 
skladba in najboljše besedilo). Morska pra-
vljica je ena najuspešnejših skladb festivala 
Slovenska polka in valček v celotni zgodo-
vini festivala. Leta 2000 so bili nominirani 
za zlatega petelina v kategoriji narodno-za-
bavni album, za album Rada bi še plesala. 
Njihove največje uspešnice so: Morska pra-
vljica, Soncu sem zaprla vrata, Rada bi še 
plesala, Nocoj še zadnjič bom prišel, Nikdar 
me ne boš poljubil, Tri leta sem jo čakal, 
Moj stari avto ipd.

Vodja ansambla Peter Fink je znan tudi 
kot avtor več kot 350 melodij in aranž-
majev, od tega več kot polovico za druge 
ansamble: Pogum, Novi spomini, Rubin, 
Korenine, Veseli Dolenjci, Nemir, Spev, Na-
vihanke, Naveza, Golte, Frančič, Topliška 
pomlad. Za svoj ansambel pa je napisal tudi 
štiri besedila.

Revijalni del festivalskega večera

Ansambel Petra Finka
Fo
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to se odraža tudi na festivalih,“ ugo-
tavlja Peter Fink, ki je bil v prvih 
desetih letih glasbenega delovanja 
mentor številnim mladim ansam-
blom, predvsem dolenjskim. Kasne-
je pa se je bolj posvetil avtorstvu in 
studiu, kjer je v eni osebi producent, 
snemalec in tonski mojster.

„Poplava narodno-zabavnih an-
samblov je logična poledica popu-
larnosti te zvrsti. Res, da se skoraj 
vsak dan ustanovi kakšen nov 

ansambel, a hkrati tudi ravno tako 
pogosto razpadajo. Mislim pa, da 
se v zadnjih dveh, treh letih število 
ansamblov ni povečalo. Kar se tiče 
ustvarjanja novih skladb, opažam, 
da so se stvari nekoliko umirile. 
Manj je nove produkcije. Nove 
skladbe pa so spet bolj klasične, v 
stilu starejših ansamblov,“ še pove 
Peter Fink, ki se že zelo veseli po-
novnega srečanja s ptujskim festi-
valskim občinstvom.

„Sicer pa je zame zadovoljstvo, 
če skladbe, ki jih ustvarjam, ljudje 
sprejmejo. Vsaka uspešna skladba 
ti da motiv za naprej. Za avtorja je 
najlepše, če skladba živi med ljud-
mi, vesel sem, da je tudi meni uspelo 
ustvariti nekaj takih. Naše uspešne 
skladbe so to postale počasi. Neka-
tere so ljudje odkrili tudi po nekaj 
letih. Ustvarjanje zame ni bilo nikoli 
breme. Nikoli se nisem obremenje-
val, ali bo skladba uspešna ali ne. 
Jaz samo ustvarjam, čas pa vedno 
pokaže, kaj je dobro in kaj ne,“ pove 
Peter Fink, ki je zadovoljen, da je za-
nimanje za festivala spet večje, kar 
je dobro. Najnižjo točko so dosegli 
pred tremi leti, ko so številni manjši 
festivali ugasnili. Ansambli so mis-
lili, da je dovolj, da posnameš novo 
skladbo, predstaviš na FB, jo daš 
na YouTube in postali bodo znani. 
Izkazalo se je, da ni tako. „Ptujski 
festival je naš najstarejši festival 
domače glasbe. Vedno je bil dobro 
organiziran in medijsko podprt, zato 
se ni bati za njegov obstoj. Tudi jaz 
ga imam v lepem spominu, saj je bil 
prvi nastop mojega ansambla prav 
na tem festivalu. Na festivalih pa je 
premalo kvintetov. Eden izmed vzro-
kov je ta, da gre za večje zasedbe, ki 
niso tako fl eksibilne. Tudi številčno 
jih je precej manj kot trio zasedb in 
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potekal »enosmerni promet«. 
100-odstotne priložnosti so se 
vrstile, končno pa je v 61. minuti 
v polno meril Jaka Vajda – 0:2. Po 
izključitvi domačega branilca so 
imeli Videmčani še številne prilož-
nosti, med drugim niso izkoristili 
11-metrovke (Adedoja v 82. minu-
ti). Kljub temu zmaga v nobenem 
trenutku ni bila ogrožena.

Robert Hojnik, trener Vidma: 
»Začetni načrt smo odlično izpe-
ljali, v drugem polčasu pa izkoris-
tili dejstvo, da so morali domačini 
napadati. S tem se nam je odprlo 
veliko prostora, ki smo ga odlično 
izkoriščali. Po vodstvu 0:2 smo 
zapravili vsaj še pet izjemnih pri-
ložnosti, vsaj v treh primerih so 
bili naši igralci sami pred domačim 
vratarjem. Šest točk je res dobra 
popotnica za nadaljevanje sezo-
ne.«

Superliga: Murat »rešil« 
branilce naslova

Že prvi krog je pokazal, da nas 
tudi letos čaka izjemna sezona v 
Superligi in da takšne napovedi 
niso bile iz trte izvite. 

Branilci naslova iz Cirkulan so 
novo sezono pričakali okrepljeni, 
a so imeli kljub temu veliko dela 
na Hajdini. Povedli so sicer 0:2, 
a je mladi domači vrsti uspelo 

izenačiti pred samim zaključkom 
srečanja. A so gostje unovčili svo-
je izkušnje in lani najboljši strelec 
lige Matej Murat je še enkrat več 
odločil tekmo. 

Zelo podoben »zaplet« so videli 
gledalci tudi v Apačah, kjer so bili 
domačini na pragu zmage, saj so 
v 85. minuti še vodili 2:0. Nato 
so varovanci slovitega Milka Dju-
rovskega vendarle dočakali svoje 
minute in izenačili.

V ponovitvi fi nala turnirja Su-
perligašev izpred nekaj tednov 
sta se tokrat v Markovcih pome-
rila občinska rivala – Markovci 
in Stojnci. Gostje so povedli v 1. 
polčasu, zmago pa potrdili šele v 
zaključku.

Najprepričljivejši so bili v uvodu 
novinci iz Skorbe, ki so Pragerča-
nom nasuli tri zadetke, prvega že 
v 4. minuti. 

Podvinčani so v Bukovcih upra-
vičili vlogo favoritov, odločilni 
zadetek je dosegel trener-igralec 
– Aleš Čeh. 

REZULTATI 1. KROGA: 
Apače – Gerečja vas 2:2 (0:0); 

strelci: 1:0 Frank Ličina (65.), 2:0 
Fruk (69.), 2:1 Strel (86.), 2:2 Šešo 
(88.). Rdeči karton: Širovnik (86, 
Apače);

Markovci – Stojnci 0:2 (0:1); 
strelca: 0:1 Meznarič (27.), 0:2 
Starčič (88.);

Hajdina – Cirkulane 2:3 (0:1); 
strelci: 0:1 Arsič (7.), 0:2 Murat 
(70.), 1:2 Vogrinec (80.), 2:2 Zupa-
nič (83.), 2:3 Murat (92.);

Skorba – Pragersko 3:0 (2:0); 
strelci: 1:0 (Brodnjak (4.), 2:0 
Šimenko (41.), 3:0 Krušič (88.). 

Bukovci – Podvinci 1:2 (1:1); 
strelci: 0:1 Simonič (14.), 1:1 Anto-
lič (27.), 1:2 Čeh (58.). 
1. SKORBA  1 1 0 0 3:0 3
2. STOJNCI 1 1 0 0 2:0 3
3. CIRKULANE 1 1 0 0 3:2 3
4. PODVINCI 1 1 0 0 2:1 3
5. GEREČJA VAS 1 0 1 0 2:2 1
6. APAČE 1 0 1 0 2:2 1
7. HAJDINA 1 0 0 1 2:3 0
8. BUKOVCI 1 0 0 1 1:2 0
9. MARKOVCI 1 0 0 1 0:2 0
10. PRAGERSKO 1 0 0 1 0:3 0

1. liga MNZ Ptuj: Grajena 
do velikega preobrata 
z igralcem manj, Tržec 
presenetil Zavrč

Najvišjo zmago uvodnega kro-
ga so dosegli Ormožani, za kate-
re je hat-trick dosegel Rok Babič. 
Prepričljivi sta bili tudi vrsti Go-
rišnice in Podlehnika. 

Izjemno razburljivo srečanje 
so gledalci videli na Grajeni, kjer 
so domačini že v 19. minuti ostali 
brez izključenega vratarja. Kljub 
temu so z dvema zadetkoma Tho-
masa Pihlerja povedli 2:0, nakar 
so Središčani odgovorili s tremi 
zaporednimi goli. A je zaključek 
– kljub igralcu manj na igrišču – 
znova pripadel borbenim doma-
činom, za katere je dva zadetka 
za končno zmago prispeval Denis 
Petek. 

V Zavrču je domača vrsta po 
zanesljivem napredovanju v višjo 
ligo pričakovala zmago, a je bila 
ekipa Tržca vse prej kot lahek za-
logaj. Ob polčasu je bil izid 1:1, tudi 
po izključitvi v vrstah gostov do 
spremembe izida ni prišlo. 

REZULTATI 1. KROGA:
Boč Poljčane – Ormož 0:5 (0:1); 

strelci: 0:1 Babič (42.), 0:2 Babič 
(51.), 0:3 Šincek (61.), 0:4 Babič 
(64.), 0:5 Zlatnik (66.);

Dornava – Gorišnica 0:3 (0:3); 
strelca: 0:1 Šegula (14.), 0:2 Šegula 
(29.), 0:3 Zagoršek (39.);

Zavrč – Tržec 1:1 (1:1); strelca: 
1:0 Marinič (22.), 1:1 Kovačič (42., 
z 11 m). Rdeči karton: Kolar (54., 
Tržec);

Grajena – Središče ob Dravi 4:3 
(2:1); strelci: 1:0 Pihler (13.), 2:0 
Pihler (21.), 2:1 Borko (34.), 2:2 Go-
vedič (66.), 2:3 Sakelšek (71.), 3:3 
Petek (84.), 4:3 Petek (86.). Rdeči 
karton: Megla, 19., Grajena);

Podlehnik – Leskovec 3:0 (1:0); 
strelci: 1:0 Murko (8.), 2:0 Trebše 
(47.), 3:0 Vrečar (51.).
1. ORMOŽ 1 1 0 0 5:0 3
2. GORIŠNICA 1 1 0 0 3:0 3
3. PODLEHNIK 1 1 0 0 3:0 3
4. GRAJENA 1 1 0 0 4:3 3
5. TRŽEC 1 0 1 0 1:1 1
6. ZAVRČ 1 0 1 0 1:1 1
7. SREDIŠČE 1 0 0 1 3:4 0
8. DORNAVA 1 0 0 1 0:3 0
9. LESKOVEC 1 0 0 1 0:3 0
10. BOČ POLJČANE 1 0 0 1 0:5 0

Jože Mohorič

Nogomet � Pokal MNZ Ptuj
PARI 1. KROGA, TOREK OB 17.00: Ormož – Zgornja Polska-

va, Dornava – Leskovec, Središče ob Dravi – Mladinec Lovrenc, 
Majšperk picerija Špajza – Hajdoše, Gorišnica – Cirkulane, Graje-
na – Oplotnica, Rogoznica – Markovci; SREDA OB 17.00: Videm 
pri Ptuju – Polskava avtop. Grobelnik, Bukovci – Slovenja vas, 
Podlehnik – Hajdina, Podvinci – Drava Dakinda Ptuj, Tržec – Skor-
ba, Zavrč – Pragersko, Apače – Stojnci, Boč Poljčane – Gerečja 
vas, Makole Bar Miha – Kety Emmi Bistrica. 

JM

Športni napovednik

3. SNL – sever: Bistrica 
in Videm 100 %

REZULTATI 2. KROGA: Šmartno 
1928 – Videm 0:2 (0:1), Kety emmi 
Bistrica – Mons Claudius 2:0 (1:0), 
Šampion – Avto Grubelnik Dra-
vograd 2:1 (2:0), Zreče – Pohorje 
1:1 (0:0), Tehnotim Pesnica – Dra-
vinja 0:0 (0:0).
1. KETY E. BISTRICA 2 2 0 0 7:0 6
2. VIDEM PRI PTUJU 2 2 0 0 5:2 6
3. ŠAMPION 2 1 1 0 5:4 4
4. ZREČE 2 1 1 0 2:1 4
5. ŠMARTNO 1928 2 1 0 1 6:2 3
6. POHORJE 2 0 2 0 4:4 2
7. DRAVINJA 2 0 1 1 0:1 1
8. TEHNOTIM PESNICA 2 0 1 1 0:5 1
9. MONS CLAUDIUS 2 0 0 2 2:5 0
10. DRAVOGRAD 2 0 0 2 1:8 0

ŠMARTNO 1928 – VIDEM 
0:2 (0:1)

STRELCA: 0:1 Božak (14.), 0:2 
Vajda (61.).

VIDEM: Mikić, Zelenik (od 25. 
Tement), Antolić, Adedoja, Kosta-
njevec, Cafuta, Lovenjak, Krajnc, 
Božak (od 91. Cesar), Plajnšek, 
Vajda (od 86. Lah). Trener: Robert 
Hojnik.

RDEČI KARTON: Pavič Kac (63., 
Šmartno).

Nogometaši Vidma so se v ne-
deljo popoldan pomerili v gosteh 
v Šmartnem z domačo ekipo, oba 
tekmeca sta v 1. krogu vknjižila 
zmago. 100 % izkupiček so obdrža-
li varovanci Roberta Hojnika.

Tekmeca je pričakalo razmoče-
no igrišče, zato so se gostje od-
ločili za previdnejšo postavitev. 
»Pobudo smo prepustili fi zično 
zelo močnim domačinom, sami 
pa smo čakali na svoje priložnosti 
iz protinapadov,« je taktični načrt 
razkril Hojnik. Te so tudi dočakali, 
že v 14. minuti je po napaki do-
mačinov darilo izkoristil Dominik 

Božak in svojo ekipo popeljal v 
vodstvo – 0:1. Domačini so imeli 
le eno priložnost v celotnem pol-
času, a je takrat strel domačega 
napadalca ustavila stativa. V 25. 
minuti je moral zaradi poškodbe z 
igrišča Matic Zelenik, zamenjal ga 
je Žiga Tement.

V drugem delu je proti doma-
čemu vratarju Damirju Mušiču 

Nogomet � 3. SNL sever, lige MNZ Ptuj

Izjemen začetek Vidma  … in Superlige

Foto: Črtomir Goznik

V Bukovcih sta se v uvodu v novo sezono Superlige pomerili ekipi Bukovcev (v temnih dresih) in Pod-
vincev. Daljšo so potegnili gostje …

Rokometaše Jeruzalema 
le še dobra dva tedna 
ločita do začetka sezone 
2018/19. 

Ta se bo za Ormožane in Vele-
njčane začela nekaj dni kasneje, 
saj Gorenje v soboto, 8. sep-
tembra, v Velenju igra povratno 
kvalifi kacijsko tekmo za uvrstitev 
v Pokal EHF. Tekmec Velenjčanov 
bo švedska ekipa Alingsas HK. 

To je odgovor na vprašanje, za-
kaj bo derbi 1. kroga NLB lige med 
Jeruzalemom ter Gorenjem odi-
gran šele v sredo, 12. septembra, 
ob 19. uri. Najzanimivejša tekma 
uvodnega kroga državnega pr-
venstva bo odigrana v osrčju Prle-
kije – v Ljutomeru. Zakaj v Ljuto-
meru? Razlog tiči v tem, da je tr-
dnjava Hard Ek ob širitvi dvorane 
v tako klavrnem stanju, da je cel 
pogon ormoškega kluba, od čla-
nov do mini rokometašev, ostal 
brez površine za treniranje. In to 
bi naj trajalo še kar nekaj časa …

Zmaga, remi in poraz 
v BiH

Od petka do nedelje je nepopol-
na ekipa Ormožanov na povabilo 
MRK Sloga Gornji Vakuf gostovala 
na turnirju v BiH. Na odlično orga-
niziranem turnirju je sodelovalo 
šest ekip: gostitelji Sloga Gornji 
Vakuf, Zrinski Mostar, Borac Ba-
nja Luka, Iskra Bugojno, Maglaj in 
Jeruzalem Ormož. 

Zaradi službenih in šolskih ob-
veznosti na turnir niso odpotovali 
Tomislav Balent, Dominik Ozmec, 
Gašper Hebar, Matej Niedorfer 
in Teo Šulek, zaradi poškodbe 
pa ni igral Tinček Hebar. Tako so 
priložnost za nabiranje izkušenj 
dobili nekateri fantje letnika 2001 
in 2002.

Jeruzalemčki so v BiH doseg-
li zmago proti Maglaju (34:25), 
proti domači Slogi so remizirali 
(26:26, 29:30 po sedemmetro-
vkah) in doživeli minimalen po-

raz proti Zrinskemu iz Mostarja 
(22:23). „Za našo ekipo je že dalj 
časa znano, da nismo turnirska 
ekipa. Zato se ponavadi takih 
turnirjev, kjer moramo dnevno 
odigrati po dve tekmi, izogiba-
mo. V izogib poškodbam pred-
vsem starejših igralcev (Čudič, 
Mesarić, Žuran) tako na takš-
nem turnirju dobijo priložnost 
prav vsi igralci, rezultat pa ni 
v ospredju. Tokrat je bilo v os-
predju druženje in v treh dneh 
smo le še dodatno okrepili tims-
ki duh,“ je po vrnitvi v Slovenijo 
povedal trener Saša Prapotnik. 

V torek, 28. avgusta, ob 18.30 
Ormožane čaka tekma v varaž-
dinski Areni proti domači ekipi 
GRK Varaždin, ki jo kot glavni 
trener vodi bivši igralec Jeruzale-
ma Siniša Radujković. V petek, 31. 
avgusta, Vinarje čaka še zadnja 
pripravljalna tekma proti ptujski 
Dravi.

Uroš Krstič

Pretekli teden smo pisali o tem, 
da so mladi ptujski igralci in igral-
ke dosegli štiri uvrstitve v četrt-
fi nale mladinskega ITF-turnirja v 
Kranju, tokrat lahko poročamo o 
dveh nastopih v polfi nale podob-
nega turnirja v Mariboru. 

Na igriščih ŽTK Maribor je na 
turnirju AS open nastopilo prib-
ližno 200 mladih, med Slovenci pa 
se je med posamezniki največje-
ga uspeha veselil član TK Terme 
Ptuj Filip Jeff  Planinšek. S štirimi 
zaporednimi zmagami se je na-
mreč prebil vse do polfi nala, kjer 
je moral kot 3. nosilec priznati 
premoč Avstrijcu Filipu Mišoliću. 
Ta ga je ugnal že pretekli teden v 
Kranju …

Blaž Vidovič je tokrat nastope 
končal v 2. krogu, izločil ga je 2. 

nosilec Goy den Ouden iz Nizo-
zemske. Žiga Kovačič je obstal v 
uvodnem krogu. 

Drugo polfi nalno uvrstitev je iz-
med članov TK Terme Ptuj doseg-
la Maja Makorič, a v konkurenci 
dvojic, kjer je nastopila skupaj s 
Pio Lovrič. Slovenkama je uvrsti-
tev v fi nale preprečila hrvaško-bo-
sanska dvojica Neli Sunjić-Milica 
Bojić. 

Med posameznicami se je naj-
dlje prebila Tara Gorinšek, ki je 
dosegla dve zmagi, pred četrtfi -
nalom jo je ustavila Italijanka Ca-
mila Zanolini. 

V tem tednu se bo serija slo-
venskih mladinskih ITF-turnirjev 
zaključila v Domžalah. 

JM

Rokomet � RK Jeruzalem Ormož

Z Gorenjem šele 12. 9. - v Ljutomeru

Tenis � Mladinski ITF-turnir v Mariboru

Planinšek in Makoričeva 
do polfinala

Rokomet � RK Drava: 
Vujović preizkusil vse igralce

Drava Ptuj – Pomurje 31:20 (17:10)
DRAVA PTUJ: Bedrač, Belec, Bračič, Gregorc 2, 

Hrupič 4, Koštomaj 4, Krabonja 1, Krasnič 1, Rei-
sman, Rožman 3, Sivka 8, Stopar, Zupanc 3, Žunič 
3, M. Žuran 2, Godicelj, Pogelšek, S. Žuran. Trener: 
Vladimir Vujović.

Tretjo pripravljalno prijateljsko tekmo so roko-
metaši Drave v petek v športni dvorani Ljudski 
vrt odigrali proti Pomurju. Goste vodi bivši ptujski 
rokometaš Alan Potočnjak, ki pa tokrat ni imel 
pravega »orožja«, da bi se lahko enakovredno zo-
perstavil domači vrsti. 

Domača vrsta še vedno ni nastopila v popolni 
postavi, a je pokazala precej obrisov prave igre. V 
obrambi so solidno stali v postavitvi 6-0, svoj del 

sta pričakovano dala oba vratarja, le v napadu je 
bila vidna neuigranost. A napak je bilo že manj kot 
na prejšnjih dveh tekmah in tudi realizacija se je že 
vidno izboljšala. Varovanci Vladimirja Vujovića so 
precej akcij izpeljali do zaključnega strela, omem-
be vredna je tudi odlična realizacija obeh igralcev 
na levem krilu, Boštjana Koštomaja in Jana Sivke. 
Tudi večina ostalih igralcev je bila v napadu soli-
dnih, plod tega je tudi veliko doseženih zadetkov. 
Do visoke končne razlike so Ptujčani prišli z izre-
dnim tempom igre skozi vseh 60 minut tekme, s 
čimer so dokazali, da so zelo dobro fi zično prip-
ravljeni. 

Vujovič je v igro poslal vse igralce, ob koncu tek-
me sta svojo priložnost dobila tudi dva mladinca 
Žiga Godicelj in Tomaž Pogelšek.

Dravo v petek čaka najtežji test pred začetkom 
prvenstva v 1. B državni ligi, saj bodo v gosteh ig-
rali proti Jeruzalemu Ormožu.

David Breznik

Tenis � OP ZDA

Tamara v torek z 
Mladenovičevo

V New Yorku se je v po-
nedeljek začel glavni turnir 
zadnjega letošnjega turnir-
ja za grand slam. Najboljša 
Slovenka na WTA-lestvici Ta-
mara Zidanšek (76.) se bo v 
torek v uvodnem krogu po-
merila s Francozinjo Kristino 
Mladenović (53.). 

25-letna Mladenovičeva je  
doslej v New Yorku nastopi-
la že sedemkrat, najboljši re-
zultat pa je dosegla leta 2015 
(četrtfi nale). 

JM
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Naročila: tajništvo družbe Radio-Tednik Ptuj. Cena izvoda z darilno embalažo je zgolj 15 evrov, za naročnike Štajerskega tednika pa 10 evrov. w
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NAJLEPŠE JE DOMA!NN
Odlične ideje za vaš dom na 84 straneh!

V prodaji od 27. avgusta www.revijadom2.si

NAROČITE ŠTAJERSKI TEDNIK IN PRIDOBITE NAGRADO
Niste naročnik Štajerskega tednika, a bi to radi postali?  
Potem je sedaj pravi čas, saj smo za vas pripravili privlačno nagrado. 

Do nagrade ste upravičeni novi naročniki, ki pred tem vsaj 6 mesecev niste bili 
naročeni na Štajerski tednik in se zavežete, da boste naročnik ostali vsaj eno leto.
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POSTATI NOVI NAROČNIK ŠTAJERSKEGA 
TEDNIKA SE SPLAČA!
Vsi, ki se boste v času trajanja akcije naročili na Štajerski 
tednik, boste prejeli ŠPORTNO TORBO IN PIKNIK ODEJO.

• 20 brezplačnih prilog s koristnimi nasveti

• 20-odstotni popust pri naročilu malih oglasov v Štajerskem tedniku

• Avtobus zvestobe (izbrani izleti po ugodnejših cenah)

• praktična darila za nove in obstoječe naročnike

S SKLENITVIJO NAROČNIŠKEGA RAZMERJA PRIDOBITE TUDI DRUGE UGODNOSTI:

POSTATI NAROČNIK ŠTAJERSKEGA TEDNIKA SE RESNIČNO SPLAČA!
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ZAHVALA

Ob boleči in nenadni izgubi naše tete

Neže Prelog
IZ MALE VASI 2A

se iskreno zahvaljujemo  vsem, sorodnikom, sosedom in prija-
teljem,ki ste nam v teh žalostnih dneh stali ob strani Zahva-
ljujemo se vsem za darovano cvetje sveče in svete maše ter za 
izrečeno sožalje.
Posebej se zahvaljujemo: gospodu župniku za opravljen obred, 
pevcem za odpete žalostinke, govornikoma za besede slovesa, 
zastavonošema in godbeniku za odigrano Tišino ter vsem,ki ste 
nam na kakršenkoli način pomagali, a vas nismo posebej ime-
novali.
Zahvala tudi vsem,ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti. 

Žalujoči vsi njeni

Vsa toplina tvojega srca
in vsa tvoja ljubezen
ostajata za vedno z nami.

ZAHVALA
Še vedno je boleče spoznanje, da smo se 
morali posloviti od naše drage mame, 
babice in prababice

Marije Sok
IZ BOROVCEV 25

A vseeno je bila bolečina manjša, ker smo imeli ob sebi ljudi, 
ki bi se jim radi iskreno zahvalili za vsak stisk roke, izrečena 
ustna ali pisna sožalja, darovano cvetje, sveče, za sv. maše in 
drugo pomoč. Predvsem pa hvala vsem, ki ste našo drago mamo 
pospremili na njeni zadnji poti in se z lepo mislijo poslovili od 
nje.
Hvala pogrebnemu podjetju Mir, cerkvenim pevcem. Hvala 
gospodoma župnikoma Janezu Maučecu in Jožetu Pasičnjeku. 
Hvala gospodu govorniku Martinu Zamudi in vnukinji Emi. 
Hvala Albini za molitev. Hvala kolektivu ZUDV Dornava in 
sodelavcem B1-oddelka. Hvala zaposlenim v domu Novi život 
za njihovo skrb in nego. Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, 
prijateljem, sosedom in znancem.

Njeni najdražji

Na svetu mnogo je poti,
a samo ena vodi tja, kjer si ti,
po tej poti za teboj pridemo mi vsi.

SPOMIN
28. avgusta mineva leto dni, odkar nas je 
zapustila naša draga

Milena Debelak
S PTUJSKE GORE 68A

Hvala vsem, ki se je spominjate, prižgete svečo ali prinašate 
cvetje.

Mož Ciril in njeni najdražji

Skozi življenje boriti si se znal,
a v tihem poletnem jutru
utrujen si zaspal, za vedno.

SPOMIN
Minila so tri leta, odkar nas je zapustil 
dragi sin, brat, stric in partner

Branko Mlinarič
ŠTUKI 35
Iskrena hvala vsem, ki z lepo mislijo postojite ob njegovem pre-
ranem grobu in prižigate svečko.

Vsi njegovi

P R I  P R O D A J A L C I H  Č A S O P I S O V

POGOVOR – Iz oči v oči z Milkom Novičem v zaporu na Dobu
POLITIKA – Najbolj sporni kandidati za ministre v Šarčevi vladi

DOSJE – Rado Pezdir o genezi nacionalnega interesa
INTERVJU – Američan Noah Charney: Slovenci ste preveč skromni

IZ 

NOVE 

ŠTEVILKE

www.reporter.si

Olga Cafuta, roj. Murko, Orešje 178 roj. 1942 – umrla 18. 
avgusta 2018; Franc Šulek, Ptuj, Rogozniška c. 50, roj. 1928 – 
umrl 18. avgusta 2018; Terezija Vajda, roj. Bezjak, Muretinci 
47a, roj. 1922 – umrla 18. avgusta 2018; Elizabeta Možina, roj. 
Žnidarič, Gorišnica 176, roj. 1941 – umrla 22. avgusta 2018; 
Marija Sok, roj. Obran, Borovci 25b, roj. 1935 – umrla 16. 
avgusta 2018; Emilija Verk, roj. Drevenšek, Podlehnik 7d, roj. 
1929 – umrla 22. avgusta 2018; Janez Hriberšek, Hajdoše 2b, 
roj. 1927 – umrl 22. avgusta 2018; Marija Fekonja, roj. Horvat, 
Strejaci 1, roj. 1927 – umrla 24. avgusta 2018.

Umrli so 

Mali oglasi

STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodovi-
no ter zelo kakovostne smrekove pelete, 
brezplačna dostava, ugodna cena. Horvat 
– drva, Moškanjci 1d. Tel. 051 667 170.

BUKOVA drva prodam. Razžagana na 
25, 33 ali 50 cm. Brezplačna dostava. 
Lesgrad, d. o. o., Mlače 3, Loče. Tel. 041 
893 305.

NEPREMIČNINE

PRODAM trisobno stanovanje v 
bloku, v centru Ptuja, CMD 5, 3. 
nadstropje. Stanovanje je bilo 
adaptirano l. 2000, je vzdrževano, 
svetlo, vgrajena so novejša PVC-
-okna z roletami in vhodna vrata. 
Stanovanje zajema tri sobe, kuhi-
njo, kopalnico, wc, dva balkona 
oz. loži in en francoski balkon, k 
stanovanju spadata ozimnica in 
drvarnica. Blok, zgrajen l. 1961, 
je dobro vzdrževan, nova fasada, 
urejena streha. Tel. 070 770 234.

PRODAM grozdje beli pino, silvanec in 
malo šipona, po ugodni ceni. Telefon 
031 311 017.

PRODAJAJO bele piščance, domače reje. 
Irgoličevi, Sodinci 22 pri Veliki Nedelji. 
Telefon 041 881 949.

DOM STANOVANJE 

V NAJEM vzamem garsonjero ali sobo, Ptuj 
z okolico ali Kidričevo. Tel. 031 898 257.

RAZNO

UGODNO prodam masivno okroglo ku-
hinjsko mizo s steklom in 4 tapeciranimi sto-
li in več različnih komod. Tel. 041 915 368.

NAPROŠAM očividko prometne nesreče, 
ki je bila 2. 5. 2018 ob 19.45 na Osoj-
nikovi cesti, ob železniški postaji na Ptuju, 
da pokliče na tel. 051 683 684.

KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico, cis-
terno za gnojevko, krožne brane, cepilnik 
za drva in preostalo kmetijsko mehaniza-
cijo. Telefon 041 923 197.

NESNICE, rjave, 21-tedenske, v začet-
ku nesnosti, prodajamo. Piščance, 4-te-
denske, za nadaljnjo rejo, naročila po 
telefonu 040 531 246. Rešek, Starše 23.

PRODAM odojke. Telefon 051 42 32 60.

www.tednik.si
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V Društvu za opazovanje in pro-
učevanje ptic Slovenije (DOPPS) so 
takoj po dogodku javno opozorili, da 
je aktivnost potekala v času gnezdit-
vene sezone in v bližini gnezditvenih 
otokov kolonije (zaščitenih) rečnih 
galebov in navadnih čiger, kar je v 
nasprotju z določili Zakona o ohra-
njanju narave: »Območje Ptujskega 
jezera spada med posebna varstvena 
območja Natura 2000, hkrati pa je 
desna stran jezera zaradi gnezditve-
nih kolonij rečnih galebov in nava-
dnih čiger razglašena za varstveno 
cono C, kjer velja poseben varstven 
režim.«

O dogodku so v prepričanju, da 
dovoljenja za tovrstno aktivnost ali 
sploh niso bila izdana ali pa niso bila 
izdana skladno z veljavno zakonoda-
jo, obvestili Inšpektorat RS za oko-

lje in prostor (IRSOP). Inšpekcija za 
okolje in naravo pod okriljem ome-
njenega inšpektorata je nato zoper 
GZS uvedla prekrškovni postopek. 
»Pravni osebi je bilo poslano ob-
vestilo, da se izjavi o dejstvih in oko-
liščinah prekrška, na katero je kršitelj 
poslal izjavo o dejstvih in okolišči-
nah prekrška,« so bili redkobesedni 
na Ministrstvu za okolje in prostor 
(MOP). Razložili so, da za tovrsten 
prekršek globa za pravno osebo 
znaša od 2.000 do 10.000 evrov, za 
odgovorno osebo pravne osebe pa 
od 400 do 1.000 evrov.

»Velikokrat moramo 
preko meje«

V GZS so maja letos za naš časo-
pis zatrdili, da vaja ni bila izvedena v 

njihovi organizaciji, pri tem vztrajajo 
še danes. V dopisu MOP je poveljnik 
GZS Franci Petek zapisal: »Neprije-
tno smo bili presenečeni, ko smo v 
medijih in na spletni strani DOPPS 
prebrali kar nekaj neresnic o dogod-
ku na Ptujskem jezeru. Še bolj pa 
nas je presenetila uvedba postopka 
o prekršku inšpektorata, brez pred-
hodnega preverjanja, kaj se je de-
jansko izvajalo in kdo je to izvajal.«

Pojasnil je, da so gasilski kon-
gres na Ptuju zaključili s parado, na 
katero so povabili tudi Slovensko 
vojsko; ta ima namreč pri velikih 
požarih ali drugih nesrečah po-
membno vlogo. Zanikal je, da bi 
bile na območju Ptujskega jezera 
izvajane vaje v organizaciji GZS in 
posebne enote Gamsov; nobena 
enota gasilcev se namreč ni gibala 

Spodnje Podravje � Zgodba s helikopterjem se nadaljuje

Aktivnosti letalstva so bile odobrene
19. maja, v času gasilskega kongresa Gasilske zveze Slovenije (GZS) na Ptuju, je Ptujsko jezero v demonstraciji gašenja požara preletaval vojaški 
helikopter. Duhove buri še danes, dobre tri mesece kasneje.

Foto: ČG

Helikopter nad Ptujskim jezerom je razjezil ornitologe, gasilci pa so prepričani, da ni povzročil nikakršne škode.

Danes bo pretežno jasno. Ponekod 
po nižinah bo zjutraj megla. Najnižje 
jutranje temperature bodo od 6 do 
12, ob morju okoli 16, najvišje dnev-
ne od 24 do 28, na Primorskem do 
30 °C.
V sredo bo pretežno jasno, zjutraj bo 
ponekod po nižinah megla.
V četrtek bo sprva sončno, popol-
dne, zvečer in v noči na petek bodo 
plohe in nevihte.

Vir: ARSO

4-dnevna napoved za Podravje

V okviru 16. simpozija, med 5. in 
14. septembrom, bo za dleta, kladi-
va, varilne aparate poprijelo 12 ki-
parjev, ki bodo ustvarjali skulpture 
manjših dimenzij iz različnih kipar-
skih materialov. Tako bo nastalo 12 
del, ki se bodo pridružila skoraj 200 
skulpturam, nastalih v 15 letih. Dve 
skulpturi večjih dimenzij bosta pos-
tavljeni v Občini Majšperk in Občini 
Rogatec, ki sta soorganizatorki le-
tošnjega simpozija. V okviru simpo-
zija pa se skozi umetnost ne bodo 
izražali le slikarji, tudi letos se jim 
bodo pridružili  kiparji . Kar 24 slikar-
jev bo v različnih tehnikah risanja 
ustvarjalo svoja umetniška dela na 
tematiko Makol. 

Mednarodni simpozij Forma 
Viva, ki vedno znova gosti uveljav-
ljene in priznane umetnike, katerih 
umetniška dela krasijo tudi glavna 
mesta Evrope in drugod po sve-
tu, je na svoji poti doživel številne 

spremembe, ki pa, tako Dvoršak, 
vodijo do cilja, ki je bil postavljen 
ob snovanju simpozija. »Nekoč, v 

začetku te pravljice, je bila izražena 
želja, da simpozij postane projekt 
Dravinjske doline, v katerega bodo 
poleg občine Makole vključene tudi 
druge občine. Morda so to letos že 
zametki za uresničitev projekta.« 

Kot omenjeno, bo otvoritvena 
slovesnost v Majšperku, zaključna 
bo v Rogaški Slatini, kraj umetni-
ki bodo ustvarjali pri galeriji Ivana 
Dvoršaka v Dežnem pri Makolah, 
zven kiparskega orodja pa bo slišen 
tudi v Rogatcu.

Sicer pa je Kulturno umetniško 
društvo Forma viva Makole, od leta 
2007 s strani Občine Makole prejelo 
nekaj več kot 90.000 evrov, od leta 
2004 še okrog 3.300 evrov iz pro-
računa Občine Majšperk. Skupno 
je bilo na račun društva, na podlagi 
podatkov baze Erar, od leta 2003 
do sredine avgusta, nakazanih prib-
ližno 107.600 evrov. 

Makole, Majšperk � Odprtje kiparskega simpozija 

Forma viva se seli drugam
Simpozij Forma Viva je pred 16 leti zasnoval in udejanjil Ivan Dvoršak iz Dežnega pri Makolah, 
ki je v to haloško občino pripeljal kiparje, katerih pečat je še danes viden na najdaljši transver-
zali umetnosti pri nas in širše. Zadnja leta se je simpozij soočal s fi nančnimi težavami, saj je 
občina Makole zategnila mošnjiček. In čeprav so krožile napovedi, da bo simpozij ugasnil, je ta 
preživel. Letos se bo začel v Majšperku, zaključil pa v Rogaški Slatini.

Rojstva: Aleksandra Majcen, Zagorje 4, Sveti Tomaž – deček Adam; Vero-
nika Pernat, Lovrenc na Dravskem  polju 67 – deček Mark; Manuela Maho-
rič, Nasipna ulica 10, Benedikt – deček Jakob; Katja Šincek, Wilhelmova 
ulica 6, Ptuj – deklica Ema; Tamar Lubec, Mihovci pri Veliki Nedelji 91, 
Velika Nedelja – deklica Mia; Doroteja Ruis, Zgornja Korena 1a, Zgornja 
Korena – deklica Lina; Monika Komatar – deklica Nia; Maja Presekar – de-
ček Luka; Manuela Kostanjevec – deček Domen; Melita Topolovec – deček 
Jakob; Valetina Ducman – deček Taj.
Poroke – Ptuj: Robert Kolenc in Mateja Trunk, Zamušani 15; Renato Verlak 
in Lidija Benko, Svetinci 7a; Simon Zamuda, Osluševci 40, in Maja Pukšič, 
Kicar 49a; Mitja Vučkovič, Kicar 50a, in Anja Kostanjevec, Ptuj, Dravska ul. 
28; Denis Resman in Janja Šrajner, Podlehnik 6a; Štefan Hari, Vurberk 102, 
in Maja Knez, Ptuj, Med vrti 7; Rene Dibelčar in Maja Štruc, Maribor, Limbuš, 
Lackova c. 222; Emanuel Galun, Stojnci 119a, in Lea Kralj, Hrastovec 2b.

Poroki – Ormož: Matej Ozmec in Leja Cimerman, Cvetkovci 
49a; Aleš Munda in Karlinka Hernja, Loperšice 45.

ENERGOTERAPEVT
Maksim Osipov 
v MARIBORU
od ponedeljka, 3. 9. 2018  
do nedelje, 9. 9. 20183

Ruski energoterapevt Maksim Osipov je magister ljudske medicine, ki je leta 2002 prejel  svetovno licen-
-

na medicina ne more pomagati. 

po obrežju ali površini Ptujskega 
jezera. Opomnil je še, da helikopter 
ni zajemal vode v neposredni bliži-
ni otokov ali je spustil nad kolonijo 
ptic; odvrgel jo je med mestnim 
stadionom in rečno strugo. Ker se 
je voda ob izpustu iz vreče za gaše-
nje razpršila v drobne kapljice, tudi 
ni moglo priti do nobenih poškodb 
zaradi udara vode. Aktivnosti letal-

stva so bile po njegovih besedah 
načrtovane in odobrene.

Iz slikovnega gradiva, video po-
snetkov in pričevanj je mogoče 
zaključiti, da negativnih vplivov na 
okolje in živali ni bilo, je sklenil po-
veljnik GZS: »Odziv DOPPS je vseka-
kor nerealen in pretiran, zato od njih 
pričakujemo opravičilo; obtoževati 
na osnovi predpostavk je v pravni 

državi nedopustno in kaznivo de-
janje. Spoštujemo skrb za ptice in 
Naturo 2000, vendar se morate za-
vedati, da naše delo reševanja ljudi 
in premoženja, dostikrat tudi ptic, 
ni običajno, napisano po točno do-
ločenih pravilih; velikokrat moramo 
preko meje, to nam dovoljuje zako-
nodaja – tudi za vaje.«

Foto: Mojca Vtič

Kipar Franci Černelč v okviru 16. 
Forma vive že ustvarja na Bre-
gu pri Majšperku, nastala naj bi 
skulptura, ki opominja na poveza-
nost kraja s tekstilstvom.
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